
 DISTRIKTSGUVERNØRENS 
HANDLINGSPLAN   

2007 – 2008  Lions Distrikt 104A 
Distriktsguvernør Arild J. Dahle 

Lions Club Andøy 

Jeg legger med dette fram handlingsplan for DG for Lionsåret 2007 -2008. Den tar 
utgangspunkt i og bygger på vedtatt Strategiplan for Lions Norge. 

Strategiplanen for Lions Norge, som gjelder for perioden 2004-2012,  ble vedtatt på Riksmøtet i 
Fredrikstad og skal justeres hvert 4. år slik at neste justering vil bli på Riksmøtet i Haugesund i 2008.  
Denne har følgende visjon og mål: 

 

MINE HOVEDSATSINGSOMRÅDER ER: 
• Sette i verk tiltak som sikrer at distrikt 104 A oppnår økning i medlemstallet over tid og slik kan 

beholde et stabilt medlemstall. Kravet for å opprettholdes som eget distrikt er  1250 
medlemmer. Dette kravet bør være oppnåelig i løpet av 2010. 

• Arbeide for å oppnå et godt samspill mellom distrikt, sone og klubb for å sikre at hele 
organisasjonen arbeider mest mulig mot de samme målene. 

• Videreføre den fornyelsesprosess som nå er startet. 

• Øke kunnskapen om Lions blant medlemmene. Gjennomføre opplæring av tillitsvalgte, styrke 
lederutviklingen, og legge til rette for at sone og klubb øker sin kompetanse om Lions. 

• Øke innsatsen i det forebyggende arbeidet mot narkotika og andre rusmidler. 

Visjon: 
Lions Norge er Norges ledende humanitære organisasjon som 
gjennom frivillig innsats lokalt og internasjonalt bidrar til å skape 
større forståelse hos mennesker for verdens behov for humanitær 
hjelp. 

Mål: 
• Øke kjennskapen til og forståelsen for organisasjonens innsats blant 

medlemmene, i lokalsamfunnet, nasjonalt og internasjonalt. 
• Øke medlemstallet og utvikle klubbens indre miljø. 
• Effektivisere organisasjonsnivåene. 
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FAGSJEFER OG SONELEDERE 
Fagsjefene (MEC, LDC, NAC, YEC, ITC/PRC og IRC) har det faglige ansvaret for arbeidet med eget 
fagområde i distriktet. 

Fagsjefene er rådgivere for DG og styret i spørsmål vedrørende eget fagområde i distriktet, og skal 
holde godt kontakt med klubbenes fagkontakter. 

Fagsjefene skal utarbeide egen tiltaksplan for sitt fagområde for Lionsåret. 
Sonelederne er DG’s nærmeste tillitsvalgte i sonene, og har et selvstendig ansvar for å videreføre 
DG’s handlingsplan til klubbene.  Sonelederne skal dessuten være pådrivere for å iverksette felles 
tiltak i sonene på områder der dette er naturlig og hensiktsmessig. 

Nedenfor har jeg skissert et utkast til mine mål og strategier for det enkelte fagområde. 

MEDLEMSUTVIKLINGEN 
Utviklingen i medlemstallet er bekymringsfullt også for distrikt 104 A. Lionsbevegelsen har behov for 
fornyelse på en rekke områder, derfor er en nødt til å mobilisere til et krafttak for en snuoperasjon som 
skal klare å få medlemstallet opp. Hvis vi ikke foretar oss noe radikalt, vil organisasjonen sakte og 
sikkert miste mye av sin evne til å hjelpe der det trengs, samtidig som det blir vanskelig å rekruttere 
nye medlemmer. 

Vår geografi og demografi gjør oss til et spesielt sårbart distrikt.  Derfor er det ikke alltid like lett å 
etterleve intensjonene i kampanjer og planer. Min mening er derfor at vi må ta utgangspunkt i hva som 
er våre styrker og svakheter, og så får vi bygge videre på det.  Derfor tror jeg at det er viktig å satse på 
å få flere jenter i Lions. Her bør sonenes rolle i rekrutteringsarbeidet styrkes. 

Alle soner og klubber pålegges et særskilt engasjement og arbeid med å få økt medlemstallet/antallet 
klubber. 

MÅL: 
Jeg har derfor følgende mål for mitt lionsår: 

• Distrikt 104 A skal ha oppnådd et medlemstall på 1140. 
• Det skal opprettes 1 ny klubb/filialklubb i distriktet. 
• Alle klubber skal oppnå en netto medlemsøkning. 
• Det skal rettes særlig innsats mot klubber med lavt medlemstall. 

VIRKEMIDLER: 
For å nå disse målene vil jeg satse på følgende tiltak: 

• Alle sonene skal på første sonemøte i lionsåret kartlegge potensialet for ny klubb i sonen og 
planlegge det konkrete arbeid med å få opprettet ny klubb/filial. 

• Alle klubber skal snarest mulig etter første sonemøte videreføre de tiltak som blir avtalt på 
sonemøtet. 

• Alle klubber skal allerede ved lionsårets start planlegge egne rekrutteringstiltak for å sikre at 
klubben når egne mål. 
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• Alle soner skal gjennomføre minst ett sonemøte med Fornyelse av Lions som tema, og hvor 
alle klubbene skal rapportere om sine tiltak. 

MEDLEMSPLEIE OG KLUBBMILJØ 
Skal vi greie å øke medlemstallet og holde det stabilt, er det ikke nok bare å satse på rekrutteringen.  
Det er like viktig at vi satser på god medlemspleie og et godt klubbmiljø. Ettersom klubbene 
representerer kjernen i Lions organisasjon må arbeidet for et positivt og meningsfullt klubbmiljø være 
vår største utfordring og vår overordnede målsetting. 

MÅL: 
Jeg har følgende mål for mitt lionsår: 

• Medlemspleie og klubbmiljø skal være tema på samtlige besøk i soner/klubber fra DG eller 
fagkontakter. 

• Alle soner og klubber skal ha medlemspleie og klubbmiljø som tema på minst ett av sine 
møter i lionsåret. 

• Andelen kvinner i klubbene i Distrikt 104 A skal økes. 
• Få til god aldersfordeling i medlemsmassen ved å legge til rette for og verve yngre 

medlemmer. 

VIRKEMIDLER: 
For å nå disse målene vil jeg satse på følgende tiltak: 

• Alle soner skal ha temaet ”medlemspleie og klubbmiljø” opp på ett av sine møter i lionsåret og 
utarbeide en ”ideliste” til bruk for klubbene i sonen. 

• Alle klubber skal – som et virkemiddel i Fornyelsesprosessen - gjennomføre en intern 
diskusjon/drøfting om medlemspleie og  klubbmiljø i egen klubb. 

• Sette fokus på at alle medlemmene av egen klubb skal engasjeres i komitearbeid eller andre 
spesifikke arbeidsoppgaver i klubben herav tidsriktige og motiverende aktiviteter. 

• Rammen rundt og gjennomføring av møtene. Det er nødvendig at møtene blir laget 
innholdsrike med interessante, informative, varierende og underholdende program. 

• Sette fokus på å få større flerkulturell bakgrunn i medlemsmassen der det ligger til rette for 
slik. 

• Fornyelsesprosessen skal være et viktig tiltak. 

INFORMASJON OG PR 
MÅL: 
Jeg har følgende mål for mitt lionsår: 

• Informasjonsarbeidet skal være godt forankret i distriktsstyret med sin fagsjef, men der DG 
har  det  overordnede ansvaret. 

• Arbeidet med å gjøre Lions mer synlig i lokalmiljøet skal fortsette og videreutvikles i dette 
lionsåret. 
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• Gjøre distrikt 104 A godt kjent gjennom vår egen hjemmeside, men og gjennom fagbladet 
”The Lion”. 

VIRKEMIDLER: 
For å nå disse målene vil jeg satse på følgende tiltak: 

• Videreføre ordningen med ”månedsbrev” fra DG. 

• Fagsjefene får et selvstendig ansvar for informasjon til soner/klubber innenfor eget 
fagområde. 

• Klubbene skal oppfordres om å sende inn lokale bidrag til vår webredaktør. 

• Alle klubber skal gjennomføre minst en større informasjonskampanje rettet mot lokalmiljøet.  
Dette for å gi informasjon om hva Lions står for, og hva Lions gjør. En slik kampanje kan godt 
kombineres med en av klubbenes aktiviteter. 

• Informasjonsvirksomheten lokalt skal forankres hos presidenten selv om klubben har egen 
PR-kontakt. 

• Klubbene skal i kommende lionsår satse på å få innpass i ulike lokale fora for å orientere om 
Lions. ( Dette at vi er verdens største private hjelpeorganisasjon). 

ARBEIDET MOT NARKOTIKA OG ANDRE RUSMIDLER 
MÅL: 
Jeg har følgende mål for mitt lionsår: 

• Motivasjonskurset ”Det er mitt valg” skal fortsatt være vår hovedsatsing i forebyggende arbeid 
mot narkotika og andre rusmidler, men vi skal i større grad fokusere på at det gjelder 
forebyggende arbeid mot mobbing og vold. 

• Flere Lionsmedlemmer skal bli kjent med innholdet i kurset ”Det er mitt valg”. 
• Det skal avvikles minst 5 hovedkurs og 10 oppfriskningskurs av ”Det er mitt valg” i distriktet 

kommende lionsår. 
• Delta aktivt i kampen mot rus og stoffmisbruk gjennom Lions årlige tulipanaksjon. 

VIRKEMIDLER: 
For å nå disse målene vil jeg satse på følgende tiltak: 

• Klubbene skal motivere til at ”Det er mitt valg” blir en kontinuerlig prosess i skolenes 
holdningsskapende arbeid. 

• Klubbene skal spesielt anmodes om å få foreldre, egne medlemmer og grupperinger med 
tilknytning til skolemiljøet til å delta på disse kursene. 

• Oppfriskningskursene skal bli en naturlig kombinasjon med hovedkursene. 

• Alle klubbene gjennomfører en lokal informasjonskampanje om Lions forebyggende satsing 
mot narkotika, andre rusmidler, mobbing og vold i løpet av lionsåret. 

• Gjennomføre den årlige Lions tulipanaksjon. 
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• Benytte utarbeidet informasjonsopplegg/foredrag vedrørende Lions rusforebyggende arbeide i 
distrikt 104 A, soner og klubber. 

• Støtte lokale holdningsskapende ungdomsaktiviteter. 

• Distrikt 104 A’s hjemmeside skal brukes aktivt for å holde klubbene oppdatert om distriktets 
NAC-arbeid. 

UNGDOMSARBEID 
MÅL: 
Jeg har følgende mål for mitt lionsår: 

• Gjøre Lions ungdomsarbeid bedre kjent i lokalmiljøet. 
• Bedre samordning ungdomsarbeid/rusforebyggende arbeid. 
• Bedre ungdommenes oppvekstmiljø gjennom et helhetlig ungdomsarbeid som gir basis for 

ungdommens egne sentrale valg videre i livet. 
• At planlagte internasjonale leirer i distrikt 104 A  gjennomføres som forutsatt. 
• At alle klubber i distrikt 104 A  innbetaler sin andel av kostnadene med å avvikle internasjonale 

leirer slik som forutsatt på distriktsmøte/riksmøte. 
• At alle soner bidrar med minst 1 deltaker hver til Lions ungdomsutveksling til leirer i inn-og 

utland. 

VIRKEMIDLER: 
For å nå målene vil jeg satse på følgende tiltak: 

• At Lions ungdomsarbeid blir behandlet på møte i alle sonene.  Klubbenes økonomiske 
forpliktelser når det gjelder ungdomsleirer og ungdomsutveksling skal vektlegges. 

• Sette fokus på det ansvaret klubbene påtar seg som arrangør av internasjonal leir. 

• Øke forståelsen for det positive med ungdomsaktiviteter. 

• Bygge videre på den positive ungdomskulturen som er i lokalsamfunnet. 

• Anmode klubbene om å informere om Lions ungdomsarbeid i lokalmiljøet. 

• Arbeide lokalt for at barn og unge som lever i vanskelige, økonomiske og sosiale kår, får 
aktivitetstilbud. 

• Anmode klubbene om å gjøre Lions ungdomsutveksling bedre kjent på aktuelle skoler i 
nærmiljøet/lokalsamfunnet. 

INTERNASJONALT HJELPEARBEID 
MÅL: 
Jeg har følgende mål for mitt lionsår: 
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• At Lions internasjonale virksomhet blir tema på et møte i alle sonene i løpet av lionsåret. 
• Alle klubber i distrikt 104 A skal ha startet opp og videreføre innsamlingen til Sight First II. 
• Minst 40 % av klubbenes støtte skal gå til internasjonalt arbeid og internasjonale prosjekter. 
• At klubbene prioriterer støtte til LCIF ved å dele ut minst 1 Melvin Jones fra hver klubb. 
• Synliggjøre felles IR innsatser. 

VIRKEMIDLER: 
For å nå målene vil jeg satse på følgende tiltak: 

• Anmode alle klubber om å gi informasjon om Lions internasjonale arbeid på en egnet måte. 

• Alle klubber anmodes om å ta Lions internasjonale virksomhet opp på et medlemsmøte. 

• Anmode klubbene om å gi 40% av støtte til internasjonalt arbeider og prosjekter. 

• Alle klubber anbefales å følge opp og videreføre aktivitetene for Sight First II tidligst mulig i 
lionsåret. 

• Klubbene oppfordres -  i perioden 2007-2008 – til å yte etter evne og gi prioritering til 
Campaign Sight First II.  

• Bruke distrikt 104 A’s hjemmeside aktivt for å spre informasjon om den internasjonale 
virksomheten. 

• Oppmuntre klubbene til utdeling av  minst 1 Melvin Jones. 

IT - ARBEID  -  EFFEKTIVISERING 
MÅL: 
Jeg har følgende mål for mitt lionsår: 

• Alle klubber skal ha etablert rutiner og tatt i bruk distrikt 104 A’s hjemmeside, og at 
hjemmesiden blir en arena for nye ideer for klubbene. 

• Alle klubber skal ha tilgang til PC og oppnevnt sin IT-ansvarlig/postmester. 
• En sikker og god distribusjon av elektronisk post til/fra styret/fagkontakter/soneledere skal 

være etablert i alle klubbene. 
• Klubber og medlemmer uten tilgang til datautstyr fortsatt skal bli oppdatert på en 

tilfredsstillende måte. 

VIRKEMIDLER: 
For å nå målene vil jeg satse på følgende tiltak: 

• Gi nødvendig bistand til de klubbene som trenger det for å få tatt i bruk distrikt 104 A’s egen 
hjemmeside. 

• Bidra til at distrikt 104 A’s hjemmeside inneholder aktuelt stoff om alle områder av Lions 
virksomhet. 
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• Bidra til at den skriftlige informasjonen holdes på et nivå som både ivaretar 
informasjonsbehovet for klubber og medlemmer uten datautstyr og som samtidig gir Lions 
effektiviseringsgevinst av at IT-teknologien er tatt i bruk. 

• Videreutvikle distrikt 104 A’s hjemmeside og arbeide for at Internett blir et effektivt redskap i 
opplæring og spredning av informasjon, både internt og eksternt. 

• Benytte Internett og e-post mest mulig til kommunikasjon på alle nivåer. 

• IT-opplæring skal fortsatt være en viktig del av opplæringsprosessen. 

OPPLÆRING  OG  LEDERUTVIKLING 
MÅL: 
Jeg har følgende mål for mitt lionsår: 

• Øke kunnskapen om Lions organisasjon og virksomhet blant medlemmene. 
• Alle soner skal gjennomføre en samordnet, målrettet og tidsriktig opplæring av tillitsvalgte på 

alle nivå , primært i forbindelse med siste sonemøte i lionsåret 
• Lederutviklingen skal styrkes. 
• Det skal legges til rette for at sone og klubb øker sin kompetanse om Lions. 

VIRKEMIDLER: 

For å nå målene vil jeg satse på følgende tiltak: 

• Sonene skal kombinere ett sonemøte med opplæring/utvikling av tillitsvalgte tilpasset behovet 
i vedkommende sone.  DG og fagsjefer skal stille opp som ressurspersoner i den utstrekning 
dette er mulig. 

• Alle klubber skal anmodes om å avsette tid på et medlemsmøte til å gjennomføre opplæring/
informasjon om Lions og hva denne organisasjonen står for. 

• I forkant av distriktsmøtet legges det opp til skolering av nye soneledere/andre under temaet 
ledelse/lederutvikling. 

MOTIVASJON OG FORVENTNINGER 
Denne handlingsplanen gir uttrykk for en forventning fra min side om hva vi sammen kan og bør 
utrette i kommende lionsår.  Mål og handlinger er på mange områder en videreføring av arbeid som 
tidligere er gjort og som bygger både på Strategiplan for Lions Norge, Multippeldistriktets 
policydokument, langtidsplan for MD 104, og Distriktets egen langtidsplan.  

På andre områder håper jeg mål og handlinger gir uttrykk for en viss nytenkning som alle 
organisasjoner trenger for å utvikle seg. 

Imidlertid lar denne handlingsplanen seg kun gjennomføre dersom den får tilslutning i alle ledd i 
distrikt 104A og innbakkes i arbeidet i den enkelte sone og den enkelte klubb. 
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Mine forventninger til mine tillitsvalgte i distriktet er derfor følgende: 

• At distriktsstyret og fagsjefer slutter opp om handlingsplanen. Fagsjefene skal innen distriktets 
styre-/rådsmøte i slutten av august 2007 levere handlingsplan for eget fagområde og som 
viser hvordan målene i DG’s handlingsplan skal nås. 

• At samtlige soneledere slutter opp om handlingsplanen.  Sonelederne skal innen distriktets 
styre-/rådsmøte i slutten av august 2007 levere handlingsplan for egen sone og som viser 
hvordan målene i DG’s handlingsplan skal nås. 

• At samtlige klubbpresidenter slutter opp om målene i min handlingsplan og tar hensyn til DG’s 
mål i det daglige arbeidet i klubben. 

I mitt år som DG ønsker jeg å fokusere på at vi  ALLE FORPLIKTET  oss til å gjøre en innsats for 
Lions den dagen vi sa ja til invitasjonen om å få lov til bli en del av fellesskapet i Lionsbevegelsen. 

Det er klubbene som utgjør Lions, og Lions kan ikke nå sine mål dersom ikke alle trekker i samme 
retning for å nå målene.  Husk – i Lions gjør ingen noe alene -. Vi har et felles ansvar, og vi må 
arbeide og stå sammen for å utløse de ressurser vi disponerer.  Det være seg enten på klubbnivå, 
sonenivå eller distriktsnivå. 
  
Ut fra dette har jeg valgt følgende slagord for min DG – periode: 

                    ”SAMHOLD GIR  STYRKE” 

Andøya februar 2007 

Arild Dahle
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DG’S HANDLINGSPLAN FOR 2007-2008 = 
D104B sin Handlingsplan dvs.: 
Vi må arbeide på samme lag! 
 
INNLEDNING: 
Vår handlingsplan tar utgangspunkt i og bygger på: 

Internasjonal president Jimmy Ross sitt program for 2006-2007 ( gjengitt i ”The Lion” utg. 7 
for 2005/2006.)   
Vedtatt Strategiplan for Lions Norge for perioden 2004-2012 ( www.lions.no.) 
Langtidsplan for MD104 for 2007-2010. 
D104B sin langtidsplan 2007-2010 ( Behandles på DM i Bodø.) 
Klubbenes handlingsplaner for 2007-2008. 

DG’s HOVEDSATSNINGSOMRÅDER i 2007-2008: 
(D104B sine satsningsområder i dette året.) 

1. ”FILIALKLUBBER  MÅ TIL” /- eventuelt nye klubber etableres for å heve 
medlemstallet i distriktet slik at vi sikrer fremtiden for Lions Clubs 
International. 

2. Gjennomføre tiltak lokalt, nasjonalt og internasjonalt hvor barn, ungdom, 
eldre og funksjonshemmede er primære målgrupper. 

3. Arbeide med prosessen ”Fornyelse i Lions” i hele perioden slik at alle 
medlemmer i distriktet blir delaktige i utformingen av D104B sin årlige 
Handlingsplan (DG’s handlingsplan.) 

FAGSJEFER: 

Dere (MEC – PRC – NAC – YEC – IRC – ITC og LDC) har alle faglig ansvar for eget 
fagområde i D104B. 
  
Dere skal utarbeide handlingsplan for eget fagområde for lionsåret, og denne legges fram på 
første distriktsrådsmøte (helga 8.-9.9.2007.) 

Dere er rådgivere for DG og distriktsstyret i spørsmål vedrørende eget fagområde.  

Enhver fagsjef skal ha god kontakt med fagkontaktene i klubbene. Dere må være 
motiverende, gi råd og veiledning samt støtte alle som tar kontakt.  
  

Dere vil bli benyttet som DG’s forlengede arm for flere klubbesøk i Lionsåret. 
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SONELEDERE:  

Dere – 7 i tallet – skal ha gjennomgått en felles opplæring når Lionsåret starter opp. 

Dere er DG’s nærmeste tillitsvalgte i sonene og har et selvstendig ansvar for å videreføre 
DG’s handlingsplan til klubbene. Dere må instruere vår nye ”Langtidsplan for D104B 
2007-2010.” 

Dere skal dessuten være pådrivere for å iverksette felles tiltak i sonene på områder der dette er 
naturlig og hensiktsmessig.  

Sonemøtene må forberedes godt.  Det er der dere møter lederne fra klubbene i sonen og kan gi 
”fersk” informasjon.  Ta med dere ønsker/tanker fra medlemmene tilbake til DG/
distriktsrådet. Det samme gjelder for klubbesøkene. 

Fagsjef IRC: Internasjonalt arbeid. 

MÅL: 

Fullføre vårt øye-helseprosjekt Campaign SightFirst II i Malawi i Afrika. 
Bidra til NSR-prosjekter samt nasjonale prosjekter. 
Gode forberedelser for Lions Røde Fjær aksjon i 2009. 
Minimum 8 Melvin Jones Fellowship i 2007-2008. 

TILTAK: 

Klubbene står fritt i hvordan de vil samle inn penger til Campaign SightFirst II 
i Malawi.  Malawi-bidragene skal være innbetalt pr. 30.6.2008. Kr. 1100,- pr. 
medlem over 2 år er ønskelig som våre bidrag til CSFII. 

MD 104 er prosjektleder for NSR-prosjektet i Minsk.  Oppfordrer klubbene til 
å bidra etter evne. 

Lions Røde Fjær er vår store aksjon. IRK ( klubbkontakten for IR-arbeidet) og 
dennes komité må starte tidlig med gode forberedelser. 

Klubbene oppfordres til å gi økonomisk støtte til nasjonale tiltak som Lions 
Førerhundskole, Beitoleiren og Helsesportsuka i Tana. 

Bruke Melvin Jones Fellowship bevisst til å kanalisere IR-midler til LCIF. 

ANSVAR: 

DG, IRC, sonelederne, klubbpresidentene og IRK-ene. 
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Fagsjef ITC: Effektivisering og IT-arbeid 

Informasjon og kunnskap må fram til samtlige medlemmer. 
Dataverktøyet har kommet for å bli! Det er et unikt hjelpemiddel.   

DG krever langt ifra at alle Lionsmedlemmer skal beherske data, og datakunnskap skal ikke 
være noen forutsetning for å være et Lionsmedlem. 

Enhver klubb må sørge for at den/de som behersker arbeid ved en datamaskin velges til å 
være ansvarlig for dette arbeidet. Slik må vi bare ha det i tiden som kommer. 

MÅL:  
1: Klubbene bør åpne sin postkasse. 

2: Samtlige klubber må ajourføre det norske medlemsregisteret i Lions.  

3: Samtlige klubber bør bruke sin tildelte hjemmeside. 

4: Alle sju soner i D104B bør gjennomføre opplæring i publisering ( til de 
aktuelle medlemmer) til hjemmesiden i løpet av Lionsåret. 

TILTAK:  
Sonelederne bør sette av tid på Lionsårets første sonemøte til informasjon/
opplæring/planlegging i bruk av data. 

FORSLAG FRA DG: 

Klubbenenes dataansvarlige bør gjennomføre en kurskveld for samtlige 
medlemmer – ca. 5 medlemmer hver kveld - i egen klubb i Lionsåret 
2007-2008 slik at samtlige ser hvilken nytte vi har av dataverktøyene våre. 

ANSVAR: 

DG, ITC, sonelederne, presidentene og ITK-ene. 

Fagsjef LDC: Opplæring og lederutvikling 

Vi arbeider lettere og mer effektiv dersom vi har en grunnopplæring for vår lederfunksjon. 
Det er derfor viktig at samtlige visepresidenter og visesoneledere får en grundig opplæring før 
Lionsåret begynner.  Dersom denne opplæringa skal gjennomføres under Distriktsmøtet i 
2008, forutsettes at årets opplæring av visepresidenter blir vellykket. Oppmøte bør ikke være 
langt fra 100 %. 

MÅL:  



 4

1. Samtlige medlemmer bør kjenne godt til Lionsorganisasjonen.   

2. Visesoneledere og visepresidenter skal få en lik og grundig opplæring 
før de starter opp sitt virke 1.7.2008. 

3. Kasserere og sekretærer læres opp på klubbnivå samt på sonemøtet i 
mai 2008. 

TILTAK: 

1. Arbeid med Fornyelsesprosessen ( Build Up) er ment som et 
virkemiddel for at samtlige lionsmedlemmer skal bli bedre kjent med 
sin egen organisasjon. Samtlige medlemmer skal være med på å 
bestemme/planlegge vår framtid. Handlingsplaner må derfor sendes inn 
til DG og VDG innen fristene. 

2. Den som skal ha ansvar for opplæring må nå benytte de fine 
oppleggene som ligger på www.lions.no (for presidenter og sekretærer) 
slik at vi gjennomfører lik opplæring for alle.  

ANSVAR: 

DG, LDC, sonelederne og klubbpresidenter samt ITK-ene. 

Fagsjef MEC: Medlemsutvikling/medlemspleie: 

Medlemsutvikling: 

Medlemstallet pr. 27.3.2007 for D104B er 1167 medlemmer. Vi må fortsatt arbeide med å øke 
dette tallet. Vi skal/bør være 1250 medlemmer for å beholde distriktsgrensene slik de er i dag. 
Vi må tenke nytt!  

NB! Dette viktige arbeidet skal ikke gå utover medlemspleien i klubbene. 

MÅL: (Langtidsplanen 2007-2010) 

Samtlige kommuner i D104B skal være representert med lionsmedlemmer, en 
Lionsklubb eller en Filalklubb innen 2010. 

Antall kvinnelige medlemmer i distriktet skal/bør være minst 30 % innen 2010. 

Alle lionsklubber i D104B bør være åpen for medlemmer av begge kjønn 
innen 2010. 

TILTAK / FORSLAG:  
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Klubbene bør velge en medlemskomité på 2-3 utadvendte og entusiastiske 
medlemmer. Disse bør sette i gang arbeidet med for eksempel filialklubbstifte 
straks lionsåret 2007-2008 er i gang.  

ANSVAR:  

DG, MEC, sonelederne og presidentene i klubbene. 

  

Medlemspleie og klubbmiljø: 

Dersom vi skal øke medlemstallet, må vi ha et godt klubbmiljø slik at vi beholder de 
medlemmene vi har. 

Vi må ikke glemme at vi arbeider i en frivillig organisasjon. 

Medlemmene må ikke presses til uønskede gjøremål for klubben. 

Medlemmene må føle tilhørighet i egen klubb. Vi må glede oss til klubbmøtene, og vi må føle 
”oss lett på tå” av ”herlig påfyll” når vi går hjem fra møtene. 

Vi må alle kjenne til at vi i Lions må arbeide lokalt, nasjonalt og internasjonalt. 

MÅL:  

Medlemmene skal trives og forbli medlemmer i Lions. 

TILTAK:  

1: Ingen må presses til å påta seg verv eller uønskede gjøremål. 

2: Hva med en Melvin Jones Fellowship til et medlem som har stått på i 
frivillighetens tjeneste i en årrekke? 

3: Klubbmøtene må være interessante.  De må ”gi påfyll” til medlemmene. 

ANSVAR:  

Samtlige Lionsmedlemmer i D104B. ”Det er oss selv det kommer an på.” 

Fagsjeg NAC: Arbeidet mot narkotika: 
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DG vil understreke betydning av å bekjempe bruk av narkotika. Vi har dessverre mange 
stygge voldssaker i landet vårt, og mange av aktørene i disse sakene er påvirket av ett eller 
annet rusmiddel. 

D104B sine medlemmer bør alle aktivt være med i kampen mot mobbing, vold og 
rusforebyggende arbeid.  

Mål:  

1. Klubbene i D104B bør iverksette arbeidet med ”Det er mitt valg” straks 
Lionsåret starter opp slik at distriktet i hvert fall får gjennomført 
hovedkurs i ”Det er mitt valg” i samtlige soner.  

2. Samtlige klubber bør delta i Lionsårets Tulipanaksjon. (Datoen er 
allerede bestemt til 26.4.2008 for hele landet. D104B har DM samme 
helga.)  

HUSK: Tulipanpengene finansierer kursene ”Det er mitt valg.” 

TILTAK: 

Samtlige klubber må ha en narkotikakontakt (NAK.) 
NAC må informere/samarbeide med NAK-kontaktene straks Lionsåret tar til. 

RÅD: Se NAC sin ABC av 1.2.2007 på D104B sin hjemmeside. 

Bruk media i forkant av aksjonsdagen og fortell lokalbefolkningen hva de 
innsamlede midler skal brukes til. 

ANSVAR: 

DG, NAC, presidentene samt NAK-ene. 

Fagsjef PRC: Informasjon i lokalaviser og fagblad. 

Alle medlemmer må benytte enhver anledning til å fortelle hva vi i Lions arbeider med, hva 
Lions står for m.m. 
  

MÅL:      

Arbeidet med å gjøre Lions mer synlig i lokalmiljøet skal videreutvikles i dette 
lionsåret. 
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Vi skal fortsatt gjøre D104B godt kjent gjennom vårt eget fagblad ”THE 
LION:” 

                    TILTAK:  

DG’s månedsbrev legges ut på D104B sin hjemmeside. Presidenten bør lese/
gjennomgå dette i klubbmøtene hver gang det kommer slik at medlemmene får 
nyttig og tiltenkt informasjon. 

God informasjon i alle ledd i organisasjonen. 

Klubbene bør ha en PR-ansvarlig som tar seg av presse/media-arbeidet. 
Ta bilder og skriv om aktiviteter dere skal gjennomføre/har gjennomført og 
send stoffet inn til lokalavisa samt til ”The Lion.” 
Ikke vent på journalisten – skriv selv! 

En hver klubb i distriktet bør ha minst 6 artikler i en eller annen avis/blad dette 
året. Tenk: Fornyelse i Lions. 

Detaljerte referater fra samtlige møter i alle ledd er Lions sin historie i 
framtida. 

ANSVAR:  

DG, PRC, sonelederne, PR-ansvarlige i klubbene samt klubbpresidentene. 

Fagsjef YEC: Arbeid med ungdom. 

Kjennskap til hverandres land og kulturer er viktig i den verden vi lever i. 

MÅL: 

1. 14 ungdommer fra D104B bør delta på ungdomsutveksling i Europa 
eller oversjøiske land sommeren 2008. 

2. Alle soner bør få minst en skole med på fredsplakatkonkurransen året 
2007-2008. 

3. Gjennomføre en vellykket Ungdomsleir i sone 2 i 2008. 

TILTAK: 
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Nødvendig informasjon samt søknadsskjema med frister for 
ungdomsutveksling og fredsplakatkonkurransen må formidles til samtlige 
presidenter og soneledere i god tid. 

ANSVAR: 

DG, YEC, soneledere, presidentene samt YEK-ene. 

ØKONOMI: 

Budsjett for 2007-2008 legges fram på Distriktsmøtet i Bodø lørdag 28.4.2007. 

Kjøregodtgjørelsen fra Oak Brook er til orientering noe forhøyet for de som skal gjennomføre 
klubbesøk. 

Distriktsrådsmøtene vil bli arrangert på Norlandia Stav Gjestegård i Malvik på følgende 
datoer: 
Lørdag 8.9.2007, lørdag 24.11.2007 samt fredag 25.4.2008 – dagen før DM i Verdal. 
   
Distriktsstyret vil gjennomføre møter hjemme hos DG kveldene før rådsmøtene i Malvik 
( 7.9.2007 og 23.11.2007.) 

DG ønsker å delta på flest mulig sonemøter ( helst det første møtet til høsten), men vil også 
forsøke å besøke så mange klubber som mulig – alt avhengig av om pengene strekker til. 

RESSURSBEHOV:  

DG vil komme til å be om bistand fra tidligere DG’er, VDG1, fagsjefer og sonelederne for å 
få gjennomført besøk i samtlige klubber i distriktet dette Lionsåret. 

MOTIVASJON OG FORVENTNING: 

Tenk med meg: Dersom vi avslutter kommende Lionsår med +2 i medlemsøkning i snitt pr. 
klubb, vil vi være et distrikt bestående av ca. 1270 medlemmer pr. 1.7.2008.  DA først kan vi 
være fornøyd med oss selv. Det må vi da klare!  All annen innsats er vi så gode på! 

Ut fra mitt hovedsatsningsområde nr. 1 har jeg valgt følgende slagord for min DG-periode: 

”FILIALKLUBBER MÅ TIL” 

Malvik, 27.3.2007 

_______________________ 
DG i D104B / 2007-2008  
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Statusrapport Distrikt __B_ 2007 – 2008 

Dato: 

Hovedområde / 
aktivitet

Mål Planlagte tiltak Status Hva må til?

Fornyelsesprosesse
n

A) Klubbenes 
forberedelser

100 % av 
klubbene 
bekreftet 
klare pr. 
31.12.07

Samtlige klubber skal 
jobbe seg igjennom 
arbeidsboka.

Etter det DG 
vet, så er de 
fleste 
klubber godt 
i gang.

Motivasjon – og 
den skal komme 
via DG-besøkene i 
sept. og okt. 2007.

B) Informasjons-
kampanjen

Gj.ført 
31.3.08. 
Tulipan 
April / 
mai 08? 
Vi har 
planer 
om 
10.mai.

DG vil samarbeide med 
fagsj. og soneledere og 
få klubbene med. 

Vi skal 
gjennomføre, 
men har ikke 
kommet i 
gang på 
klubbnivå.

Informasjon og 
motivasjon. De må 
forstå hvorfor vi 
skal gjennomføre 
denne kamp.. 
Pressen må 
bearbeides!

CSFII

A) Innsamlingsmål Ca. 1.2 
mill

1100,- pr. medl. Kr.577517,0
0

Stadige 
påminnelser. CSF 
II omerindres i 
alle månedsbrev 
m.m.

B) Modellklubber 3 ? 2 Dette er bra!

C) MJF 8 8 MJ Ingen enda. Iaktta innsats. 
Eldre trofaste 
lionsmedlemmer 
må kunne hedres 
med MJ.

IR

A) Øyehelse Alle 
klubber 
innbetalt

Alle klubber må 
delta. Etter evne.

B) NSR Alle 
klubber 
innbetalt

Alle klubber må 
delta. Etter evne.
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Ungdomsarbeid

A) 
Ungdomsutvekslin
g

Leirplan 
OK. 1 
leir. 
Ungd. ut 
OK – 14 
ung. ut.

Ungdomsleir i Rana-
distriktet i 2008. 20 
ungdommer dit. 14 
ung. ut av landet er vårt 
mål. Alle soner minst 
en skole med i 
fredsplakatkonkurranse
n.

Hovedkom. 
OK. De 
arbeider 
godt. YEC 
arb. Med å få 
sendt ut de 
14 
ungdommen
e.

Leiren: 
Motivasjon ved at 
alle klubbene 
betaler inn sin del. 
Pressen må med 
på å gjøre kjent 
vår 
ungdomsutvekslin
g.

B) Tulipanaksjon 100 000,- Vi arbeider i B-distr. 
Med å få aksjonen til 
10. mai 2008. 
Målet for 07/08: 
100000 tulipaner.

Vi solgte 
94000 
tulipaner 
siste år. 

Alle klubber med. 
Pressen med. 
Lederne må 
motivere.  
Pengene går med 
til å bekjempe 
nark. / Det er mitt 
valg.

C) Det er mitt valg Øke 10% Tidlig oppstart. I Malvik 
OK.

Informasjon

Medlemsutvikling

A) Netto 
medlemstilvekst

Måltall 1250 medlemmer Pr. 
31.7.2007: 
1158 
medlemmer

Filialklubbstifte 
må til. 
Øke 
kvinneandelen. 
Innen 2010 må 
alle klubber være 
åpne for begge 
kjønn.

B) Mr(s) Lion 
2007/08

Alle 
klubber

Aldri hørt om dette 
før!!

? ?

C) Opplæring 
tillitsvalgte

100% 
deltagels
e

Vi jobber med saken. 50 % av 
pres. møtte 
til DM 
06/07. Vi 
hadde 
besluttet å 
lære opp 
pres. der. 
Dette må 
endres i 
07/08.

Oppl. av alle 
ledere i klubbene i 
sonemøtet i mai? 
Egen opplæring 
for Sonelederne 
gjennom LDC.
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D) Fagsjefmøte 
2008

100% 
deltagels
e

Alle fagsjefer må møte. Alle i 2007. Alt bra her!



HANDLINGSPLAN 2007/2008 – Distrikt 104 D 
Motto: ”Samarbeid og samhold for fornying og utvikling” 

SATSINGSOMRÅDE  og 
MÅL

TILTAK TID ANSVAR

1. Klubbutvikling Start Tråastølen +  
oppfølging1. sonemøte 
- event. (ny) opplæring i 
gjennomføring av prosessen 
-  event. besøk av rådsmedlem 
-  handlingsplan sept.- nov. 
- handlingsplan – rullert og 
sendes Distriktet 
- distriktet setter sine mål 
basert på klubbenes 
handlingsplaner

Aug. – 
Sept. 
Okt- 
Nov. 
Des. 

Jan. 
DM april

LDC/DG 
Soneledere 
Delegering 
rådsmedlem 
VDG/
IPDGDG 

* Alle klubbene som ikke har 
gjennomført 
”Fornyingsprosessen i Lions” 
anbefales å gjøre det høsten-07 

* De klubbene som 
gjennomførte prosessen ”Evne 
og vilje til fornying” i forrige 
lionsår bør evaluere 
Handlingsplanen høst-07

2. Medlemsutvikl./-
rekruttering

- gode møter m/interessante 
tema 
- god tid til sosialt samvær 
- besøk/gjenbesøk mellom 
klubber og soner 
- Bedriftsbesøk m/ledsagere 
- jule-/sommermøte m/
ledsagere 
- felles aktiviteter for flere 
klubber – hele sonen 
- fadderordningen - klubbesøk 

Løpende 
gjennom 
året 

MEC/ 

Soneledere 

DG/VDG 
IPDG

* Distriktet skal ikke være ett 
”etablert distrikt på under 
35/1250 over to år” pr. 
30.06.2008. D.v.s. at det skal 
være 1250 medlemmer 

3. Nye klubber - event. filialklubber – som kan 
”vokse” seg frem til ord. 
klubber 
- øke innsatsen mot potensielle 
nye klubber (fadderklubb – 
guiding lions)

Løpende 
gjennom 
året

DG 
MEC/PRC 
LeOC * Stifte 2 nye klubber 

* Stifte 1 ny LeO-klubb + øke 
antallet Leomedlemmer i eks. 
LeOklubb

4. Lederopplæring/opplæring - bruke oppdatert materiell 
- opplæring av soneledere/ 
- visesoneledere 

   -    soneopplæring 
- opplæring av styret  
- og klubbmedlemmer i 

”Hva er Lions” 
- IT/medlemsregister

Sept. – 
nov. 
1.sonemøt
Etter 
ønske - 
behov

LDC/ITC 

Soneledere 

* Det skal gjennomføres 
lederopplæring på alle nivåer; 
klubbnivå, sonenivå og 
distriktsnivå 
* Tillitsvalgte-opplæring 



5. Markedsføring/PR 
 Om mulig, ved alle aktiviteter 
synliggjøre disse gjennom egne 
pressemeldinger og lignende 
* knytte kontakt/er med 
journalister i lokale aviser - og 
større by-aviser 
* bruke The Lions som en viktig 
informasjonskilde for aktiviteter 
* Samarbeid med andre ideelle 
organisasjoner/lag/foreninger 
* Distriktsmøtet 08 – 
presentasjon

- eget presse/media-
seminar med journalist/er 
tilstede 

- pressekontakt i klubbene 
- informasjon om Lions på 

stand, messer og lignende 
- samle inn og videresende 

aktuelle saker til The 
Lion 

- PRK-informasjonskomite 
- sende inn presseomtale til 

Distriktet-presentasjon 
(presseprisen)

Løpende 
gjennom 
året

PRC 

PRC/DK

6. IR-arbeid - synliggjøre behovet - og 
motivere klubbene for en slik 
fordeling – omfordeling 
- informasjon og kampanjer 
- flere modellklubber (har i 
dag to) 

- Ekstern og intern 
informasjon om IR-
prosjekter og resultater

Løpende 
gjennom 
året

IRC 

CSFII-
distrikts-  
og sone- 
koordinator 
Soneledere 

Rådet/DG

* 40% av bevilgede midler fra 
klubben skal gå til IR-arbeid 
* Distriktet’s bidrag til Sight 
FirstII skal være på kr. 1100,- 
pr. medlem pr. 30.06.2008 

* Ett IR-prosjekt i hver sone 

* Utrede ett nytt IR-prosjekt for 
Distriktet knytt opp mot Malawi

7. IT/Kommunikasjon - 
- IT-person/sekretær i 

klubben må sende inn 
alle endringer 

-  DG’s månedsbrev 
oversendes ITC + DS

Løpende 
gjennom 
året

ITC 

DG

* Holde Distriktets hjemmesider 
à jour – (rydde vekk uaktuelt) 
* legge ut opplysninger om 
sentrale tillitsvalgte (Rådet) 
* Få månedsbrev lagt ut på 
siden

8. Ungdomsarbeid/-utveksling
- Støtte og hjelpe komiteen 

i sone 5 - etter behov 

- Markedsføre ordningen 
bl.a. ved å få gitt 
informasjon fra tidligere 
utsendte ungdommer på 
sonemøte event. 
klubbmøte 

Løpende 
gjennom 
året 
Løpende 
– spesielt 
høsten 

Høsten 
2007

Komiteen/ 
YEC 

YEC

* Planlegging/gjennomføring av 
ungdomsleiren 2008 

* Sende ut 13 ungdommer – 
utveksling i 2008 

* Anmode klubbene om å 
arbeide aktivt mot skolene for 
bruk av Tegnekonkurransen 
”Fred i hele verden”

9. Lions Quest/
Tulipanaksjonen



Statusrapport Distrikt 104_D_ 2007 – 2008 
Dato: 08.08.2007 

* Gjennomføre minst 1 kurs i 
hver sone i ”Det er mitt valg” 

* Gjennomføre minst 1 
informasjonsmøte dette året 
innen Lions Quest 

* Levere ut min. 62000 
tulipaner  

- informere og motivere 
klubbene til å arbeide 
aktivt ovenfor skolene  

- engasjere alle klubbene 
til Tulipanaksjonen 2008 
info.materiell – PR. 
markedsføring 

- evaluere lokal forhandler 
–      kvalitet/transport 
m.m. 

Løpende 
gjennom 
året 

Mars – 
April

NAC 

NAC/PRC 

NAC

10. Deltagelse på Distrikts- og 
Riksmøte

- Det er det årlige DM som 
setter fokus på distriktet 
sin strategi, mål og 
visjoner 

- Budsjettere med delegat/
er 

- Klubbene må budsjettere 
med delegat for 
deltagelse også på 
Riksmøtet

Mars-
April 
Sept.-Okt. 
Sept.-Okt. 
Mai/Juni

DG - VDG 

DG

* Hver klubb bør delta med min. 
1 delegat på årlige distriktsmøte 
* Anmode klubbene om i større 
grad å delta på Riksmøtet

Hovedområde / 
aktivitet

Mål Planlagte tiltak Status Hva må til?

Fornyelsesprosesse
n

A) Klubbenes 
forberedelser

75% av 
klubbene 
bekreftet 
klare pr. 
31.12.07

Gjennomført prosessen for 
25 av 42 klubber i 2006/07. 
Ny ”runde” på Tråastølen + 
evaluering av de klubbene 
som har gjennomført 
prosessen

Hjelpe/støtte 
klubber som ikke 
er kommet i gang, 
event. bruke 
ressurspersoner 
(rådsmedlemmer)

B) Informasjons-
kampanjen

Gj.ført 
31.3.08. 
Tulipan 
April 08

Gjennomgang på 
Tråastølen 
Eget presseseminar  
Pressekontakt/
inform.komite 
Generell informasjon/The 
Lion

Motivasjon – 
gjøre klubbene 
”klare” til 
kampanjen

CSFII



A) Innsamlingsmål Måltall 1100 pr. medlem – mangler 
2 klubber-06/07 - øke 
innsatsen!

Motivere disse 2 – 
økt motivasjon

B) Modellklubber 3 Har 2 modellklubber - 
arbeider for å få flere

Kontakte klubber 
med økonomiske 
ressurser

C) MJF 8 1  MJF i hver sone Motivasjon!

IR

A) Øyehelse Alle 
klubber 
innbetalt

Informasjon om 
resultater – 
Synliggj.

B) NSR Alle 
klubber 
innbetalt

Mangler 14 klubber! Taes 
opp v/presidenttreff på 
Tråastølen! 

Må informere 
bedre om dette 
prosjektet!

Ungdomsarbeid

A) 
Ungdomsutvekslin
g

Leirplan 
OK 
Ungd.ut 
OK

Ungdomsleir- 08 - sone 5 i 
rute 
13 ungdommer skal sendes 
ut 
NB! Tegnekonkurranseen

Støtte komiteen – 
Tidl. utsendt 
ungdom 
informerer

B) Tulipanaksjon Måltall Min. 62000 tulipaner

C) Det er mitt valg Øke 10% 1 kurs i hver sone – tot. 8 + 
min. ett info.møte 
tillitsvalgte

Innform.– 
markedsf- aktivt 
arbeid skolene

Medlemsutvikling

A) Netto 
medlemstilvekst

Måltall 120 medlemmer netto –  
inkl. 2 nye klubber + 1 
LeO-klubb

Klubbinnhold – 
fornyelse-
Kampanje

B) Mr(s) Lion 
2007/08

Alle 
klubber

Informere klubbene Engasjement!

C) Opplæring 
tillitsvalgte

100% 
deltagelse

Gjennomføres sept. 2007 Oppdat. materiell 
– sonelederoppl.
+styre 

D) Fagsjefmøte 
2008

100% 
deltagelse

Motivere alle fagsjefene å 
møte – presissere 
viktigheten

I forbindelse med 
valg av 
fagsjefer-08

Annet

A) IT-
Kommunikasjon

Oppdatert 
–ny 
hjemme-/ 
distriktssid
e

ITC i J-distriktet arbeider 
med/ for oss om ny 
hjemmeside for Distriktet/
klubbene (nettutgv.)

Interesse – og 
Aksept fra 
klubbene 
(president/ITK/
PRC



B) Deltagelse på 
Distriktsmøte 
- og Riksmøte

Alle 
klubber 
delta på 
DM 
Øke 
antallet

Min. 1 delegat fra distrikts 
klubber på DM 
Øke antall klubbdeltagels  
RM

Infomasj/
motivasjonBudsjet
tere med beløp til 
deltagelse
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 Handlingsplan 2007/2008 
Distrikt 104G 

1 Hensikt med handlingsplanen 
Til grunn for handlingsplanen ligger distriktets langtidsplan for perioden 2006/2009. 

Handlingsplanen angir distriktets mål og prioriteringer dette Lionsåret for å realisere 
langtidsplanens mål, og skal tjene som retningslinje for arbeidet i 2006/2007.  Planen 
forutsettes gjort kjent for samtlige Lions i distriktet, og ligger på distriktets web side. 

Planen er ikke til hinder for at distriktet, dets tillitsvalgte, soner og klubber kan ta 
initiativ til andre prosjekt eller tiltak enn de som er nevnt her. 

2 Hovedmål for 2007-2008 

2.1 Det skal være meningsfylt å være medlem.   

For å sikre utvikling i klubbene er det viktig å fortsette fornyelsesprosessen. Dette bør 
være et viktig mål for alle klubbene dette Lionsåret.  

2.2 Fornyelse av distriktsmøtet. 
Den endringen som ble gjort på DM 2007 vil bli evaluert med tanke på videre 
utvikling 

2.3 Styrking av sonene. 
Sonene er viktige i Lions organisasjon.  Det er her klubbene har sitt naturlige 
møtepunkt for lokale diskusjoner og samarbeid om aktiviteter rettet mot 
lokalsamfunnet. 

Det vil bli innført et brevkurs for alle påtroppende soneledere 
Fornyelses prosessen vil også bidra til å styrke sonene  

2.4 Utvikling av klubbene. 
I utgangspunktet er enhver klubb ansvarlig for seg selv.  Distriktet svarer for 
støttetiltak, tilrettelegging og initiativ til å etablere nye klubber. Klubbene oppfordres 
til å søke støttemidler fra distriktet til etablering av filialklubber og nye klubber.  
Fornyelsesprosessen er det viktigste virkemiddel vi har. 
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2.4.1 Fagseminar. 

Det vil også i 2007/8 bli arrangert fagseminarer i distriktet for klubbenes 
fagkontakter. 

2.4.2 Alle klubber skal ha mer enn 20 medlemmer. 
I vårt distrikt er det flere klubber som pr. 28. februar 2007 har færre enn 20 
medlemmer.  Det er  fortsatt distriktets mål å bidra til at alle klubbene har minst 20 
medlemmer.  

2.4.3. Ny klubb i Drammen 
Det har lenge vært et ønske fra distriktet å etablere en klubb til i Drammen.  Et mål 
for neste Lionsår er å realisere dette ønsket. 

2.4.4. Øke kvinneandelen blant medlemmene. 
Hele Lionsorganisasjonen er opptatt av at flere kvinner skal inviteres til medlemskap.  
Det må ikke bli en sovepute at det er etablert 11 ”kvinneklubber” i distriktet av til 
sammen 58.  Svært få klubber er blandet.  Et mål er å øke andelen av blandete klubber 
for å få flere kvinner inn i organisasjonen. 

2.4.5 Bidrag til integrering av innvandrere 
Lions er en organisasjon som er åpen for alle folkeslag, og nøytral i politiske og 
religiøse spørsmål. Det oppfordres til at klubbene har dette i tankene når de 
rekrutterer nye medlemmer. 

3  Hovedstrategier for å nå målene  

3.1 Det skal være meningsfylt å være medlem.   
Fornyelsesprosessen  vil være med på å få til en indre struktur i klubbene, både i de 
som går bra og i de som kan være inne i en vanskelig periode. Kommende DG’s 
motto for 2007/2008 er ”Fornyelse skaper glede”.   

3.2 Fornyelse av distriktsmøtet. 

Oppfølging av planlagt evaluering 

3.3 Styrking av sonene. 
Et brevkurs vil bli tilbudt alle soneledere i tillegg til den sonelederopplæringen som 
allerede er etablert. 
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De sonene som ikke allerede har et støtteapparat for soneleder som f. eks. sone 
fagkontakter eller vise soneleder, oppfordres til å gjennomføre valg i sonene for å 
styrke sonens organisasjon.  Løsningen i den enkelte sone kan være forskjellig ut fra 
lokale forhold i sonen., Alle sonene skal ha en visesoneleder, også for å sikre 
kontinuitet i arbeidet i sonene. 

3.4 Utvikling av klubbene. 
Fagseminar for samtlige fagkontakter i klubbene vil bli gjennomført.  Gjennom dette 
tiltaket vil vi oppnå økt kunnskap om Lions i klubbene, og imøtekomme et klart 
uttrykt ønske om mer og bedre fagopplæring.  Se også punkt 5 om sonene nedenfor. 

Ofte er felles nasjonale og internasjonale aktiviteter knyttet opp til fagkontaktenes 
arbeid (YEK, IRK, NAK, PRK mv.)  I den anledning er det viktig å understreke at 
klubbene ikke står fritt, men at de forventes å bidra etter evne.  Vi må ikke glemme at 
vi er medlem av en stor internasjonal hjelpeorganisasjon. 

Vedtakene på Distriktsmøte og Riksmøte skal ikke oppfattes som forpliktelser, 
men som gode tilbud for å kunne hjelpe slik at det monner der det trengs, og de 
er viktige tiltak for å oppfylle Lions mål.  Ofte er det gjennom disse 
fellesaktivitetene (tulipanaksjon, Røde Fjær, Julelotteri, ungdomsutveksling, 
tegnekonkurranse, ”Det er mitt valg”, m.v.) at vi klarer å synliggjøre hva Lions 
står for, og således oppnår god PR for vår organisasjon. 

Alle klubber skal ha mer enn 20 medlemmer, noe som betyr målbevisst arbeid i de 
klubbene som har for få.  Distriktet vil tilrettelegge med innspill og diskusjoner i de 
klubbene det gjelder, og bidra til å finne gode løsninger. 

Gjennom medlemsundersøkelsen er det kartlagt at svært mange medlemmer i 
herreklubbene ser positivt på å åpne sin klubb for kvinner.  Distriktet har noen få 
blandete klubber.  Initiativ bør taes på sone eller klubbnivå for å lære av andres 
erfaring.  

            
        

4 Organisering av arbeidet med handlingsplanen 
for 2007-2008 

I dette avsnittet skisseres kort hvordan mål og oppgaver gjennomgått foran vil bli 
fordelt på fagkontakter og guvernører.  Det er også tatt med noen oppgaver fra 
distriktets langtidsplan.   

I tillegg til de nevnte oppgaver er det definert flere oppgaver for tillitsvalgte i 
distriktets arbeidsordning, som hver enkelt tillitsvalgt plikter å sette seg inn i. 

Samtlige tillitsmenn som er nevnt nedenfor sender skriftlig rapport til DG om 
aktivitetene senest 2 uker før hvert styremøte. 
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4.1 Distriktsguvernør (DG) 
Er hovedansvarlig for gjennomføringen av handlingsplanen, og står for organisering 
og gjennomføring av besøk i klubbene.  Deltar i de oppgavene hvor det er ønskelig og 
naturlig, og hvor DG selv vil engasjere seg direkte. 

4.2 Visedistriktsguvernør (VDG) 
VDG (DG-elect) har hovedansvar for presidentopplæringen våren 2007 i samråd med 
LDC. 

Videre har VDG følgende spesielle oppgaver: 
• Følger opp tegnekonkurransen, og arbeider for størst mulig deltagelse. 
• Inspirerer til lokalt hjelpearbeid i distriktet. 
• Motiverer klubbene til å delta i Julelotteriet, 
• Deltar i gjennomføring av klubbesøk. 

4.3 Siste års distriktsguvernør (IPDG) 
Støtter årets DG i gjennomføring av distriktets planer, og deltar i gjennomføring av 
klubbesøk. 

4.4 Fagkontaktene 

4.4.1 MEC – medlemsutvikling 
MEC er distriktets viktigste ressursperson når det gjelder medlemsutvikling.  I denne 
planen er MEC tillagt hovedansvar for: 

• å følge opp medlemsundersøkelsen og arbeidet med den i klubbene 
• etablering av nye klubber og filialklubber. 
• å bidra i en indre fornyelsesprosess i klubber med mindre enn 20 medlemmer 
• opplæring av klubbenes medlemskontakter   
• Være med på å gjennomføre fornyelsesprosessen 

4.4.2 IRC – internasjonalt hjelpearbeid 
IRC sine viktigste oppgaver er å bidra til at  

• distriktet arbeider for å nå de mål som er vedtatt på Riksmøtet, NSR og 
distriktsmøtet 

• klubbenes IR-kontakter får opplæring 
• Distriktet når sine mål for CSFII  
• Klubbene øker sin innsats på internasjonale prosjekt 

4.4.3 NAC – rusforebyggende arbeid 
NAC skal bidra til at distriktet når mål definert i langtidsplanen: 

• gjennomføre minst et ”Det er mitt valg” kurs for lærere pr. sone pr år 
• arbeide for at flest mulige klassetrinn dekkes med våre kurstilbud 
• finne ressurs personer i sonene for innsalg på skolene 
• arbeide aktivt mot klubbenes og sonenes NAK 
• organisere tulipanaksjonen i distriktet, målet er 100000 solgt tulipaner 
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• VDG og NAC samarbeider om tegnekonkurransen med tanke på innføring av 

”Det er mitt valg”. 

4.4.4 YC – barne- og ungdomsarbeid 
YC bidrar til at distriktet når mål definert i langtidsplanen: 

• 20 ungdommer fra distriktet reiser på internasjonal leir 
 dessuten svare for: 

• oppfølging av Asker leiren 2008 
• oppfølging av vandreleiren 2007/8 
• opplæring av klubbenes YEK’er 

4.4.5 LDC – opplæring 
LDC har som spesielt ansvarsområde dette året å innføre et brevkurs for soneledere.  

Videre svarer LDC for å organisere og tilrettelegge all felles opplæring i distriktet for 
presidenter, kasserere og sekretærer.  LDC er også i nødvendig grad diskusjonspartner 
og praktisk arrangør for alle andre tillitsvalgte som har opplæringsansvar i distriktet. 

4.4.6 PRC – informasjonsarbeid 
PRC svarer for tilrettelegging av felles PR og informasjon i distriktet, og er distriktets 
viktigste bindeledd til ”The Lion”. 

I tillegg har PRC ansvar for opplæring av klubbenes PRK’er.  Et viktig tema i den 
forbindelse er hvilke virkemidler den enkelte klubb kan ta i bruk for å bli mer synlig i 
lokalsamfunnet. 

PRC vil få spesielle oppgaver i forbindelse med oppfølging av MD’s 
informasjonskampanje. 

4.4.7 ITC – informasjonsteknologi 
ITC sin viktigste oppgave er definert i langtidsplanen: 

• Bedre kommunikasjonen mellom distriktet og klubbene ved å videreutvikle 
bruken av web-baserte system, herunder ansvarlig for teknisk oppsett av og 
vedlikehold av distriktets hjemmeside. 

ITC har dessuten følgende funksjon: 
• gi faglig støtte direkte til klubbene i forbindelse med oppdatering av 

hjemmesider og medlemslister 
• ansvarlig for det IT-faglige innholdet i opplæringen av klubbenes tillitsvalgte, 

særlig ITK’er og sekretærer. 

4.5 Sonene 
Hver soneleder har som oppgave å ta tak i organisasjonsformen i sin sone, og 
gjennomføre vedtak om fremtidig organisasjonsform i sonen, se punkt 3.3 foran. 

Videre skal soneleder og påtroppende soneleder gjennomføre brevkurs, som vil bli 
evaluert i etterkant. 
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De sonene som har egne fagkontakter, kan sende disse til fagopplæringsmøtene under 
forutsetning av at de samler klubbenes fagkontakter i sonen etterpå, og 
videreformidler den opplæringen de selv har fått. 

Statusrapport Distrikt G 2007 – 2008 

Dato: 14.08.07 

Hovedområde / 
aktivitet

Mål Planlagte tiltak Status Hva må til?

Fornyelsesprosess
en

A) Klubbenes 
forberedelser

75% av 
klubbene 
bekreftet 
klare pr. 
31.12.07

Fornyelses-seminar for 
klubb 
-Arb.bok utdelt og 
gjenomgått. 
-Team Fornyelse følger 
opp sine klubber. 
-Klubber fordeles

Utført for 
to pers/
klubb 
-Var klart 
mai 
07 

Starter i 
september 
2007 

Oppfølging 
av støtte 
gruppen 

Oppfølging, 
eventuelt 
lære opp nye 
i enkelte 
klubber.

B) Informasjons-
kampanjen

Gj.ført 
31.3.08. 
  

April 08 

Markedsfø.gruppe 
dannes. 
-Konkret plan 
Utvikles for distr.  
Lokale planer 
gjennomføres 
Fra 1.Januar til utg. 
mars og videre 
fremover. 

-Klart 
10.sept. 
-Klart 
1.11.07

Vi må vite 
hva vi får av 
middler far 
MD

CSFII

A) 
Innsamlingsmål

Måltall 
803000

Ansv.Ole/sonel. Arb. 
Aktivt på alle 
klubbene.

Totalt mål 
1.5mill 
697000YT
D.

Fokus på de 
rike 
klubbene

B) Modellklubber 2 -Kontakte de rike 
klubben

Ole arb. 
Med dette

Fokus på de 
rike 
klubbene
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C) MJF 7 Oppfordre alle klubber 

til å gi mer positiv ros 
internt og eksternt

Blir satt i 
gang 
1.september
, av alle i 
DR

Oppfølging

IR

A) Øyehelse = 
CSFII

Alle 
klubber 
innbetalt

Kassere følger opp Kasserer 
Følger opp

Oppfølging

B) NSR Alle 
klubber 
innbetalt

Kasserer ansv Kasserer Kasserer

Ungdomsarbeid

A) 
Ungdomsutveksli
ng

Leirplan 
OK. 
Vandrelei
r 2007 
Leir 2008 
Ungd. ut 
OK 
Min23

-Skaffe familier 

-Arb.gruppe i arbeide 
Synliggjøring av YE i 
skoler 
-Motivere klubbene til 
å finne kandidater

I arbeide 

Følger plan 
Avholde 
seminarer 
For klubber 
og Kèr

Motivasjon 

Oppfølging 
Motivasjon 
og positiv 
oppfølging

B) Tulipanaksjon Måltall 
70 000

-Fokus mer på 
klubbene 
-Bedriftssalg 
-Gave fra klubb til 
eldresenter

NAC 
arbeider 
mot 
klubbene

Bedre 
markedsføri
ng

C) Det er mitt 
valg

Øke 10% 
8 kurs

Bruke Stiftelsen 
pedagoger mot skolene 
-Utvikle 
ressurspersoner i 
disriktet som snakker 
det pedagogiske 
språket 
-Ressurspers. På kurs

NAC har 
fokus på 
dette 

Kompetanse
n må bedres 
betraktelig 
hos ressurs 
personene

Medlemsutvikling

A) Netto 
medlemstilvekst

Måltall 
31

-Et resultat av vår 
indre fornyelsesprosess 
innvandrerrådet 
kontaktes

-MEC er 
med i Team 
fornyelse 
Forandre på 
rekruttering
s metodikk

Gjenomførin
g av 
fornyelses 
prosessen 
-Vilje til 
fornyelse
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B) Nye klubber Måltall 

   1
Blandet Klubb i 
Drammen

C) Nye 
klubbfilialer

Måltall 
  0

D) Antall LEO-
klubber

Måltall Ingen aktivitet

E) Mr(s) Lion 
2007/08

Alle 
klubber

Blir en del av 
fornyelsesprosessen

Er igang

F) Opplæring 
tillitsvalgte

100% 
deltagels
e

Holdnings- endrig 
-Åpent snakk 
Om verv/ansvar/
forventninger skapt.

Arbeides 
med

G) Fagsjefmøte 
2008

100% 
deltagels
e

Pos F. Alle blir pålagt å 
møte. En del av 
opplæringen.

I fokus hele 
tiden.

Ansvarfølels
e, og valg av 
rett person

Økonomiske 
bidrag

A) 
Ungdomskontoen

Måltall Klubbene betaler 
direkte

B) Leo-kontoen Måltall Klubbene betaler 
direkte

C) LCIF Måltall 
Kr.30.00
0 

6MJF 
Kr36.000

Klubbene betaler 
direkte 

-Økt fokus på MJF 
som ros internt og 
eksternt

D) Beitoleiren Måltall Klubbene betaler 
direkte

E) Helsesportuka 
Tana

Måltall Klubbene betaler 
direkte

F) Lions 
Førehundskole

Måltall Klubbene betaler 
direkte 



Statusrapport Distrikt G 2007 – 2008 

Hovedområde 
/ aktivitet

Mål Planlagte tiltak Status Hva må til?

Fornyelsespros
essen

A) Klubbenes 
forberedelser

75% av 
klubben
e 
bekrefte
t klare 
pr. 
31.12.0
7 
-Januar 
95% av 
klubben
e er i 
gang. 

Fornyelses-seminar 
for klubb 
-Arb.bok utdelt og 
gjenomgått. 

-Team Fornyelse 
følger opp sine 
klubber. 

-Klubber fordeles 
etter 
Besøksplan.

Utført for 
to pers/
klubb 
-Var klart 
mai 07 

Starter i 
septembe
r 2007 

Oppfølging av støtte 
gruppen 
-Har hatt et seminar 
for de som ikke var 
med første gang. 
-95% av klubbene er i 
gang 
-Oppfølging, eventuelt 
lære opp nye i enkelte 
klubber. 
-Holdt foryelse semnar 
i sone 4. 
-Arbeider direkte med 
status rapport og 
viktige områder i 4 
klubber.

B) 
Informasjons-
kampanjen

Gj.ført 
31.3.08. 
  

April 
08 

Markedsfø.gruppe 
dannes. 
-Konkret plan 
Utvikles for distr.  
Lokale planer 
gjennomføres 
Fra 1.Januar til utg. 
mars og videre 
fremover. 

-Klart 
10.sept. 
-Klart 
1.11.07

Vi må vite hva vi får 
av midler fra MD 

- Informasjongru
ppe 

Startet, og har sendt ut 
innspill på et enkelt 
opplegg omkring 
aktiviteter og 
informasjonsmøte 
opplegg. Vil bli fulgt 
opp av den samme 
gruppen.

CSFII

A) 
Innsamlingsmå
l

Måltall 
803000

Ansv.Ole/sonel. 
Arb. Aktivt på alle 
klubbene.

Totalt mål 
1.5mill 
697000Y
TD.

Fokus på de rike 
klubbene 
Det ser ut til at vi kun 
når 
1.3mill. Arbeides på 
rike klubber.



B) 
Modellklubber

2 -Kontakte de rike 
klubben

Ole arb. 
Med dette

Fokus på de rike 
klubbene 
Vi har to, kan bli tre. 

C) MJF 7 Oppfordre alle 
klubber til å gi mer 
positiv ros internt 
og eksternt

Blir satt i 
gang 
1.septem
ber, av 
alle i DR

Oppfølging 
Har to per i dag. 
Arbeider for flere..

IR

A) Øyehelse = 
CSFII

Alle 
klubber 
innbetal
t

Kassere følger opp Kasserer 
Følger 
opp

Oppfølging 
Ole`s rapport

B) NSR Alle 
klubber 
innbetal
t

Kasserer ansv 
Taes opp på DRM, 
sonen 
Månedsbrev

Kasserer 
Samlet 
tiltak

Kasserer 
Samlet tiltak

Ungdomsarbei
d

A) 
Ungdomsutvek
sling

Leirpla
n OK. 
Vandrel
eir 
2007 
Leir 
2008 
Ungd. 
ut OK 
Minst 
23, 
Resultat
et har 
blitt 30 
ut. 

-Skaffe familier 

-Arb.gruppe i 
arbeide 
Synliggjøring av 
YE i skoler 
-Motivere klubbene 
til å finne 
kandidater

I arbeide 

Følger 
plan 
Avholde 
seminarer 
For 
klubber 
og Kèr

Motivasjon 
- Vertsfamilie 

problematikk 
ble løst ved å 
benytte radio 
lokalt. 

Kun to fra 
vandreleier havnet 
hosLions. 

Oppfølging 
Motivasjon og positiv 
oppfølging 

B) 
Tulipanaksjon

Måltall 
70 000 
Ser ut 
til å bli 
ca. 
64000 

-Fokus mer på 
klubbene 
-Bedriftssalg 
-Gave fra klubb til 
eldresenter

NAC 
arbeider 
mot 
klubbene

Bedre markedsføring



C) Det er mitt 
valg

Øke 
10% 
8 kurs 

Har så 
langt 
kun hatt 
4 kurs.

Bruke Stiftelsen 
pedagoger mot 
skolene 
-Utvikle 
ressurspersoner i 
disriktet som 
snakker det 
pedagogiske 
språket 
-Ressurspers. På 
kurs

NAC har 
fokus på 
dette 

Kompetansen må 
bedres betraktelig hos 
ressurs personene 
-Har funnet en person 

Medlemsutvikl
ing

A) Netto 
medlemstilveks
t

Måltall 
31 
-Opplev
er 
1450 
som 
meget 
tøft

-Et resultat av vår 
indre 
fornyelsesprosess 
innvandrerrådet 
kontaktes 
-Ny klubb 
etablering kan 
redde målet. Klart 
til ferien.

-MEC er 
med i 
Team 
fornyelse 
Forandre 
på 
rekrutteri
ngs 
metodikk

Gjenomføring av 
fornyelses prosessen 
-Vilje til fornyelse 
-alt dette arbeides det 
Hardt på. 

B) Nye klubber Måltall 

   1
Blandet Klubb i 
Drammen

Se 
ovenfor

Se ovenfor 
-mikset,nye norrmenn 
etc.  MEC  Klart ferien

C) Nye 
klubbfilialer

Måltall 
  0

Har en som er på 
gang i  
Sigdal

Vidreføre
s

Vidreføring 
-Har skal det gjøres 
mere

D) Antall LEO-
klubber

Måltall Ingen aktivitet

E) Mr(s) Lion 
2007/08

Alle 
klubber

Blir en del av 
fornyelsesprosesse
n

Er igang Oppfølging 
-Distrikts aktivitet

F) Opplæring 
tillitsvalgte

100% 
deltagel
se

Holdnings- endrig 
-Åpent snakk 
Om verv/ansvar/
forventninger 
skapt.

Arbeides 
med hele 
tiden. 

Ligger i planen på 
distriktet 
-alt gjennomført 
-nytt kurs for VSL 
klart, brevkurs nr. 3 
arbeides nå med. 

G) Fagsjefmøte 
2008

100% 
deltagel
se

Pos F. Alle blir 
pålagt å møte. En 
del av opplæringen.

I fokus 
hele 
tiden.

Ansvarfølelse, og valg 
av rett person Fungerer 
greit.

Økonomiske 
bidrag



Dato: 14.08.07 

A) 
Ungdomskonto
en

Måltall Klubbene betaler 
direkte

B) Leo-
kontoen

Måltall 
10.000

Klubbene betaler 
direkte

Oppfølgi
ng YC

Oppfølging YC

C) LCIF Måltall 
Kr.30.0
00 

6MJF 
Kr36.0
00

Klubbene betaler 
direkte 

-Økt fokus på MJF 
som ros internt og 
eksternt

Oppfølgi
ng 

CSF II 
ansvarlig

Månedsbrev 
-går som normalt 
Oppfølging 
-blir tatt opp ved klubb 
besøk

D) Beitoleiren Måltall Klubbene betaler 
direkte

E) 
Helsesportuka 
Tana

Måltall Klubbene betaler 
direkte

F) Lions 
Førehundskole

Måltall Klubbene betaler 
direkte 



Statusrapport Distrikt  H 2007 – 2008 

Dato: 11. august 2007 

Hovedområde / 
aktivitet

Mål Planlagte tiltak Status Hva må til?

Fornyelsesprosesse
n

A) Klubbenes 
forberedelser

75% av 
klubbene 
bekreftet 
klare pr. 
31.12.07

Medlemskom. + 
styret skal fortsette 
opplæringen i 
høsthalvåret

Opp mot 50% av 
klubbene er  klare 
pr. i dag.

Klar innsats 
rettet mot 
klubber og 
soner 
Kort ppt 
presentasjon 
for bruk 
overfor 
klubber pga 
økt betaling 
dette året.

B) Informasjons-
kampanjen

Gj.ført 
31.3.08. 

Forberede PRC og 
informasjonskomit
é

Avventer Klar info om 
hva som 
forventes på 
distriktsplan

CSFII

A) Innsamlingsmål Måltall 

1,3 
MNOK

Motivering av 
klubber til å betale 
1.100 pr. medlem

754.000.- = 683.- 
pr. medlem

Presentasjoner 
på klubbesøk 
og sonemøter

B) Modellklubber 3 Info om status på 
månedsbasis

Målet er nådd. Ser 
mulighet for 1 til.

Aktiv info og 
motivasjon til 
klubbene

C) MJF 6 Ingen.  MJF er en 
hedersutnevnelse 
og skal ikke 
”presses” på noen 
klubb.  Kommer 
naturlig.

3 MJF forrige 
Lionsår.  Samme 
antall dette 
Lionsår?

Forståelse for 
hva MJF er 
ute i klubbene

IR

A) Øyehelse = 
CSFII

Alle 
klubber 
innbetalt

N/A N/A N/A

Versjon 1.1,  15.08.2007



B) NSR Alle 
klubber 
innbetalt

Markedsføre 
aktiviteten via IRC

30 klubber deltar pr. 
d.d.  Vel  kr. 13.000 
innbetalt

Presentasjon 
av aktiviteten.

Ungdomsarbeid

A) 
Ungdomsutveksling

Leirplan 
OK. 
Ungd. ut 
OK

Ungdomskom. 
jobber aktivt 
overfor klubber og 
soner. 10 ung-
dommer fra 
distriktet sendes ut

Ingen leir i vårt 
distrikt dette 
Lionsår.

Motivering

B) Tulipanaksjon Måltall 

67.000

Aktiv innsats fra 
NAC.  Besøk i 
klubber og på 
sonemøter

Leverte ut ca. 
61.000 tulipaner 
siste aksjon. 
 

Oppfølging

C) Det er mitt valg Øke 10% Ny NAC som 
legger stor vekt på 
DMV. Øke info til 
ungdom om å 
kunne ta egne valg. 
Motivere skoler til 
å ta kurs.  
Klubbene blir 
fremdeles 
oppfordret til å 
betale kr. 8.000.-

4 kurs i forrige 
Lionsår. Planlagt 6 
dette Lionsår.

Aktive besøk 
til skoler, 
klubber/soner 
samt egne 
seminarer for 
klubber

Medlemsutvikling

A) Netto 
medlemstilvekst

Måltall 

1200

Medl. kom. v/MEC 
skal ha jevnlige 
møter både i egen 
regi og i sonemøter

1140 medlemmer.  
Skal til 1200 + 
medlemmer i løpet 
av Lionsåret

Gjøre Lions 
interessant for 
nye 
medlemmer.  
”Salgbare” 
klubber er 
stikkord

B) Nye klubber Måltall Ingen 46 N/A

C) Nye klubbfilialer Måltall Ingen 0 N/A

D) Antall Leo-
klubber

Måltall 
3

Via LeoC, arbeide 
for én ny klubb

2 Innsats

E) Mr(s) Lion 
2007/08

Alle 
klubber

Ikke aktuelt N/A N/A

Versjon 1.1,  15.08.2007



F) Opplæring 
tillitsvalgte

100% 
deltagelse

Opplæringsmøter 
våren 2008

Opplæringsunderla
g finnes.

Enkelte 
oppdateringer

G) Fagsjefmøte 
2008

100% 
deltagelse

Fagsjefer deltar 
som vanlig

Intet på 
distriktsnivå.

Økonomiske bidrag

A) 
Ungdomskontoen

Måltall N/A N/A Klubbene 
betaler etter 
evne

B) Leo-kontoen Måltall N/A N/A Klubbene 
betaler etter 
evne

C) LCIF Måltall N/A N/A Klubbene 
betaler etter 
evne

D) Beitoleiren Måltall N/A N/A Klubbene 
betaler etter 
evne

E) Helsesportuka 
Tana

Måltall N/A N/A Klubbene 
betaler etter 
evne 

F) Lions 
Førerhundskole

Måltall N/A N/A Klubbene 
betaler etter 
evne

Versjon 1.1,  15.08.2007



Statusrapport Distrikt J 2007 – 2008 

Dato: 12.08.07 

Hovedområde / 
aktivitet

Mål Planlagte 
tiltak

Status Hva må til?

Fornyelsesprosessen

A) Klubbenes 
forberedelser

75% av 
klubbene 
bekreftet 
klare pr. 
31.12.07

Videreføre ”Kreative 
prosesser” i alle 
klubber. Fokus på 
”egenanalyser” i 
klubbene, og behovet 
for fornyelse i egen 
klubb. 50% av 
klubbene skal ha lokal 

infobrosjyre. 
Tilbakerapportering 
innen 15.12.07.

Pr. 01.08.07. 
80 % av klubbene  har 
deltatt i opplæring og 
har egne instruktører. 
Har også gjennomført 
enkle lokale 
prosesser.

Videreføre opplæringen  
fra i vår, med fokus på de 
som ikke deltok.  
Oppfølging av 
instruktørene. 
Prosjektplan. 
Engasjere PRC , ITC og 
soneledelse.

B) Informasjons-
kampanjen

Gj.ført 
31.3.08. 
Tulipan April 
08

Engasjere 
informasjonskomitèen.  
Kartlegge behov, og 
gjennomføre 
annonseringen lokalt, - 
i samråd med 
soneledelse. 

Pr. 01.08.07. 
Gjennomført 2 runder 
med annonsering 
våren 2007. 
Høstet viktig erfaring. 

Lokale  annonse-
budsjetter.  God og tidlig 
informasjon til alle om 
innhold og formål. 
Planlegge detaljer 
sammen med soneledelse 
og lokale media.

 aSFII

A) Innsamlingsmål Måltall totalt for 
kampanjen : 
Kr 1.257.440 

Følge opp tidligere 
vedtak. Tett 
oppfølging.  IRC ut til 
klubbene (sonemøter).

Pr 01.06.07. 
Kr. 1.115.053 
(88,68% av måltall)

Engasjere soneledelse og 

SF II Sonekontakter. 
Oppfølging av den 

enkelte klubb.  

B) Modellklubber 3 Informasjon til 
klubbene

Pr.01.08.07. 
1

C) MJF 8 Informere om 
muligheten for å 
benytte MJF i 
innsamlingsarbeidet,

Pr. 01.08.07. 
2 

IR

A) Øyehelse Alle klubber 
innbetalt

Oppfølging av 
innbetalingen fra 
klubbene. 
Motivasjonskampanje. 
(IRC)

?

B) NSR Alle klubber 
innbetalt

Oppfølging av 
innbetalingen fra 
klubbene. 
Motivasjonskampanje. 
(IRC

?

Ungdomsarbeid

A) Ungdomsutveksling Leirplan:200
9 
Ungd. ut: 20

Infokampanje om 
ungdomsutvekslingen 
til klubbene.

Aktiv markedsføring 
av  
ungdomsprogrammer. 
Leir 2009: Starte 
detaljplanlegging i år.

Aktiv ungdomspolitikk i 
klubbene. YEC til 
klubbene. 



B) Tulipanaksjon Måltall 
132.000

Kick-off møter over 
hele distriktet i januar 
er booket. 
Få alle klubber med! 
Nye ”salgsmetoder”.

2007: 
127.000 stk.

Motivere. Fokus på 
klubber med lavt antall.  
Kretive prosess på 
”salgsmetoder”. 
Motivasjons- og kick-off 
møter.

C) Det er mitt valg Øke 10% Alle skoler i distriktet 
skal ha informasjon 

om tilbudet.

Noen klubber jobber 
godt!

Samarbeid soneledelse/
NAC/klubber. 
Erfaringer fra de som 
lykkes må deles med 
andre. Ressursgruppe! 
Sonevis oppfølging. 
Tilbakerapportering.

Medlemsutvikling

A) Netto 
medlemstilvekst

Måltall 1730 
(+2 klubber)

Oktober, oppstart av 
eget prosjekt på nye 
klubber. Nettklubber, 
familieklubber, 
klubbfilialer, tema-
klubber, etc.. 

Forhåndsinformert 
klubbene gjennom 
månedsbrev. 
Booket lokaler for 
prosjektets kick-off. 

Bredt engasjement blant 
klubbene i nytenking! 
Etablere en ”eierfølelse” 

til prosjektet. 

B) Mr(s) Lion 2007/08 Alle klubber Drøfte ideen med  DR 
og alle klubber

Enighet i klubbene om 
arbeidsform.

C) Opplæring 
tillitsvalgte

100% 
deltagelse

Seminarer  er allerede 
lagt inn i distriktets 
møteplan. 

Dårlig fremmøte i 
2007.

Tidlig markedsføre 
viktighet av deltakelse. 
Engasjere soneledelse i 
oppfølging av påmelding

D) Fagsjefmøte 2008 100% 
deltakelse

Informere fagsjefene 
om møtedato.

Tidlig info om  agenda 
og møtedatoer. 
Oppfølging av den 
enkelte fagsjef.



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Se handlingsplanen nedenfor 

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Oversendes uten GS kommentarer. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

VEDTAK: 

GUVERNØRRÅDET 

HANDLINGSPLAN FOR MD-LDC  LIONSÅRET 2007– 2008 (sist revidert 27.juli 2007) 
       

Sak: HANDLINGSPLAN 2007/08 FOR 
LEDEROPPLÆRING

B

Møtedato: 01.09. og 2.9. 2007 Saksnr: 4.02 – 2007/08

Saksbehandler: Finn E. Haug Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 

Hovedmål Aktivitet Ansv. Status/Orientering



1. DISTR.TV-
OPPL. : 

* Opplæring av 
VDG’er 

* Opplæring på 
alle nivåer i 
LIONS Norge 

• Gi større 
fordypning innen 
alle fagområder  

• Større mulighet for 
dialog og 
meningsutveksling 
ved seminartreffene 

• Vektlegge VDG- 
brevkursene som 
bakgrunnsmateriale 
ved seminar 2, 
forsterke fokus på 
klubbenes behov 
og endringer. 
Fornyelsesprosesse
n som virkemiddel 

• Benytte det 
tilsendte LCI 
brevkurset fullt ut 
med innsendelser 
av besvarelser 

Videreutvikle og samordne 
alle undervisningsområder 
på distrikts og klubbnivå. 
Det er foreløpig lagt ut en 
samling av dokumenter 
som skal revideres og 
ferdigstills inne 01. Juli 
2008

MD-LDC 

MD-LDC/ 
og 
LDCene 

Det norske brevkurset vil bli 
brukt til ett seminar over to dager. 
Brevkurset sendes ut som tidligere 
og det er mulighet for den enkelte 
VDG å sende inn svar på 
oppgaver som vil bli kommentert 
av MD-LDC. 
 Men det er seminar 2 som skal 
skape felles forståelse for 
viktigheten av samkjørt Lions 
Norge og tema for seminar 2 vil 
komme fra de 6 tilsendte brev 
Dette er under opplæringsnivå 3.  

Det er under utarbeidelse ett nytt 
opplæringsprogram i tre nivåer 
for Lions Norge.  
Fagsjefstreffet juni 2008 legger fasit 
på dette.



2. KLUBB 
TILLITSVALG
TOPPL.: 
* Sekretær-
opplæringen  

* Kasserer-
opplæringen 

* President-
opplæringen 

Fullføre, viderutvikle og 
fornye eksisterende 
materiell. Versjoner for 
nettselvstudium, PC-basert 
opplæring, og for lysark/
videokanon. 

Uendret opplæring vår 06 – 
GR-komite lager ny 
kontoplan og 
regnskapsprogram i år. Nytt 
opplæringsmateriell klart til 
bruk vår 07. Versjoner for 
nettselv-studium, PC-basert 
opplæring, og for lysark/
videokanon. 

Komplettere infomateriellet 
der det trengs. (Opplæring 
av og informasjon til 
presidentene om hvordan et 
godt klubbmøte kan 
gjennomføres prioriteres 
høyt) 
Markedsf. infom.til LDC-
MECene og til 
Distriktsguvernørene.  

MD-LDC 

MD-LDC 

MD-LDC/ 
MD-MEC 

All opplæring av tillitsvalgte på 
klubbnivå vil bli lagt under 
samme paraply i nivå 1  

Fagsjefstreffet juni 2008 legger fasit 
på dette. 

Inntil videre må de eksisterende 
utdanningsprogrammer benyttes.  

Distriktenes LDC’er kontrollerer 
oppdateringsnivået og foretar 
foreløpige korreksjoner

3. MEDLEMS 
OPPLYSNING
/
ORIENTERIN
G 
Info via ”The 
Lion”

Kort informativ artikkel i 
hver avis  (helst illustrert!)  
Målgruppe: Menige 
medlemmer. 

MD-LDC Alle”The Lions” utgaver vil 
forsøksvis få artikkel eller annet 
fra MD-LDC  



4.
SAMORD-
NET 
NORDISK 
OPPL.:

DG-electskolen på 
Convention: Saken følges 
opp med kontakt mot DG-
electskolens director og 
faglig foresatt 

MD-LDC/ 
AGRL

LCI opplegget med DG- elect brev 
kurs er gjort obligatorisk og den 
enkelte VDG skal besvare dette 
før avreise til Convention.  

Dette er utviklet som ett kurs over 
4 brev og ett LCI learning 
institute som skal følges opp av 
den enkelte VDG 

Det er dette brevkurset som danner 
bakgrunn for DG Elect kurset under 
Convention 

5.
STRATEGI 
PLAN:

Info om strategiplanen på 
hjemmesider 
Info om endringsprosesser 
Innføring av 2 års 
normaltjenestetid for alle 
tillitsvalgte halverer 
forbruket av ressurser og 
fordobler effekten av 
opplæringsprogrammet

MD-LDC/ Følger planen - OK 

6. ARBEIDSI
NSTRUKS 
FOR 
LDCene 

Ajourholde den utdelte 
oppgave/ansvarsinstruks 
som letter arbeidet for 
distriktenes LDC’er.

MD-LDC 
og 
distriktene
s LDC-
fagsjefer

Følger planen – OK 

7. FAG- 
SJEFMØTE 

LDC- fagsjefsmøte 
sammen med alle øvrige 
fagsjefer på distrikts og 
MD nivå 

Alle 
fagsjefer 
m/fl

Det planlegges med fagsjefsmøte 
for alle fagsjefer samlet over to 
dager i juni 2008.  

Hovedoppgave er oppdatering av 
alle opplæringspakker på alle 
nivåer 

Kompetansehevning og sosialt 
samvær er satt på dagsorden 



8. LIONS 
PROGRA
M  FOR 
LEDER-
UTVIK-
LING 

Samle inn, kvalitetssikre, 
supplere /fornye, lage 
oversikt og komplettere 
informasjon der det trengs.  
Spesielt fokus på:  

- Motivasjonsbyggin
g 

- Teambuilding 
- Ledelse i 

frivillighet 
- Fornyelse

MD-LDC/
Lionskont
oret 

Følger planen - OK 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   Se planen nedenfor 

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Oversendes uten GS kommentarer 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

VEDTAK: 

Sak: HANDLINGSPLAN 2007/2008 FOR 
MEDLEMSUTVIKLING

B

Møtedato: 01.09. og 2.9. 2007 Saksnr: 4.03 – 2007/08

Saksbehandler: Knut Eirik Wollan Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



MÅL 

• Å kunne tilby Lionsservice i alle lokalsamfunn. 
• Økt kunnskap om vår organisasjon og dens virksomhet blant våre 

medlemmer, norsk allmennhet, norske myndigheter og institusjoner, 
samt andre serviceorganisassjoner. 

 
VIRKEMIDLER 

• Gjennom åpen informasjon rekruttere nye, sosialt engasjerte 
medlemmer, både kvinner og menn, yngre som eldre, til 
organisasjonen, og samtidig bevisstgjøre medlemmene om 
nødvendigheten av å arbeide på dette felt. Alle klubber oppfordres til 
nytenkning i medlemsvervingen. 

• Identifisere frivillige ildsjeler i klubb, sone eller distrikt som kan 
benyttes til medlemsrekruttering også utenfor egen klubbs 
nedslagsfelt. 

• Målrettet planlegging av klubbetablering og utvidelser i hvert 
distrikt. 

• Utvikle og tilrettelegge verktøy for klubbens langtidsplanlegging og 
medlemsutvikling. Oppmuntre til at alle klubber definerer mål for sin 
medlemsutvikling. 

• Etablering av filialklubber der det på nåværende tidspunkt ikke er 
grunnlag for en selvstendig klubb. 

• Prioritere arbeidet med å starte lionsklubber blant studenter på alle 
universiteter og høyskoler. 

• Fortsette prosjektet ”Fornyelse i Lions” som omfatter hele MD 104, 
og som vil tilføre økt lionskunnskap blant medlemmene, og et 
forbedret klubbmiljø. 

• I tilknytning til ”Fornyelse i Lions” iverksette en kampanje for 
etablering av nye klubber. Det søkes LCI om økonomisk støtte. 

• Etablering av nye klubber der rekrutteringen til den gamle klubben 
ikke lengre er mulig. 

• Videreutvikle våre hjemmesider og arbeide for at Internett blir et 
effektivt redskap i opplæring og spredning av informasjon både 
internt og eksternt. Benytte internett og e-post mest mulig til 
kommunikasjon på alle nivåer. 





GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Oversendes uten GS kommentarer 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

VEDTAK: 

Sak: HANDLINGSPLAN 2007/08 FOR 
UNGDOMSARBEIDE

B

Møtedato: 01.09. og 2.9. 2007 Saksnr: 4.04 – 2007/08

Saksbehandler: Christopher Knag Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



THE INTERNATIONAL ASSOCIATION OF 

LIONS CLUBS 
MD 104 - NORWAY 

MD – YC  PDG  Christopher Knag, 
Kipleveien 31 C   5179 Godvik 

Mobil : 90693019   Tlf.pr. : 55264048 
  E - mail : mdyc@lions.no 

Handlingsplan for MD-YC 2007 – 2008. 

Strategiplanene sier om ungdomsarbeidet. 

Gjennomføre tiltak lokalt, nasjonalt og internasjonalt hvor blant annet barn og ungdom er primære 
målgrupper. 

Gjennomføre tiltak som fremmer internasjonal forståelse, toleranse og solidaritet. 

Tilpasse ungdomsprogrammet i tråd med samfunnsmessige endringer og nye behov.    

Hovedfokusområder og mål for MD YC 2007 – 2008. 

1. Oppfølgning og rapportering. 
  

MD – YC skal; følge opp og spre informasjon om ungdomsarbeidet i MD 104 samt gi et bilde av det 
generelle aktivitetsnivået på klubb og distriktsplan vedr. ungdomsarbeidet.  
Medvirkende; YE utvalget, DG`ene og distriktenes YEC'er. 
Når: Fortløpende og til hvert AU/GR samt innlegg i hvert nr av "The Lion" og nettsider.    

2. 126 ungdommer på leir i Norge sommeren 2008.  

MD – YC skal; lede arbeidet mht. foreberedelse og gjennomføring av de norske leirene 2008.  
Presentasjon av det norske programmet skjer under Convention og EF. 
Medvirkende; YE utvalg, DG`ene, YEC'ene og leirkomiteene i distrikt B, C, D, G og K 
Når: Hele perioden.  

3. 126 ungdommer ut på leir sommeren 2008. 

MD – YC skal; med basis i avtaler inngått under Convention og EF informere Lionsklubbene om 
tilbud, frister og prosedyrer. Det søkes samarbeid med ungdomsorganisasjoner for å gjøre vårt 
tilbud bedre kjent.  
Medvirkende;  YE utvalget, DG`ene, YEC'ene. 
Når: Hele perioden. 

4. Evaluere pilotprosjektet i Uganda sommer 2007. 
Mål,  En ny leir i Uganda sommer 2008. 15 skandinaviske ungdommer til Uganda.  
( 10 fra Norge og 5 fra Danmark) 
Medvirkende. GR, MDYC,  YEPC,   IRC,  LC Bergen Student 

 Når. Snarest 

5. Opptil 15 studenter på vandreleir desember 07 – januar 08. 
          Distrikt  C fra 09 til 18/12 G 18 til 28/12    F 28/12 til 08/01   2008 



MD – YC skal; lede arbeidet mht. foreberedelse og gjennomføring av den norske vandreleiren 
2007/2008. 
Medvirkende; MD-YC, DG`ene og YEC'ene i C,G og F. 

 Når: August 2007 – januar 2008. 

6. Utdeling av Lions Ungdomspris 

 MD – YC skal; lede arbeidet og spre informasjon om Lions Ungdomspris 2008. 
 Medvirkende; MD-YC. MD-NAC, GR , DG`ene og Leo og GS. 
 Når: Riksmøtet 2008 

   
7. LEO 

MD – YC skal; i samarbeid med GR, Leorådet og Leoc'er arbeide for at Leo får en vekst i antall 
medlemmer i eksisterende klubber og at det startes nye leo klubber. 

 Medvirkende; MD-YC, GR, DG`ene, Leoråd og LeoC'er 
 Når: Hele perioden  
 Målsetning.  Minst en Leo klubb i hvert distrikt 
 Andre fokusområder;  
  

Fortsette samarbeidet med den østlige delen av Europa mht til sponsing av deltagelse på de norske 
leirene.  

  
Evalueringen av de norske leirene skal være klar til den 1. oktober 2007 og distribueres til 2008 
arrangørene. 

Alle ungdommene som reiser ut skal ha gjennomført det nettbaserte opplæringsprogrammet innen 
den 1.juni 2008 og levere rapport om sin reise innen den 15.september 2008. Sponsorklubb og 
leirarrangører oppfordres til å ta med ungdommene i sitt arbeid.  

Gjennom brosjyremateriell, nettsider og Lionsbladet promotere Tana, Beitoleiren og Orkester 
Norden.   

8. Orkester Norden – arbeidet ledes av PDG Erik Evang. Norge deltar i musikkonkurransen under 
Europa Forum 2007. Vår kandidat er Martina Skjellerudsveen på fløyte.  

9. Fredsplakat konkurransen – Tema 2007 "Feire Fred". Norsk vinner kåres 15.12.2007 
Oppnevne en ny person til å lede Fredsplakat konkurransen  
Ansvar MDYC – GR, DG`ene. 

Bergen 6 august 07 
PDG Christopher Knag 
MD – YC 2007 - 2008      

 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Oversendes uten GS kommentarer. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

VEDTAK: 

Handlingsplan for MD-NAC  
MD 104  2007-2008 

Generelle føresetnadar :  
- Lions etiske norm 
- Langtidsplan 2007-2010 / Ungdomsarbeid 
- MD sitt policydokument for ungdomsarbeid 

Hovudfokus og mål for MD-NAC 2007-2008: 
Å delta aktivt i kampen mot rus og stoffmisbruk.  
Dette gjer vi gjennom tulipanaksjonen - som gir grunnlag for klubbane si finansiering 
av  undervisningsopplegget ”Det er mitt valg” og  lokalt ungdomsarbeid. 

MÅL 1  Gjennomføre opplæring av årets NAC gjennom fagsjefskurs 24-26  august 

Sak: HANDLINGSPLAN NARKOARBEID B

Møtedato: 01.09. og 2.9. 2007 Saksnr: 4.05 – 2007/08

Saksbehandler: Evy Einarsen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



-Hovudfokus 1 : Opplæring i kurspakken til ”Det er mitt valg”. tulipanaksjonen Instruktør 
Marit Søsveen / dagleg leiar DMV Ivar Tollefsrud  vil delta på årets fagjefskurs som vert 
halde på Montebellotunet. 
Hovedfokus 2: Legge ide-grunnlaget for en ”verktøypakke” til bruk under tulipanaksjonen.  

 MÅL 2  
 Styrke tulipanaksjonen 
- Gjennom ytterlegare informasjon, motivasjon og tilrettelegging er målet å kome opp  
 i eit antal på minimum 910.000 tulipanar våren 2007. 
- Redusere prisen på tulipanar ut til klubb med kr 0,50 (inkl. moms) pr. tulipan, under 
føresetnad av  auke i tulipanbestillingar .  
- Arbeide for reduksjon av fraktkostnadar. 

MÅL 3 
 Marknadsføre ”Det er mitt valg” til lærarar, foreldre, lærarstudentar, skuleleiarar og 
 andre  som har ansvar for barn sine oppvekstvilkår.  
-Gjennom å gi opplæring  i undervisningsopplegget / foredraget til bruk i distrikt, soner og 
klubbar der distrikta ikkje hadde slik opplæring sist 2006-2007.  
-Gjennom informasjonskampanjen. 
-Gjennom kontinuerleg oppsøkjande verksemd retta mot skuleverket.  

MÅL 4 
Støtte og oppmuntre klubbane i gjennomføre andre tiltak retta mot ungdom og 
rusførebygging. 
-Gjennom konkrete handlingsplanar /rapportar  frå NAC´ane i distrikta. Dette blir også ein del 
av DG sitt ansvarå følge opp.  
-Gjennom å  støtte og følge opp aktivitetar og innsamlingar nedfelte i NAC-ane sine 
handlings-planar presenterte for GR.    
- Gjennom å syte for at klubbane får grei informasjon om den støtta dei er berettiga til 
gjennom Lions Narkofond. 
-Synleggjere Lions / sette krav om synleggjering på ulike vis der vi går inn med støtte til 
ungdomsaktivitetar. 

MÅL 5 
Følge opp og rapportere arbeidet med førebygging av rus og vold. 

- Gjennom AU / GR 
- Gjennom NAC  i distrikta 
- Gjennom bruk av nettside / avis /informasjonsbrev. 

Hilde Straumsheim  
MD NAC 





GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Oversendes uten GS kommentarer 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

VEDTAK: 

HANDLINGSPLAN FOR PÅ IR-OMRÅDE 
MD 104 2007–2008 

MD IRC Evy Einarsen 

FOKUSMÅL: 

• Aktiv og medvirkende bekjempelse av verdens blindhet.  
• Minimum 40%  av årlig innsamlede midler i MD 104 kanaliseres til IR arbeid. 
• Samspill i Norden gjennom kreative NSR-prosjekt. 
• Aktiv yter av økonomisk bistand til katastrofeområder 
• Synliggjøre felles IR innsatser. 

Virkemidler: 

1. Full satsing på Campaign SightFirst II (CSFII) for finansiering av vårt øyehelseprogram i 
Malawi.  

Sak: HANDLINGSPLAN FOR 2007/08 FOR 
INTERNASJONALT ARBEIDE

B

Møtedato: 01.09. og 2.9. 2007 Saksnr: 4.06 – 2007/08

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



2. Fullføre øyehelseprosjektet i Uganda og videreføre prosjektet i Malawi i tråd med tidligere 
riksmøtevedtak. Lions Aid Norway (LAN) skal fortsatt være vårt organ for ledelse av 
øyehelse-programmet, samt å kunne gi råd og veiledning til klubbene i IR-prosjekter. 

3. Gjennomføre NSR-prosjektet i Minsk hvor MD104 er prosjektleder. 

4. Bidra økonomisk og på andre måter i kommende NSR prosjekt. 

5. Være pådriver til å øke NSR’s økonomiske innsats snarest mulig til €2,- pr.medlem. 

6. Planlegge å gjennomføre Lions Røde Fjær aksjon i 2009. 

7. Gjennom klubbenes innsats til enhver tid å holde fondet for katastrofeberedskap på det 
økonomiske nivå som Riksmøtet har vedtatt (2 mill. kroner). 

8. Salg av Lion Mints for å styrke Mintfondet. 

9. Bruke Melvin Jones Fellowship bevisst til å kanalisere IR-midler til LCIF. 

10. Oppfordre klubbene til fjernadopsjon av minst ett barn / ungdom. 

11. Oppdatere informasjon om klubbenes, distriktenes og multippeldistriktets øvrige IR-
prosjekter i inn- og utland, og gjøre informasjonen tilgjengelig på Internett og evt. 
andre måter.  

12. Oppfordre klubbene til å gi økonomisk støtte til nasjonale tiltak, som Lions 
Førerhundskole, Beitoleiren og Helsesportsuka i Tana. 

13. Aktiv markedsføring av IR-arbeid på distrikts- og riksmøter. 

14. Gjennom aktiv informasjon synliggjøre innbetalinger til riksmøtevedtatte hjelpeprosjekter.  

Satsingsområde nr. 1 
• Aktiv og medvirkende bekjempelse av verdens blindhet.  

Tiltak:  
 Å lage positiv og motiverende informasjon om øyehelseprogrammet. 

Å sikre kontinuitet i innbetalinger fra alle klubber slik at Øyehelsprogrammene kan 
gjennomføres etter oppsatte planer og tidsrammer.  
Klubbene oppfordres i perioden 2006-2008 til å yte etter evne og gi prioritering til: 
Campaign Sight First II.  

Ansvarlig medvirkende: 
Guvernørådet,   MD IRC, LAN-styret, CSFII- koordinatorer på distrikt og klubbnivå.  
Rapportering: LAN-styret , AU og GR 
Økonomi: Klubber i MD Norge/ andre bidragsytere / LAN. 



Satsingsområde nr. 2 
• Minimum 40% av årlig innsamlede midler i MD 104 kanaliseres til  IR arbeid. 

Tiltak: 
Å oppfordre alle tillitsvalgte på alle nivå til å lage lett tilgjengelig informasjon som 
distribueres ut til alle distrikt og klubber via Lions Norge sin hjemmeside/ distriktenes 
hjemmesider og via e-post/ CD’er. 
Å lage en ”skrytebok” gjeldende for bistand både praktsikk og økonomisk for IR-området på 
klubbnivå. 

Ansvarlig medvirkende: 
MD IRC, øvrige fagsjefer / soneledere / klubbstyret, Lionskontoret, LAN, redaktør i The Lion 

Satsingsområde nr. 3 
• Samspill i Norden gjennom kreative NSR-prosjekt. 

Tiltak: 
• Å bidra til samhandling på tvers av landegrensene i Norden og sikre flyt av 

informasjon om pågående NSR-prosjekter til alle involverte parter. 
• Å sikre tilgang på økonomiske midler slik at prosjekter kan følge fastsatte tidsplaner. 
• Å drive med aktiv informasjonslik at klubbene ser viktigheten av å være delaktig i 

våre Nordiske samarbeidsprosjekter. 

Ansvarlig medvirkende: 
CC’er, MD IRC’ er i Norden, ansvarlige prosjektland. 

Satsingsområde nr. 4 
• Aktiv yter av økonomisk bistand til katastrofeområder. 

Tiltak: 
Å etterleve Lions Missons når nød og katastrofer inntreffer. 
Å bestrebe seg på å finne positive partnere for å kunne kanalisere hjelp hurtig. 
.  
Ansvarlig medvirkende: 
GRL, MD IRC, IRC-gruppa i Norge, LAN-kontoret, IRC-gruppa i Norden 

Satsingsområde nr. 5 
• Synliggjøre felles IR innsatser. 

Tiltak: 
Å benytte enhver mulighet å spre informasjon om IR. 
Å gjøre all informasjon tilgjengelig på Internett og på andre måter. 
Å oppfordre alle klubber til å fast infotid om IR på klubbmøter. 



Ansvarlig medvirkende: 
GR, MD IRC, klubbstyret, Lionskontoret. 

Lakselv, den 10.august 2007 

      MD IRC Evy Einarsen 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Se handlingsplanen nedenfor  

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Planen må justeres med de forslag som blir vedtatt i fagområder og distrikter.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Eventuelt juster handlingsplan for MD 104 fremlegges for GR for godkjenning 

VEDTAK: 

MD104 Handlingsplan 2007 – 2008 
Utfordring til forandring – Challenge to change 

Verdenspresidentens, Mahendra Amarasuryia, motto for året, ”Challenge to Change”, kunne 
ikke ha passet bedre inn i MD104’s handlingsplan for 2007-2008. Vi har i lang tid snakket om 
å endre oss, tilpasse oss vår tidsalder, men det har blitt lite med praktiske handlinger. Årets 
handlingsplan er en fortsettelse av praktiske tiltak som er påbegynt nettopp med sikte på å 
gjennomføre forandringer og nødvendige fornyelser. Det etablerte, det som fungerer, skal vi 
videreføre mest mulig uendret, men kanskje med større entusiasme og engasjement. 

Handlingsplanen tar for seg nøkkeloppgaver som sammen med øvrig lionsarbeide vil 
gjenskape en livskraftig og attraktiv organisasjon til beste for de formål Lions jobber for. 

Fornyelse 
Lions trenger en gjennomgripende fornyelse.  Fornyelsen skjer ikke ved et pålegg fra det 
sentrale tillitsmannsapparatet, men ute i klubbene. Min viktigste oppgave blir å fange opp 
signalene fra klubbene, slik at vi kan støtte de klubbene som ber om hjelp, justere kursen litt 
om nødvendig, eller sette i verk nye tiltak. 

Sak: HANDLINGSPLAN 2007/2008 FOR MD 104 B

Møtedato: 01.09. og 2.9. 2007 Saksnr: 4.09 – 2007/08

Saksbehandler: Helge Toftner Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



Det er 2 aktiviteter i fornyelsesprosessen som kommer til å være i fokus det kommende året: 
- Klubbenes egen ”rydding i eget bo” ved bl.a. å nytte verktøyet ”kreative 

prosesser” 
- Informasjonskampanjen 

Fornyelsesprosessen er et viktig element i medlemspleie og –rekruttering. Vi vil ha spesiell 
fokus på tiltak for å øke medlemstallet i de distrikter som har under 1250 medlemmer. 

Vi må legge større vekt på opplæring og egenutvikling av våre tillitsvalgte. Foruten en 
pågående revisjon av alt opplæringsmateriale, vil vi i år spesielt se på lederutvikling. 

Sentralt vil vi fortsette gjennomgangen av Lions lover og reglement med sikte på en 
modernisering og forenkling av beslutningsprosesser og tilhørende administrasjon. 

Ungdomsarbeide 
Vi må heller ikke glemme ungdomsarbeidet. Skal vi kunne gi ungdommen attraktive og sunne 
alternativer til rus og narkotika, må klubbene sette seg noen mål med ungdomsarbeidet, og 
deretter se hvilke aktiviteter som dermed er aktuelle. Vi må involvere de unge i vårt arbeid, 
spesielt de vi har kontakt med gjennom Leo og ungdomsutveksling. Ungdommen aksepterer 
at vi stiller noen krav til dem, når de bare ser hva de kan forvente seg tilbake.   
Mange av aktivitetene knyttet til ungdomsarbeidet kan det være fornuftig at flere klubber eller 
en sone går sammen om. Målsettingen er at vi skal ha minst én Leo-klubb i hvert distrikt, og 
at vi utveksler 126 ungdommer på sommerens leirer.   

Til finansiering av mange av ungdomsaktivitetene våre setter vi oss som mål å øke 
tulipanomsetningen til 900.000.  

”Det er mitt valg” må settes på dagsorden i klubber/soner, slik at vi klarer øke dekningen på 
skolene med 10%, og antall solgte kurs økes tilsvarende. 

Campaign SightFirst II 
Vi har et godt stykke igjen før vi når målet på 14.6 millioner til Campaign SightFirst II. Men 
aldri har vel vi fått flere alternativer til å øremerke IR-midler til kampanjen. Dette er en 
kampanje, og jeg etterlyser kreativitet hos klubbene til å gjøre noe spesielt for å samle inn 
ekstra penger til kampanjen. Samtidig er det fullt lovlig for de klubbene som har godt med 
penger å sørge for å få tømt kontoen. Vi skal klare innsamlingsmålet, og vi skal bli mange 
flere modellklubber, minst 3 i hvert distrikt.  

Dette året bør vel også bli et rekordår med Melvin Jones Fellowship, minst  1 i hver sone, 
hvor midlene kan øremerkes Campaign SightFirst II. 

IR-arbeidet 
Mange trenger Lions hjelp i lokalmiljøet, men behovet der kan ikke måle seg med nøden ute – 
spesielt i den tredje verden.  Vi må sørge for at en enda større andel av våre midler, opp til 
40%, blir brukt på IR-prosjekter – både de prosjektene Lions Norge  og Lions i Norden har 
forpliktet seg til, men også prosjekter av mer lokal karakter – iverksatt av enkeltklubber, soner 
og distrikter.  



Klubbene må bli langt flinkere til å skryte av prosjektene sine – slik at nærmiljøet ser hva 
Lions klarer få til. 

Mr(s). Lion 
Når det nærmer seg slutten på dette Lionsåret, har klubbene kunnet glede seg over en 
formidabel kreativitet og et enormt engasjement og da er det på tide at hver enkelt klubb 
velger sin ”Årets Mr(s). Lion”. Samtlige av disse bør ”sendes” som hederspersoner på 
Distriktsmøtene - i tillegg til ”de vanlige” representantene. 



AKTIVITETSKALENDER 2007/2008.      (23.05.2007) 

Seminar for DG-E 2006/2007 31.05.2007   Scandic Hamar 
Guvernørrådsmøte   01.06.2007 kl 08.30  Scandic Hamar 
Riksmøte 2007   01. og 02.2007  Scandic Hamar 
Seminar for DG-E 2006/2007 03.06.2007   Scandic Hamar 
Fagsjefmøte  PRC og ITC  09.06.2007   Lionskontoret 
  MEC, LDC og IRC 09.06.2007   Rica Hotell Gardermoen 
  YC   16. og 17. 06.2007  Haraldsvangen 
  NAC   24. – 26.08.2007  Montebello-Senteret 
Convention     02.-06.07 2007  Chicago, USA 
Arbeidsutvalgsmøte   21.08.2007    Lionskontoret 
Materiellfrist The Lion nr. 1   23.08.2007   lion@lions.no 
Besøk av Internasjonal President 17.–19.8 2007   Distrikt G, J og H  
Guvernørrådsmøte   01. og 02.09.2007  Lionskontoret 
Materiellfrist The Lion nr. 2  27.09.2007   lion@lions.no 
Europaforum    17.-20.10.2007  Bucuresti, Romania 
Arbeidsutvalgsmøte   02.11.2007   Lionskontoret 
Materiellfrist The Lion nr. 3  08.11.2007   lion@lions.no   
Guvernørrådsmøte   17.11.2007   Lionskontoret 
Materiellfrist The Lion nr. 4  07.01.2008   lion@lions.no 
Nordisk Samarbeidsråd  18.-20.1 2008   Lidingø, Stockholm 
Frist for forslag til DM og RM 01.02.2008   lion@lions.no 
Arbeidsutvalgsmøte   01.02.2008   Lionskontoret 
Guvernørrådsmøte   16.-17.2 2008   Lionskontoret 
Materiellfrist The Lion nr. 5  01.03.2008   lion@lions.no 
Distriktsmøter    12.04.2008   Distrikt 
Distriktsmøter    19.04.2008   Distrikt  
Lions Tulipanaksjon   26.04.2008   Hele landet 
Arbeidsutvalgsmøte   15.05.2008   Lionskontoret 
Seminar for DG-E 2008/2009 29.05.2008   Haugesund 
Guvernørrådsmøte   30.05.2008   Haugesund   
Riksmøte    30.-31.5.2008   Haugesund 
Fagsjefmøte – alle fagområder 07-08.06.2008   Haraldsvangen 
Materiellfrist The Lion nr. 6  05.06.2008   lion@lions.no 
Convention    23.-27.6.2008   Bangkok 

Opplæring VDG. Egen kalender er laget og distribuert. 
  

   
  


STATUSRAPPORT pr. 20.10.2007 fra MD 104B:  
Fra Distriktsguvernør Martha Kalland 

FAGFELT: STATUS:
GENERELT:  Det arbeides f.t. svært godt i distriktet vårt. 

Samtlige fagsjefer og soneledere brenner for 
sin sak og alle er innstilt på å nå våre mål.

JUBILEUM: DG med ledsager Torbjørn deltok i LC 
Røros sin 30-årsjubilering 5.10.2007. 
Er nå invitert til LC Mo i Rana sitt 50-
årsjubileum 7.12.2007.

DG’s KLUBBESØK: 41 av 49 klubber har hatt ”DG-besøk” 
allerede. En klubb ville ikke ha besøk da 
klubben skal legges ned etter årets slutt. (LC 
Austrått.) Det er forsøkt ”redning” av denne 
klubben tidligere. 
DG er imponert over iver og innsats i 
klubbene. De har – stort sett alle – jobbet 
med fornyelsesprosessen – hver på sin måte.  
Alle er forberedt på Informasjonskampanjen 
– i hvert fall i de klubbene som DG selv har 
besøkt. Tilbakemeldingene jeg har fått fra 
DG’s representanter i denne sammenheng 
sier det samme. 
MÅL: Å være ferdig med alle besøkene 
15.nov. 2007.
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MD104B - 3 HOVEDMÅL DETTE ÅR: 

1: ”Filialklubber må til.” Dvs. 
medlemsvekst i en fornyet fasong. 

2: Campaign SightFirst II 

3: Fornyelsen i Lions med kommende 
Informasjonskampanje.

SONE 4: FILIALKUBB nr 1. 
Filialklubb nr. 1 i MD104 dette året ble 
stiftet av LC Rørvik 8.10.2007 – 7 damer 
under 40 år sa ja til medlemskap i Lions 
denne kvelden, og en har kommet til etterpå. 

SONE 6: FILIALKLUBB nr. 2 blir stiftet 
i november 2007 – 6 positive damer.  LC 
Trondheim/Nidaros blir moderklubb. 

Flere filialklubber er under arbeid i flere av 
de andre 5 sonene i distriktet: 
SONE 1: LC Bodø sammen med LC Bodø/
Sentrum har sagt at de skal starte 
filialforberedelser i Kjerringøy. 
Bodøklubbene ”lukter” på studentklubb i 
Bodø.  De har f.t. elever fra Malawi der. De 
har allerede tatt kontakt med disse. 
SONE 4: LC Overhalla (sone 4) arbeider 
med filialklubb i Grong/Høylandet 
(”revyriket.”)       
SONE 7: 
LC Melhus arbeider med en klubbfilial for 
damer. 
LC Støren skal ta opp 4 damer og blir 
følgelig en ”blandet klubb.” 

Alt i rute. 2 modellklubber og en hittil bra 
innsamlet sum. 3 klubber av 49 har hittil 
ikke deltatt. Se info fra vår PRC. 

DG har pekt ut og fått inn i distriktsstyret en 
egen regionleder for 
Informasjonskampanjen. Han heter Endre 
Nyhaug og kommer fra LC Oppdal. Han er i 
år VDG2. Han representerte D104B på 
opplæringsdelen 13.10.2007 på Gardermoen. 
Han vil få tildelt meget god tid på MD 104B 
sitt distriktsrådsmøte 24.11.2007. Vår MEC 
og PRC vil måtte arbeide tett sammen med 
Endre. 
Klubbene har fått beskjed om at de skal sette 
sammen en eller flere aktiviteter i lag med 
Informasjonskampanjen og at de skal melde 
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FAGSJEFENE / FAGFELTENE: 

IRC:  

ITC 

LDC 

MEC 

CSF II: Innbetaling pr. 19.10.2007:  
Kr. 827923,-. Vår IRC rapporterer at han 
ytterligere har tilsagn på kr. 106600,-, til 
sammen kr. 934523,-. 3 av 49 klubber har 
ikke deltatt. 

Påminnelse om ”Juleaksjonen” gikk ut til 
sonekoordinatorene 19.10.2007. 

Han har nå ikke fått noen meldinger om fulle 
postkasser, og det vil da si at alle åpner sine 
postkasser. ITC jobber med de nye 
startsidene og har nå jobbet ferdig sone 7. 
ITC gir mye support til hjemmesidene og 
han arbeider mye med medlemsregisteret. 
Han rydder i dataarkivet. ITC rapporterer at 
B-distriktet ligger på topp hva gjelder besøk 
på hjemmesidene. 

Distriktet besluttet i distriktsrådsmøtet 8. 
sept. 2007 å gjennomføre opplæring av 
presidenter, kasserere og sekretærer i 
sonemøtet i mai 2008.  Sonelederne vil 
komme til å gjennomgå et 
opplæringsseminar på data som skal være 
gjennomført i god tid før DM i Verdal 
26.4.2007. Alle VSL-er er nå på plass, og 
undersvisningen kan begynne. 

Det meldes at vi pr. 15.10.2007 har fått 23 
nye medlemmer. Ikke alle er registrert i 
medlemsregisteret. MEC rapporterer om 
opptak av mange nye medlemmer i 
november- og desembermøtene. 
Landets første klubbfilial (nå 8 unge damer) 
dette Lionsåret ble LC Rørvik – 8.10.2007. 
Den neste blir LC Trondheim/Nidaros med 6 
damer oppe på Byåsen – i november! 
Tidligere DG Marit Klokkerhaug vil fortsette 
med flere filialstifter etter at hun har fått 
Byåsen på plass! 
LC Overhalla arbeider med en klubbfilial i 
Grong/Høylandet.  
Andre klubber jobber også med å stifte 
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SONELEDERNE: DG har fått statusrapporter fra de fleste 
sonelederne, og disse viser at det jobbes 
godt.  De reiser rundt til klubbene og er 
engasjerte. DG har jevnlig og god kontakt 
med sonelederne. 
Tilbakemeldingene er så ymse: En melder 
om at klubben SL besøkte mente at det var 
feil å bruke så mange penger på en 
Informasjonskampanje.  
Noen arbeider bra med ”Arbeidsboka” – 
andre ikke så bra!  
Veldig mange arbeider med 
klubbfilialstiftelser. DET synes positivt. 
Målet med Informasjonskampanjen er blant 
andre mål at vi skal få flere medlemmer. 
En SL sier at det er god egenlæring i å 
besøke klubbene. 

GRUPPEARBEID i distriktsrådsmøtet 
8.9.2007: 
Samtlige fagsjefer.

Under delen sonelederopplæring på vårt 
distriktsrådsmøte 8.sept. 2007, arbeidet 
samtlige fagsjefer om to tema i ca. 2 timer: 
1: Filialklubber må til. 
2: Informasjonskampanjen. 
Dette arbeidet viste seg å være meget 
positivt. De fant fram til at ”her må vi 
kunne samarbeide.” Det er jo nettopp det 
som er så viktig! De laget eget referat over 
sitt arbeid.

SØKNAD TIL OAK BROOK OM ” 
MIDLER TIL ”FELLES AKTIVITET” I  
MD104B – eget søknadsskjema.

Vi besluttet i distriktsrådsmøte 8.sept. 2007 
om å søke Hovedkontoret i Oak Brook om 
USDollar 1740.  Disse pengene skal vi 
benytte til ekstramøter i de klubbene som 
stifter klubbfilialer – reiser for DG eller 
hennes representanter. Videre skal pengene 
brukes til PR-fremstøt, ”charterbrev” – vi 
lager våre egne slike for samtlige 
filialmedlemmer m.m.  
NB! Forrige uke fikk vi innvilget vår 
søknad.  Dette til stor glede for oss alle.
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Malvik, 20.10.2007 

Martha Kalland
___________________________ 
Martha Kalland 
DG i MD104B

LIONS RØDE FJÆR 2009: 
Leder for aksjonen i vårt distrikt.

Distriktet har allerede ”kapret” en pensjonert 
lærer somleder for LRF 2009. Han har 
tidligere har arbeidet med Lions Røde Fjær 
sin aksjon i egen klubb / sone: 
Denne person er:  
Knut Arnfinn Moen, 
Rådyrveien 28,  
7800  NAMSOS 
Tlf. 74405527 / 977 58 220 
E-post: knut.moen@ntebb.no



Statusrapport Distrikt _F__ 2007 – 2008 

Dato:15.10.07 

Hovedområde / 
aktivitet

Mål Planlagte tiltak Status Hva må til?

Fornyelsesprosess
en

A) Klubbenes 
forberedelser

75% av 
klubbene 
bekreftet 
klare pr. 
31.12.07

DG, IPDG, MEC og 
LDC har fordelt 
klubbene mellom seg 
slik at samtlige blir 
besøk innen 1.2.08. 
I klubbene 
gjennomføres kurset 
Lions-aktiv 
kunnskap. På 
tillitsmannsnivå 
gjennomføres 
foredraget 
Engasjement og 
bevissthet rundt Lions 
– Lions i en 
brytningstid. 
De to programmene 
vedlegges.

Pr i dag er ca 
50% av 
klubbene 
besøkt. 
Kursene er blitt 
meget godt 
mottatt.

Den planlagte 
aktivitet 
fungerer godt, 
gjennomføringe
n må  fortsette 
etter plan.

B) Informasjons-
kampanjen

Gj.ført 
31.3.08. 
Tulipan 
April 08

Samtilige klubber 
skal orienteres om 
den kommende 
medieplanen slik at 
de selv kan bruke 
denne når de 
planlegger 
eksponering av 
klubben og dens 
aktiviteter.

Vi har laget 
laminerte 
utgaver av alle 
annonsene. 
Disse er 
distribuert til 
alle SL’er + de 
4 som holder 
kurs (A). 
Tillitsapparatet 
holdes løpende 
orientert 
ettersom info 
kommer.

De lagte planer 
følges opp etter 
hvert som nye 
deler av 
kampanjen blir 
kjent.

CSFII



A) 
Innsamlingsmål

Måltall 

Til nå i 
distriktet er 
det samlet 
inn 
ca.430.000 
hvilket 
tilsvarer ca 
kr 340 pr 
medlem. 
Mål for 
inneværend
e år er kr 
450.000  
tilsvarende 
ca kr 360 pr 
medlem.

Denne aktiviteten er 
profilert som 
distriktets viktigste i 
dette året ved siden 
av fornyelse og 
Info.kampanjen. 

Info om CSFII gis 
sammen med kursing 
av klubbene. 

Laber 
innbetaling så 
langt i år, men 
de fleste 
klubber har 
ennå ikke sendt 
sine CSF 
bevilgninger. 
Det 
overordnede 
mål på kr 1100 
pr medlem blir 
hardt å nå, tatt i 
betraktning at 
det første året 
05/06 gikk bort 
i … En 
fordeling på 2 
år blir for liten 
tid.

For å 
kompensere for 
lionsåret 05/06 
bør hele 
kampanjen gis 
ett år ekstra slik 
at man har en 
mer realistisk 
mulighet til at 
de oppsatte mål 
kan nås. 

 B) Modellklubber 3 Det bør være mulig å 
få 3 nye 
modellklubber i løpet 
av året, og planer for 
det er lagt.

Så langt har vi 
fått klare 
signaler på at 
LC Risør 
ønsker å bli 
modellklubb, i 
og med at de 
har fått 
ytterligere to år 
på seg.

SLene er 
oppfordret til å 
finne frem til 
klubber med 
penger på bok, 
og oppfordre 
disse til å bruke 
av dette til å bli 
modellklubb.

C) MJF 8 Info om muligheten 
for klubber til å bruke 
MJF til å sende 
penger til CSF gis 
fortløpende ved 
besøk.

I forbindelse 
med LC Risørs 
40 års jubileum 
13.10 ble det 
delt ut en MJF 
til person 
utenfor Lions.  
Innbetalingen 
er registrert til 
CSF

Klubbene må 
bli flinkere til å 
bruke MJF-
instituttet til å 
fremme CSF 
aktiviteten.

IR

A) Øyehelse Alle 
klubber 
innbetalt

Oppfordring har gått 
ut

Usikker Må ses i 
sammenheng 
med CSFII



B) NSR Alle 
klubber 
innbetalt

Info er gjort 
tilgjengelig.

Usikkerhet om 
prosjektets 
fremtid.

Problemene 
rundt projektet 
må avklares.

Ungdomsarbeid

A) 
Ungdomsutvekslin
g

Leirplan 
OK. 
Ungd. ut 
OK

Vedlagt: Summer in 
Telemark 2007 – 
rapport . 
Ungd. ut arbeides 
med. 
Leir 2009 er under 
forberedelse; LC 
Grimstad har 
hovedansvaret

Meget fin leir i 
Telemark for 
ungdommer fra 
18 land. 
Klubbene er 
oppfordret til å 
finne 
kandidater som 
kan sendes ut. 
LC Grimstad 
har nedsatt 
komité som 
fortløpende 
arbeidet med 
neste leir 
sommeren 
2009

Planlagt arbeid 
følges opp av 
fagsjef, og vil 
være et fast 
punkt i 
agendaen for 
distriktsrådets 
møter fremover.

B) Tulipanaksjon Måltall 
+5-10%

Prøver å få klubbene 
til å bruke 
tulipanaksjonen 
til å eksponere 
klubben i 
lokalmiljøet.

Fagsjef  holder 
på med sine 
forberedelser, 
men det er ennå 
ikke klarlagt 
om man når 
målet.

Aksjonen må 
samkjøres med 
eksponeringer i 
forbindelse 
med 
infokampanjen.

C) Det er mitt valg Øke 10% Fagsjef bearbeider 
klubber som har 
signalisert interesse.

Larviksklubben
e samarbeider 
om et opplegg i 
Svarstad hvor 
der ikke er 
egen klubb. 
Det er også et 
prosjekt på 
gang i Arendal. 
Opplæring er 
lagt til feb/mars 

Flere 
interesserte 
klubber må 
kartlegges, og 
dette arbeidet 
pågår.

Medlemsutvikling



A) Netto 
medlemstilvekst

Måltall 
30 nye 
medlemmer

Det arbeides aktivt 
med rekruttering av 
nye medlemmer der 
vi er sterke fra før. 
Der vi ikke er 
representert fra før 
gjøres det ingen aktiv 
innsats.

LC Nissedal og 
LC Evje er 
nedlgt. LC 
Porsgrunn Vest 
ligger tynt an. 
Man ønsker 
nedleggelse og 
at medlemmene 
får transfer til 
LC Porsgrunn. 
Det arbeides 
generelt med å 
rydde i 
medlemsmasse
n. 
Den 31. okt er 
det charterfest i 
LC Rjukan 
Fossens Døtre. 
Dette vil gi 22 
nye 
medlemmer.

Det arbeides 
aktivt med å få 
til en ny klubb i 
Tønsberg. Man 
arbeider med 
samme mål i 
Kragerø, event. 
at klubben blir 
mix-klubb. 
I folketette 
områder bør det 
være mulig å få 
til flere klubber, 
og der vi er 
sterke og godt 
kjente fra før.

B) Mr(s) Lion 
2007/08

Alle 
klubber

Ingen aktiv innsats Usikker Bør 
opprioriteres



C) Opplæring 
tillitsvalgte

100% 
deltagelse

Distriktets opplæring 
av tilltsvalgte foregår 
i to trinn: 
Presidentopplæring I: 
Umiddelbart etter 
distriktsmøte i april. 
Opplæring II: 
Alle presidenter, sekr 
og kass møtes i 
august. Presidentene 
til opplæring II, de 
andre til spesifikk 
opplæring for sine 
fagoråder. 
Opplæringsprogramm
et for presidenter 
vedlegges. 

President 
opplæringen I 
og II er 
planmessig 
gjennomført 
med god 
oppslutning, 
90%. 
President 
opplæringen II, 
samt 
opplæringen av 
sekr og kass ble 
lagt til tre 
steder slik at 
ikke 
reiseavstander 
skulle være et 
hinder for 
fremmøte. 
Opplærigen ble 
gjennomført i 
uke 34: I 
Tønsberg, i 
Notodden og i 
Arendal. 
De som ikke 
møter 
unnskylder seg 
gjerne med at 
de har vært i 
jobben lenge 
eller flere 
ganger 
tidligere.

Målsettingen 
kan synes 
vanskelig å 
oppnå, men 
fremmøte 
prosenten har 
økt de siste 
årene. Det må 
sterkere 
påpekes at nå 
skjer det mye 
nytt i Lions, og 
at det derfor er 
meget viktig at 
man møter opp 
slik at man 
oppgraderer 
sine 
kunnskaper.

D) Fagsjefmøte 
2008

100% 
deltagelse

Sak på kommende 
distriktsrådsmøte,og 
distriktsmøte

Sterk 
oppfordring til 
alle fagsjefer



Statusrapport Distrikt  H 2007 – 2008 

Dato: 22. oktober 2007 

Hovedområde / 
aktivitet

Mål Planlagte tiltak Status Hva må til?

Fornyelsesprosesse
n

A) Klubbenes 
forberedelser

75% av 
klubbene 
bekreftet 
klare pr. 
31.12.07

Medlemskom. + 
styret skal fortsette 
opplæringen i 
høsthalvåret

Opp mot 50% av 
klubbene er  klare 
pr. i dag. 

Fortløpende møter/
klubbesøk 
gjennomføres

Klar innsats 
rettet mot 
klubber og 
soner 
Kort ppt 
presentasjon 
for bruk 
overfor 
klubber pga 
økt betaling 
dette året.

B) Informasjons-
kampanjen

Gj.ført 
31.3.08. 

Forberede PRC og 
informasjonskomit
é 

1. PR-komité under 
etablering 
2. Stormøte 
gjennomføres 
24.10.07 i Oslo 
med bl.a. Ludens 
som foredrags-
holder 

Avventer 

PRC+MEC+ 
Bergaust på 
G.moen møtet 

Klar info om 
hva som 
forventes på 
distriktsplan

CSFII

A) Innsamlingsmål Måltall 

1,25 
MNOK

Motivering av 
klubber til å betale 
1.100 pr. medlem

754.000.- = 683.- 
pr. medlem 

Pr. 9.10.-07:  
973.000.- = 857.-  
pr medlem. 
Målet er innen 
rekkevidde

Presentasjone
r på 
klubbesøk og 
sonemøter

Versjon 1.1,  23.10.2007



B) Modellklubber 3 Info om status på 
månedsbasis

Målet er nådd. Ser 
mulighet for 1 til. 

5 modellklubber pr. 
15.10.07

Aktiv info og 
motivasjon til 
klubbene

C) MJF 3 Ingen.  MJF er en 
hedersutnevnelse 
og skal ikke 
”presses” på noen 
klubb.  Kommer 
naturlig. 

3 MJF forrige 
Lionsår.  Samme 
antall dette 
Lionsår? 

Nr.4 er på trappene. 
MJF presenteres på 
hvert klubbesøk

Forståelse for 
hva MJF er 
ute i klubbene

IR

A) Øyehelse = 
CSFII

Alle 
klubber 
innbetalt

N/A N/A N/A

B) NSR Alle 
klubber 
innbetalt

Markedsføre 
aktiviteten via IRC

30 klubber deltar 
pr. d.d.  Vel  kr. 
13.000 
innbetalt

Presentasjon 
av aktiviteten.

Ungdomsarbeid

A) 
Ungdomsutveksling

Leirplan 
OK. 
Ungd. ut 
OK

Ungdomskom. 
jobber aktivt 
overfor klubber og 
soner. 10 ung-
dommer fra 
distriktet sendes ut

Ingen leir i vårt 
distrikt dette 
Lionsår. 

Intet nytt p.t.

Motivering

B) Tulipanaksjon Måltall 

67.000

Aktiv innsats fra 
NAC.  Besøk i 
klubber og på 
sonemøter

Leverte ut ca. 
61.000 tulipaner 
siste aksjon. 
 

Oppfølging

Versjon 1.1,  23.10.2007



C) Det er mitt valg Øke 10% Ny NAC som 
legger stor vekt på 
DMV. Øke info til 
ungdom om å 
kunne ta egne valg. 
Motivere skoler til 
å ta kurs.  
Klubbene blir 
fremdeles 
oppfordret til å 
betale kr. 8.000.-

4 kurs i forrige 
Lionsår. Planlagt 6 
dette Lionsår. 

NAC-møte 
gjennomført i Oslo 
11.10.07

Aktive besøk 
til skoler, 
klubber/soner 
samt egne 
seminarer for 
klubber

Medlemsutvikling

A) Netto 
medlemstilvekst

Måltall 

1200

Medl. kom. v/MEC 
skal ha jevnlige 
møter både i egen 
regi og i sonemøter

1140 medlemmer.  
Skal til 1200 + 
medlemmer i løpet 
av Lionsåret 

Negativ trend 
fremdeles.  Flere ut 
enn inn.

Gjøre Lions 
interessant for 
nye 
medlemmer.  
”Salgbare” 
klubber er 
stikkord

B) Nye klubber Måltall Ingen 46 N/A

C) Nye klubbfilialer Måltall Ingen 0 N/A

D) Antall Leo-
klubber

Måltall 
3

Via LeoC, arbeide 
for én ny klubb

2 
Der arbeides mot 2 
mulige Leo-klubber

Innsats

E) Mr(s) Lion 
2007/08

Alle 
klubber

Ikke aktuelt N/A N/A

F) Opplæring 
tillitsvalgte

100% 
deltagelse

Opplæringsmøter 
våren 2008

Opplæringsunderla
g finnes.

Enkelte 
oppdateringer

G) Fagsjefmøte 
2008 
H)Stormøte 

I) Narkomøte 

100% 
deltagelse 
24. 
oktober 

11.oktober

Fagsjefer deltar 
som vanlig 
Foredrag om Info-
kampanjen, bl.a. 

Innbydelser sendt 
ut, påmeldinger 
mottas nå 

Gjennomført

Intet på 
distriktsnivå. 

Økonomiske bidrag

Versjon 1.1,  23.10.2007



A) 
Ungdomskontoen

Måltall N/A N/A Klubbene 
betaler etter 
evne

B) Leo-kontoen Måltall N/A N/A Klubbene 
betaler etter 
evne

C) LCIF Måltall N/A N/A Klubbene 
betaler etter 
evne

D) Beitoleiren Måltall N/A N/A Klubbene 
betaler etter 
evne

E) Helsesportuka 
Tana

Måltall N/A N/A Klubbene 
betaler etter 
evne 

F) Lions 
Førerhundskole

Måltall N/A Klubbene betaler, 
bl.a. kr. 50.000.- fra 
Oslo/Christiania

Klubbene 
betaler etter 
evne

Versjon 1.1,  23.10.2007



Statusrapport Distrikt J 2007 – 2008 

Dato:23.10.07 

Hovedområde / 
aktivitet

Mål Planlagte 
tiltak

Status Hva må til?

Fornyelsesprosessen

A) Klubbenes 
forberedelser

75% av klubbene 
bekreftet klare pr. 
31.12.07

Videreføre bruken av 
”Kreative Prosesser” i 
alle klubber. Fokus på 
egenanalyser  og 
behov for fornyelse i 
klubbene. Minst 50% 
skal ha lokal 
infobrosjyre. 
Tilbakerapportering 
om status innen 
15.12.07 

80% av klubbene har 
deltatt i opplæring og 
har egne instruktører. 
De fleste har 
gjennomført lokale 
prosesser. 
Arbeidsbøker 
gjennomgått. Arbeid 
med lokale info-
brosjyrer.pågår i flere 
klubber 

Videreføre opplæringen 
fra i vår, med fokus på de 
som ikke deltok. 
Oppfølging av 
instruktørene.  
Engasjere PRC, ITC og 
soneledelse. 

B) Informasjons-
kampanjen

Gj.ført 31.3.08. 
Tulipan April 08

Engasjere 
informasjonskomitèen. 
Kartlegge behov og 
gjennomføre 
annonseringen lokalt, - 
i samråd med 
soneledelsen.

Informasjon til 
klubbene gjennom 
soneledelse, klubbesøk 
og månedsbrev.  
Gjennomført 2 runder 
med annonsering våren 
2007. Høstet viktig 
erfaring. 

Egen sak på DR 24.11. 
Lokale annonsebudsjetter. 
God og tidlig info til alle, 
om innhold og formål.  
Info fra lionskontoret. 
Planlegge detaljer 
sammen med soneledelse 
og lokale media.

CSFII

A) Innsamlingsmål Kr. 1.257.440 Følge opp tidligere 
vedtak. Tett oppfølging 
av klubbene. IRC ut til 
klubbene (sonemøter).

Pr 01.08.07: 
Kr 1.115.053 
(ca 88,5 % av måltall)

Engasjere soneledelse og 
CSF II-kontaktene. 
Oppfølging av den 
enkelte klubb.

B) Modellklubber 3 Informasjon til 
klubbene.

Pr 23.10.07: 
3

C) MJF 8 Informere om 
muligheten for å 
benytte MJF i 
innsamlingsarbeidet.

Pr 23.10. 07: 
2

Fortsatt info og 
motivasjon gjennom bl.a. 
månedsbrev og 
klubbesøk.

IR

A) Øyehelse = CSFII Alle klubber 
innbetalt

Oppfølging av 
innbetalingen fra  
klubbene. 

Kr 1.115.053 Se pkt CSF II A 
Innsamlingsmål.

B) NSR Kr. 14.800. 
Alle klubber 
innbetalt

Oppfølging av 
innbetalingen fra  
klubbene.

Motivasjon

Ungdomsarbeid

A) Ungdomsutveksling Leirplan 2009 OK. 
20 Ungd. ut 

Infokampanje om 
ungdomsutveksling i 
klubbene (YEC)

Aktiv markedsføring 
av 
ungdomsprogrammene.  
Leir 2009: Første 
planleggingsmøte 
22.10. 

Aktiv ungdomspolitikk 
overfor klubbene. YEC ut  
til klubbene (sonemøter)

B) Tulipanaksjon 132.000 eks. Kick-off møter i 
distriktet 05.-12.02. er 
booket.  
Få alle klubber med!  
Nye ”salgsmetoder”.

Info ut til alle klubber 
om endret 
bestillingsfrist.

Motivasjon. Fokus på 
klubber med lavt antall. 
Kreative prosesser på 
”salgsmetoder”. 
Motivasjons- og kick-off 
møter.

Versjon 1.1,  26.10.2007



C) Det er mitt valg Øke 10% Alle barneskoler i 
distriktet skal ha 
informasjon om DMV 
og tegnekonkurransen..

Klubber i gang med 
besøksrunder i til alle 
skolene i området. 
Noen klubber jobber 
godt!

Samarbeid soneledelse/
NAC/klubber. 
Organisering sonevis. 
Gode erfaringer deles 
med andre. 
Ressursgruppe! 
Tilbakerapportering innen 
15.12.07 

Medlemsutvikling

A) Netto 
medlemstilvekst

Totalt 1730 
medlemmer i 
distriktet.

26.-27.oktober, 
oppstart av eget 
prosjekt på rekruttering 
og nye klubber. Alle 
presidenter inviteres til 
å delta. 
Familieklubber, 
nettklubber, 
temaklubber, etc..

Pr 30.09.07 
+ 4 
Prosjektgruppe 
etablert. 
Seminaret fulltegnet! 

Prosjektplan. 
Bredt engasjement i 
klubbene. Etablere en 
”eierfølelse” til 
prosjektet. 
Aktivt samspill mellom 
MEC, soneledelse, og 
klubber. 

B) Nye klubber 2 Se over Se over Se over

C) Nye klubbfilialer Se over Se over Se over Se over

D) Antall LEO-klubber Se over Se over Se over Se over

E) Mr(s) Lion 2007/08 Alle klubber Drøfte idèen med DR 
og alle klubbene. - -

F) Opplæring 
tillitsvalgte

100% deltagelse I samarbeid med LDC 
er seminarer er allerede 
lagt inn i Distriktets 
møteplan

Dårlig fremmøte i 2007 
(ca 40%)

Tidlig markedsføring av 
viktigheten av deltakelse. 
Engasjere soneledelse i 
oppfølging av påmelding.

G) Fagsjefmøte 2008 100% deltagelse Informere fagsjefer om 
aktuell møtedato.

Tidlig info om møtedato 
og agenda. Oppfølging av 
den enkelte fagsjef.

Økonomiske bidrag

A) Ungdomskontoen Kr. 23.000 Motivasjon gjennom 
klubbesøk og 
sonemøter.

Oppfølging 

B) Leo-kontoen Kr.14.000 Motivasjon gjennom 
klubbesøk og 
sonemøter.

Oppfølging

C) LCIF Kr 41.000 Motivasjon gjennom 
klubbesøk og 
sonemøter.

Oppfølging

D) Beitoleiren ? Oppfølging

E) Helsesportuka Tana ? Oppfølging

F) Lions 
Førehundskole

? Oppfølging

Versjon 1.1,  26.10.2007



STATUSRAPPORT pr. 22.10.2007 – 104 K 
  
Fra Distrikt 104 K 
……………………………………………………………………………………… 
                     Navn  Knut-Jørgen Carlsen                                                        Verv DG 
  

Rapporteringsområde Status Hva gjøres videre Mål 2007/2008

1. Fornyelse i Lions Fornyelsen i 
klubbene 
fortsetter ut denne 
høsten.  

Hele prosessen 
fortsetter. 
Oppfølgningsmøter.

Få flere 
medlemmer. 
Yngre og flere 
kvinner.

    

    

2. Informasjonskampanjen Alle klubbene er 
informert 
gjennom møter i 
sonene 

 Fortsetter å 
informere ved alle 
anledninger. 
Månedsbrev, klubb 
besøk osv. 

 Få mest mulig ut 
av kampanjen. 
Få med klubbene 
til å vise seg frem 
når kampanjen 
gjennomføres.

    

    

3. Klubbenes nye hjemmeside Er under 
bearbeidelse 
Mangler bilder. 

 Få klubbene til å 
redigere sin sider.

Alle soner tar 
dette opp som 
program på sine 
møter. 

    

    

4. Medlemsutvikling  1254 medlemmer  Igjennom 
klubbfornyelsen vil 
det bli tatt opp nye 
medlemmer. Alle 
klubbene er innstilt 
på det.

 1278

    



5. Klubber som ”sliter”  Noen få.  Disse får ekstra 
oppmerksomhet og 
hjelp under 
klubbfornyelsen.

 Ekstra innsats fra 
våre coacher.

    

6. Nye klubber/filialklubber  Ingen  Er på ”jakt” etter 
sted for oppstart av 
ny klubb.

 

    

7. PR/Markedsføring    

    

8. IR/Sight FirstII  Ca.900.000  Oppfordrer til 
innsats for å nå våre 
mål, igjennom mnd. 
brev og klubb 
besøk

 Nå vårt mål på 
1,2`mill.

    

9. ”Det er mitt valg”  Det arbeides for 
å nå vårt mål om 
å øke med 10% 
fra året før. 

 Involvere sonene 
mer. 

 Nå vårt mål.

* Tulipanaksjonen 2008  Forbreding til en 
vellykket aksjon

 Felles 
markedsføring der 
det er mulig.

 Selge 125 000 
tulipaner.

    

10. Ungdomsutveksling  Klubbene blir 
oppfordret til å 
finne kandidater.

 Skal ta med litt om 
ungdomsutveksling 
i månedsbrev for 
desember.

 15 stk. 
ungdommer ut.

* Tegnekonkurransen Ingen aktivitet så 
langt i år.

  

* Ungdomsleir 2008 Forbereder neste 
års leier. 

 Forbereder neste 
års leier.

 Gjennomføring

    



  

Annet  K-distriktet har 
hatt størst fokus 
på klubbfornyelse 
den første delen 
av dette lionsåret. 

Gjennomføringen 
og den positive 
holdningen i 
klubbene gjør at jeg 
tror dette blir meget 
vellykket.   

 Derfor tror jeg at 
medlemstallet  
kommer til å nå 
vår målsetting på 
1278.   

    



Statusrapport Distrikt G 2007 – 2008 

Dato: 14.08.07 

Hovedområde / 
aktivitet

Mål Planlagte tiltak Status Hva må til?

Fornyelsesprose
ssen

A) Klubbenes 
forberedelser

75% av 
klubben
e 
bekreftet 
klare pr. 
31.12.07

Fornyelses-seminar 
for klubb 
-Arb.bok utdelt og 
gjenomgått. 

-Team Fornyelse 
følger opp sine 
klubber. 

-Klubber fordeles 
etter 
Besøksplan.

Utført for 
to pers/
klubb 
-Var klart 
mai 07 

Starter i 
september 
2007 

Oppfølging av 
støtte gruppen 
-Har hatt et 
seminar for de 
som ikke var med. 
-Fornyelsepr. 
vareiere 
-Ikke alle kommet 
igang 
Oppfølging, 
eventuelt lære opp 
nye i enkelte 
klubber. 
-Holder et forny. 
Seminar hos Nils

B) 
Informasjons-
kampanjen

Gj.ført 
31.3.08. 
  

April 08 

Markedsfø.gruppe 
dannes. 
-Konkret plan 
Utvikles for distr.  
Lokale planer 
gjennomføres 
Fra 1.Januar til utg. 
mars og videre 
fremover. 

-Klart 
10.sept. 
-Klart 
1.11.07

Vi må vite hva vi 
får av midler fra 
MD 
-ble ingen midler  
-Info/
utviklingsgruppe 
Skapes, med klart 
mandat. Klart 
10.november.

CSFII

A) 
Innsamlingsmål

Måltall 
803000

Ansv.Ole/sonel. Arb. 
Aktivt på alle 
klubbene.

Totalt mål 
1.5mill 
697000YT
D.

Fokus på de rike 
klubbene 
Ole kontakter

B) 
Modellklubber

2 -Kontakte de rike 
klubben

Ole arb. 
Med dette

Fokus på de rike 
klubbene 
1.Heggedal



C) MJF 7 Oppfordre alle 
klubber til å gi mer 
positiv ros internt og 
eksternt

Blir satt i 
gang 
1.septemb
er, av alle i 
DR

Oppfølging 
Her har det ikke 
skjedd noe, tros at 
vi tar dette opp 
ved besøk.

IR

A) Øyehelse = 
CSFII

Alle 
klubber 
innbetalt

Kassere følger opp Kasserer 
Følger opp

Oppfølging 
Ole`s rapport

B) NSR Alle 
klubber 
innbetalt

Kasserer ansv 
Taes opp på DRM, 
sonen 
Månedsbrev

Kasserer 
Samlet 
tiltak

Kasserer 
Samlet tiltak

Ungdomsarbeid

A) 
Ungdomsutveksl
ing

Leirplan 
OK. 
Vandrele
ir 2007 
Leir 
2008 
Ungd. ut 
OK 
Min23

-Skaffe familier 

-Arb.gruppe i 
arbeide 
Synliggjøring av YE 
i skoler 
-Motivere klubbene 
til å finne kandidater

I arbeide 

Følger 
plan 
Avholde 
seminarer 
For 
klubber og 
Kèr

Motivasjon 
-mangler fortsatt 5 
vertsfamilier. 
Arbeides med nov. 

Oppfølging 
Motivasjon og 
positiv oppfølging 
-går som planlagt

B) 
Tulipanaksjon

Måltall 
70 000

-Fokus mer på 
klubbene 
-Bedriftssalg 
-Gave fra klubb til 
eldresenter

NAC 
arbeider 
mot 
klubbene

Bedre 
markedsføring

C) Det er mitt 
valg

Øke 
10% 
8 kurs

Bruke Stiftelsen 
pedagoger mot 
skolene 
-Utvikle 
ressurspersoner i 
disriktet som snakker 
det pedagogiske 
språket 
-Ressurspers. På kurs

NAC har 
fokus på 
dette 

Kompetansen må 
bedres betraktelig 
hos ressurs 
personene 
-Vellykked klubb-
K 
Opplæring 
-3 kurs så langt

Medlemsutvikli
ng



A) Netto 
medlemstilvekst

Måltall 
31

-Et resultat av vår 
indre 
fornyelsesprosess 
innvandrerrådet 
kontaktes

-MEC er 
med i 
Team 
fornyelse 
Forandre 
på 
rekrutterin
gs 
metodikk

Gjenomføring av 
fornyelses 
prosessen 
-Vilje til fornyelse 
-alt dette arbeides 
det 
Hardt på. 
-mål fortsatt 1450

B) Nye klubber Måltall 

   1
Blandet Klubb i 
Drammen

Se ovenfor Se ovenfor 
-mikset,nye 
norrmenn etc.  
MEC arbeider

C) Nye 
klubbfilialer

Måltall 
  0

Har en som er på 
gang i  
Sigdal

Vidreføres Vidreføring 
-virker noe løst?

D) Antall LEO-
klubber

Måltall Ingen aktivitet

E) Mr(s) Lion 
2007/08

Alle 
klubber

Blir en del av 
fornyelsesprosessen

Er igang Oppfølging 
-Distrikts aktivitet

F) Opplæring 
tillitsvalgte

100% 
deltagels
e

Holdnings- endrig 
-Åpent snakk 
Om verv/ansvar/
forventninger skapt.

Arbeides 
med hele 
tiden. 

Ligger i planen på 
distriktet 
-alt gjennomført 
-nytt kurs for VSL 
klart 

G) Fagsjefmøte 
2008

100% 
deltagels
e

Pos F. Alle blir 
pålagt å møte. En del 
av opplæringen.

I fokus 
hele tiden.

Ansvarfølelse, og 
valg av rett person

Økonomiske 
bidrag

A) 
Ungdomskontoe
n

Måltall Klubbene betaler 
direkte

B) Leo-kontoen Måltall 
10.000

Klubbene betaler 
direkte

Oppfølgin
g YC

Oppfølging YC

C) LCIF Måltall 
Kr.30.00
0 

6MJF 
Kr36.00
0

Klubbene betaler 
direkte 

-Økt fokus på MJF 
som ros internt og 
eksternt

Oppfølgin
g 

CSF II 
ansvarlig

Månedsbrev 
-går som normalt 
Oppfølging 
-blir tatt opp ved 
klubb besøk



D) Beitoleiren Måltall Klubbene betaler 
direkte

E) 
Helsesportuka 
Tana

Måltall Klubbene betaler 
direkte

F) Lions 
Førehundskole

Måltall Klubbene betaler 
direkte 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
MD 104 har ansvaret for NSR i 2009. Arrangementet vil finne sted 3. helg i januar 2009, og 
er lagt til Hurdalsjøen Hotell med LC Eidsvold Sør og LC Ullensaker som arrangører.  

Hvert NSR møte har et tema som møtet bygges rundt. Dette tema blir det foredag om, og også 
separate seminarer (i tillegg til seminarer på fagfeltene). 

Guvernører og fagsjefer bes komme med forslag til teme på NSR 2009. 

Lions Røde Fjær  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

VEDTAK: 

Sak: NSR I NORGE I 2009 B

Møtedato: 17.11 2007 Saksnr: 4.12 – 2007/08

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                
Statusrapport Distrikt _A__ 2007 – 2008 
31.12.07. 

Dato: 

Hovedområde / 
aktivitet

Mål Planlagte tiltak Status Hva må til?

Fornyelsesproses
sen

A) Klubbenes 
forberedelser

75% av 
klubben
e 
bekrefte
t klare 
pr. 
31.12.07

Oppfølgning på 
sonemøtene høsten 
2007. Klubbene 
arbeider med 
arbeidsboka. 

Alle klubber - 4 
har deltatt på 
opplæring i 
fornyelsesp og 
de fleste er i 
gang. Det har 
vært avholdt 
temakvelder i 
enkelte klubber. 
4 klubber har 
avholdt info 
møter. 
Imidlertid har 
det gått noe 
trekt, men MEC 
har nå fått 
tilbakemeldinger 
om hvordan ståa 
er i klubbene 
med hensyn til 
fornyelsesproses
sen 
Vi ligger noe 
etter målet i det 
bare ca. 65% av 
klubbene pr. 
31.12.2007 er 
kommet 
skikkelig i gang. 
Prosessen 
fortsetter 
imidlertid utover 
året

Motivering må til. 
Her bidrar DG/
fagsjefer/soneledere 
i forbindelse med 
klubbesøk/
sonemøter 
Tas opp ved hvert 
besøk. Ved samtaler 
melder noen klubber 
at de har større fokus 
på gode møter og 
samhold som et 
prioritert område. 
Dette er positivt. 
Imidlertid må 
klubbene fortsatt 
oppfordres til å ta i 
bruk arbeidsboka. 
Økt info til 
publikum i 
forbindelse med 
aksjoner. Omtale i 
dagspressen når det 
gjelder midler/
tilstelninger til ulike 
formål. 
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B) Informasjons-
kampanjen

Gj.ført 
31.3.08. 
Tulipan 
April 08

Fagsjefer og 
soneledere sammen 
med DG vil måtte  
trå til for å få 
klubbene med. 
Info. På 
klubbmøter/
sonemøter

Tatt opp i 
månedsbrev 
samt i eget info. 
Som er lagt ut på 
hjemmesiden. 
Også gjennom 
sonemøter er 
klubbene 
informert. 
Klubbene har nå 
mottatt diverse 
infomateriell og 
planlegger tiltak 
i forbindelse 
med 
infokampanjen i 
april

Motivering må til. 
Her må klubbene  
gis info om hvorfor 
en slik kampanje er 
nødvendig 
Fortsette å informere 
ved klubbesøk etc.

CSFII

A) 
Innsamlingsmål

422.890,
-

Tatt opp i 
månedsbrev og eget 
infobrev på vår 
hjemmeside. Også 
IRC og sonelederne 
har tett oppfølgning 
av klubbene.

Pr.  31.12.07 var 
det innbetalt kr. 
436.600,-.Dette 
er over måltallet 
som klubbene 
har satt. Fortsatt 
kommer det 
innbetalinger. 
Aksjonen 
avsluttes 
30.06.2008

Fortsatt tett 
oppfølgning både av 
IRC og sonelederne 
som følger opp hver 
enkelt klubb. Vi har 
ingen særlig rike 
klubber i distriktet.

B) 
Modellklubber

3 Et par klubber er 
anmodet om å 
være/påta seg 
oppgaven som 
fadderklubb

Har pr. 
31.12.2007 
ingen 
modellklubber i 
Distriktet. De 
som var påtenkt 
har foreløpig 
takket nei til 
dette.

Fortsatt oppfordring
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C) MJF 8 Minst 1 MJ i hver 
sone

Foreløpig er det 
gitt 2 MJ i 
distriktet. Hvor 
mange det blir 
vil en ikke se 
førs 
sluttoversikten 
kommer til våren

Fortsatt motivere 
klubbene til å tildele 
MJ 
Info om dette gis 
ved klubbesøk.

IR

A) Øyehelse = 
CSFII

Alle 
klubber 
innbetalt

1100 pr. medlem 
eller etter evne

Se CSF II pkt. A 
Klubbene er 
anmodet om å 
yte etter evne

Motivere klubbene 
til økt innsats. Info. 
På klubb og 
sonemøter

B) NSR Alle 
klubber 
innbetalt

Nødvendig info. er 
gjort tilgjengelig

Det er ikke 
mottatt noen info 
eller tiltak fra 
klubbene utover 
det de betaler inn 
til NSR

Fortsatt motivasjon

Ungdomsarbeid

A) 
Ungdomsutveksli
ng

Leirplan 
OK. 
Ungd. ut 
OK

YEC jobber aktivt 
både overfor 
klubber så vel som 
soner. Målet er å 
sende ut 8 
ungdommer fra 
distriktet 

YEC har 
arbeidet mot 
klubbene med 
tanke på 
utsendelse av 
ungdommer. 
Klubbene er 
oppfordret til å 
finne kandidater. 
For noen soner 
kan det være 
aktuelt å gå 
sammen om 
utsendelse av 
ungdommer. Pr. 
31.12.2007 er 
det 5 
ungdommer 
påmeldt 

Oppfølgning og 
motivering vil 
fortsatt være en 
prioritert oppgave 
overfor klubbene.

 3
Versjon 1.1,  25.01.2008



B) Tulipanaksjon Måltall 
65000

Oppfordring fra 
NAC om økt 
innsats ved besøk i 
klubber og på 
sonemøter 
Felles 
markedsføring på 
de steder der det er 
mulig.

Oppnå samme 
resultat som 
forrige år. Synes 
tidspunktet for 
salg her nord er 
for tidlig. Burde 
være i mai. 
Pr. 31.12.2007 er 
det bestilt totalt 
68.400 tulipaner.  
Alle klubber  har 
bestilt. 

Oppfølgning fra 
NAC mot klubber og 
på sonemøter. 
Distriktet har vært 
uten NAC i høst. DG 
har fulgt opp. 
Vår nye NAC har 
stått på den korte 
tiden han har vært  
med. Har ringt og 
fulgt opp klubbene

C) Det er mitt 
valg

Øke 
10%

Den nye NAC vil 
her følge opp og ha 
god fokus 
framover.

NAC fokuserer 
på dette. Til nå 
er 1 kurs avholdt 
med stor 
deltakelse. Gode 
tilbakemeldinger
. Det er mottatt 
henvendelse fra 
1 klubb om nytt 
kurs

Markedsføring og 
info mot skoler, 
foreldre og øvrige 
lionsmedlemmer 
Orientert og 
poengtert overfor 
klubbene ved klubb/
sonebesøk 

Medlemsutviklin
g
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A) Netto 
medlemstilvekst

Måltall 
1140

Mec skal følge opp 
både i egen regi og 
sonemøter. Skal 
være tema på 
klubbmøter/
sonemøter. 
Det arbeides aktivt 
med rekruttering av 
nye medlemmer i 
klubbene. På 
Distriktsrådsmøtet i 
Tromsø 23.februar 
vil spørsmålet om 
endring/justering av  
måltallet på 
handlingsplanen bli 
drøftet. Mec har 
fortsatt tro på  økt 
medlemstall i tiden 
framover. 
Imidlertid skal det 
hardt arbeid til 
dersom en skal 
lykkes med dette. 

Pr. 31.12.2007 er 
medlemstallet 
sunket til 1060.  
Det arbeides 
fortsatt med 
revitalisering av 
Lc Loppa. Her 
vil det bli en 
avklaring på 
nyåret. Fortsatt 
en negativ 
tendens, men en 
del innmeldinger 
er rapportert, 
men ikke 
kommet med på 
statistikken. Det 
arbeides med å 
få  til en egen 
klubb i BØ. Har 
i dag 15 stk. 
potensielle 
medlemmer og 
håpet er derfor å 
få  til en egen 
klubb i løpet av 
våren. 
Potensialet er til 
stede. 

Lions skal gjøres 
mer interessant. 
Kvinneandelen skal 
økes betraktelig. 
Klubbinnhold etc. 
Mec har lagt opp et 
arbeid hvor det 
forsøkes få til 
filialklubber/klubber 
i henholdsvis 
Ibestad, Bjarkøy , 
Storfjord og Vardø 
samt Tromsø. Her 
forventes en 
avklaring utpå 
nyåret. 
Sonelederne er 
engasjert i dette 
arbeidet
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B) Nye klubber Måltall Opprettelse av 
klubb i BØ

Høsten 2007 ble 
det opprettet 
filialklubb i Bø. 
Det arbeides nå 
med å få 
opprettet egen 
klubb her. Denne 
forventes klar i 
løpet av våren. 
Siste rapport 
tyder på at en nå 
allerede har fått 
15 potensielle 
medlemmer.

Fadderklubb Lc 
Hadsel samt DG og 
MEC følger opp 
klubben.

C) Nye 
klubbfilialer

Måltall 
1

Arbeidet med nye 
flialklubber i 
Ibestad, 
Bjarkøy,Storfjord 
og Vardø er i gang. 
Følges opp av MEC

Lc Hadsel, 
filialklubb Bø er 
opprettet med 9 
medlemmer og 
måltallet om en 
ny filialklubb  er 
nådd

Oppfølgning fra 
MEC og DG 
Sonelederne er også 
involvert i arbeidet. 
Det samme  er 
fadderklubb Lc 
Hadsel

D) Antall LEO-
klubber

Måltall 
0

0 0

E) Mr(s) Lion 
2007/08

Alle 
klubber

Info. Til klubbene Ingen innsats
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F) Opplæring 
tillitsvalgte

100% 
deltagel
se

Opplæring av 
tillitsvalgte på 
sonemøter vår 2007

Alle sonelederne 
har fått  CD med 
nytt 
opplæringsprogr
am samt egen 
ringperm med 
infomateriell og 
info om 
fornyelsesproses
sen 
I flere soner har 
det vært 
opplæringsmøter 
nå i høst. Et par 
soner gjenstår.  
Av rapportene 
går det fram  at 
deltakelsen har 
vært god

Opplæringsprogram 
for klubber. 
Opplæring for 
klubblederne på 
sonemøte i mai. 
Bedre 
opplæringsmateriell 
for soneledere hvor 
det gis egen 
opplæring. Økt 
medlemsinfo på 
nettsidene. LDC har 
lagt opp egen 
handlingsplan hvor 
det er satt opp 
diverse delmål. Det 
er og lagt opp til 
hvilke 
satsingsområder som 
er prioritert.

G) Fagsjefmøte 
2008

100% 
deltagel
se

Dette er en del av 
opplæringen.  Alle 
bør møte

Distrikt A har 
ikke vært 
representert på 
fagsjefmøter til 
nå d.å. Derfor er 
dette et prioritert 
område for de 
nye fagsjefene

Motivere alle til å 
delta på møtene. 
Her vil det bli gitt 
sterk oppfordring til 
samtlige fagsjefer 
om å prioritere slik 
opplæring

Økonomiske 
bidrag

A) 
Ungdomskontoen

7.000,- Klubbene betaler 
direkte.

Pr. 31.12.2007 er 
det innbetalt  
7.600,-.

Oppfølgning må til

B) Leo-kontoen 6.000,- Også her betaler en 
del klubber direkte

Pr. 31|.12.2007 
er det innebalt  
4.750,-

Oppfølgning må til

C) LCIF 22.000,- 

52.000,-

Direkte betaling av 
klubbene. Skal ses i 
sammenheng med 
MJ 
Innbetaling til 
katastrofeberedskap
en

Foreløpig 
15.140,- 

Oppfølgning må til

 7
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D) Beitoleiren Måltall Direkte betaling av 
klubbene

Oppfølgning må til

E) Helsesportuka 
Tana

Måltall Direkte betaling av 
klubbene

Oppfølgning må til

F) Lions 
Førehundskole

Måltall Direkte betaling av 
klubbene

Oppfølgning må til

G)Nordisk 
samarbeidsprosje
kt

10.000,- Direkte betaling av 
klubbene

Foreløpig 
innbetalt 7.106,-

Oppfølgning må til

H) Fadderbarn i 
Uganda

25.000,- Direkte betaling av 
klubbene

Foreløpig 
innbetalt 
19.500,-

 8
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Statusrapport Distrikt B 
22.1.2008 v/ DG Martha Kalland 

Hovedområd
e / aktivitet

Mål Planlagte 
tiltak

Status Hva må til?

Fornyelsesprose
ssen



A) Klubbenes 
forberedelser

1: 
Alle medlemmer 
skal være klar til 
å ta imot 
Informasjonskam
- 
panjen i april 
-08.  

2:  
Medlemmene 
skal være 
oppdatert på sin 
viten om hvem 
Lions er og hva 
vi gjør.  

3:  
Klubbene skal ha 
forberedt sine 
informasjonsmøt
er når nye 
medlemmer 
banker på døra 
vår. 

4:  
Motivasjonsmøte
r skal 
gjennomføres.

1:  
Arbeidsboka 
skal 
gjennomgås av 
samtlige 
klubber.  

2: 
Informasjon om 
oss selv / om 
Lions skal 
meddeles på 
klubbmøtene i 
”doser” i 07/08. 
3: 
Informasjonsm
øter skal 
gjennomføres. 
”Nordstrands-
modellen” som 
er den samme 
som LC 
Malvik/
Saxedatter sin 
modell skal 
forberedes. 
4: 
”Stormøte” i 
Trondheim 
23.4.08.

1: 
De fleste 
klubber 
godt i gang 
med 
Arbeidsbok
a. 

2: 
Alle 
klubbene 
har via 
DG’s 
klubbesøk 
fått denne 
informasjo
n. 
3: 
Vår MEC 
har 
instruert 
dette for 
alle soner 
og klubber. 

4: 
LC Rørvik 
og alle fire 
Lionsklubb
ene i Bodø 
har 
gjennomfør
t 
motivasjon
smøter. 
Vellykket! 
Sone 6 skal 
gjennomfør
e et 
gedigent 
motivasjon
s/ 
informasjo
nsmøte i 

Felles for punktene 
1,2,3 og 4: 
Motivasjon – og den 
skal komme via DG-
besøkene 
 i sept., okt. og nov. 
2007. Fagsjefer og 
soneledere  
skal også via sine 
besøk 
 i klubbene gi 
informa- 
sjon samt motivere. 

Samtlige soneledere 
skal gjennomføre 
sonemøte i januar 
2008, og disse  
møtene skal benyttes 
til å informere/
repitere om 
bl.a. 
Fornyelsesprosessen 
og Informasjons- 
kampanjen i sin 
helhet. 
DG vet at flere sone- 
møter er gjennomført  
med dette budskap 
som 
hovedingrediens. 

Informasjonsmøtefor
men 
er predikert i alle 
klubber.



B) 
Informasjons-
kampanjen

Klubbene skal 
tidlig planlegge 
sine aktiviteter 
som de skal 
kombinere med 
de forskjellige 
tema i 
kampanjen. Alle 
punkter under 
Fornyelsesproses
sens mål må 
være klar for alle 
i jan./febr. 08.

DG vil 
samarbeide 
med fagsjefer 
og soneledere 
for å få 
klubbene med. 
Flere 
informasjons/
motivasjonsmøt
er skal 
gjennomføres i 
07/08.

Klubbene 
er nå godt 
kjent med 
kampanjen 
som 
kommer. Så 
godt som 
100 % av 
klubbene er 
motivert og 
forberedt. 

Informasjon og 
motiva- 
sjon. De må forstå  
hvorfor vi skal 
gjennom- 
føre denne kamp- 
anjen.. Alle må 
kjenne målet/ene for 
denne felles innsats.  
Pressen må 
bearbeides! 
Vi må selv være for- 
beredt til å ta imot 
nye medlemmer. 

CSF II

A) 
Innsamlingsmål

Ca. 1 mill.  
Dette målet har 
blitt endret av 
MD YC Chr. 
Knag og vår 
IRC. (Endret fra 
1,2 mill. til 1 
mill.)

1100,- pr. medl. Ca. kr. 
950000,-

Stadige påminnelser.  
CSF II omerindres i 
alle månedsbrev og 
møter –  
uten at klubbene  
oppfatter at dette blir 
bare ”mas.”

B) 
Modellklubber

8  
(DG har hele 
tiden trodd at 
målet vårt var tre 
modellklubber )

Flere klubber er 
utfordret til å 
bli 
modellklubber.

3 Marit og Ole har jo  
presset godt på med 
sine månedsbrev. 
BRA!

C) MJF 8 DG har snakket 
varmt om å 
benytte 
anledningen til 
å gi MJ til 
ivrige, trofaste 
Lionsmedlemm
er som har vært 
med i årevis.

2 MJF 
tildelt  i 
sone 2. 
2 til 
foreslått i 
sone 2. 
1 MJF 
utdeles  
under DM. 
1 foreslått i 
sone 5.

Iaktta innsats.  
Eldre  
trofaste 
lionsmedlemmer må 
bør kunne hedres 
med  
MJF. 
Så flott å nytte 
anledning- 
en nå da vi skal gi så  
mange penger til C 
SF II.

IR



A) Øyehelse Delta etter evne.  
I måltallene står 
det kr. 22000,-.

Kr. 17210,- Alle klubber må 
delta. Etter evne.

B) NSR Kr. 11,- pr. medl. 
pr. år. 

Har ikke 
tall på 
dette.

Alle klubber må 
delta. Etter evne.

Ungdomsarbeid



A) 
Ungdomsutveksl
ing

Leirplan OK. 1 
leir i sone 2. 

14 ung. ut av 
landet er vårt 
mål. Alle soner 
minst en skole 
med i 
fredsplakatkonku
r- 
ransen.

Mye 
informasjon har 
blitt gitt til 
klubbene om 
Ungdomsleirer 
her til lands og 
utveksling med 
de andre land. 
Klubbene tidlig 
gjort kjent med 
Fredsplakatkon
kurransen. 

Hovedkomi
teen for vår 
U.leir står 
på.   

Ungdomsut
veks-ling: 
Hittil 3 som 
har fått 
plass. En til 
Sveits, en 
til Ukraina 
og en til 
Frankrike. 
YEC er 
meget 
misfornøyd 
med dagens 
praksis og 
gjøremåte 
hva angår 
reservasjon
srett. 
3 soner og 
5 skoler 
med i 
fredsplakat
konkurrans
en. Ei 
tegning tatt 
ut av 5. 
Innsendt og 
premier har 
gått til de 
tre beste 
tegningene 
fra vårt 
distrikt.

Leiren: Motivasjon 
ved  
at alle klubbene 
betaler 
inn sin andel til 
leirarr. – 
kr. 60,00 pr medl. 
over  
to år. 
Pressen må med på å  
gjøre kjent vår 
ungdomsutveksling – 
når disse lyses ut. 
Dette vet  
jeg ble gjort enkelte  
steder, men har ikke 
full oversikt over alle  
klubbene. 
Har bedt om at 
pressen  
måtte være med på 
overrekkelse av 
premier  
til skolene.



B) Tulipanaksjon 100 000,- Svært mange 
klubber har 
planlagt å 
henge 
Informasjonska
mp- 
anjen på årets 
Tulipanaksjon. 
Informere og 
invitere nye 
medlemmer.

Vi har 
bestilt 
101800 
tulipaner. 

Vi solgte 
96000 
tulipaner 
siste år. 

Alle klubber med . 
Pressen med. 
Lederne må 
motivere.  Pengene 
går med til å 
bekjempe nark. / Det 
er 
mitt valg. Dette må  
fortelles til alle.

C) Det er mitt 
valg 

Øke 10% Tidlig oppstart. 
Vår NAC har 
jobbet veldig 
bra med Det er 
mitt valg.

17 
kursdager 
ser ut til å 
bli årets 
resulta. 355 
elever blir 
kurset. 
10 
forskjellige 
kurssteder.

Informasjon om Det 
er  
mitt valg. Innad i 
Lionsklubbene og 
utad  
mot skolene. 
Medlemm- 
ene må vite om hva 
Tulipanpengene skal  
brukes til. De må vite 
om 
og benytte seg av 
Nark- 
fondet når de skal  
arrangere 
forebyggende arbeid 
mot rus.

Medlemsutvikli
ng



A) Netto 
medlemstilvekst

1250 Å stifte minst 
en klubbfilial i 
hver sone samt 
at samtlige 49 
klubber får 1 
medl. i pluss.

Pr. 
22.1.2008: 
1132 
medlemmer 
i flg. MEC 
sine 
summer.  
23 nye 
medl. 
54 
utmeldinger
. 
Vi har 
stiftet 2 
klubbfiliale
r hittil dette 
Lionsåret. 
Det jobbes 
med i hvert 
fall 10 til. 
Om alle 
blir en 
realitet står 
igjen å se. 
Om ikke i 
år – så til 
neste år. 
Det er et 
bra resultat 
det også!

Filialklubbstifte må 
til. 
Øke kvinneandelen. 
Innen 2010 må alle 
klubber være åpne 
for  
begge kjønn. 
Utlendinger inn i  
våre klubber. Hvorfor 
har 
vi ikke med noen av  
disse? 
Vi håper at 
Informasjons- 
kampanjen gir 
resultater. 

DG tror personlig at 
veien å gå for å flere 
medlemmer 
er å stifte 
filialklubber  
der hvor vi tidligere 
ikke  
har Lionsmedlemmer 
fra  
før.

B) Mr(s) Lion 
2007/08

Ukjent for oss i 
D104B



C) Opplæring 
tillitsvalgte

100% deltagelse LDC har 
videreutviklet 
et tidligere 
opplegg i 
forhold til 
opplæring av 
VSL-ene.  
Eksisterende 
undervisningso
pplegg på 
hjemmesiden til 
D104 benyttes 
for opplæring 
av de øvrige i 
sonemøte i mai 
2008.

Opplæring 
av pres., 
sekr. og 
kasserere 
skal skje på 
sonemøte i 
mai 2008.  
Opplæring 
av VSL 
skjer via 
brevkurs i 
løpet av 
vinteren i 
regi av 
LDC. 
Første brev 
er besvart 
av 6 SL-ere 
(av 7.) Brev 
nr. 2 ble 
sendt ut 
22.1.2008.

Oppl. av alle ledere i 
klubbene i sonemøtet 
i 
mai?  
Egen opplæring for 
visesonelederne 
gjennom 
Tilsendte brev som 
skal besvares er 
under gjennomføring 
i regi av  
LDC .

D) Fagsjefmøte 
2008

100% deltagelse Vi har 
budsjettert slik 
at vi kan betale 
vår del slik at 
alle kan delta 
på disse 
møtene.

DG mener 
at vi deltok 
100 % før 
jul.

Fagsjefene må sam- 
arbeide slik at Lions 
får resultater  innen 
samtlige 
innsatsområder. 



Statusrapport Distrikt 104_D_ 2007 – 2008 – REVIDERT 17.09.2007/Distriktsrådet 
Dato: 25.01.2008 

Hovedområde 
/ aktivitet

Mål Planlagte tiltak Status Hva må til?

Fornyelsespros
essen

A) Klubbenes 
forberedelser

95 % av 
klubbene  
klare pr. 
15.02.2008

Gjennomført 
prosessen for 25 av 
42 klubber i 
2006/07. Ny 
”runde” på 
Tråastølen 18.08.07 
+ evaluering av de 
klubbene som har 
gjennomført 
prosessen

Etter 
tilbakemelding 
fra soneledere + 
eget kjennskap, 
skal vi innen 15. 
februar-08 ha 
gjennomført 
prosessen i de 
aller fleste 
klubbene

Hjelpe/støtte 
klubber som ikke er 
kommet i gang, 
event. bruke 
ressurspersoner 
(rådsmedlemmer)

B) 
Informasjons-
kampanjen

Gjennomf
ørt 
31.03.08. 
Tulipan 
April 08

Gjennomgang på 
Tråastølen i 
august-07 
Eget presseseminar  
Pressekontakt/
inform.ko 
Gen.informasjon 
The Lion

Alle klubbene 
har – eller skal 
gjennomgå 
Info.kamp. ved 
vising av CD’en 
samt intern 
diskusjon i 
klubbene senest 
i februarmøtet

Motivasjon – gjøre 
klubbene ”klare” til 
Informasjonskampa
njen

CSFII

A) 
Innsamlingsmå
l

Måltall 
1100,- pr.  
medlem 
1.270.000

Mangler 2 
klubber-06/07 - øke 
innsatsen!

Alle klubbene er 
nå med – men 
m/variert beløp. 
Målet står!  
Hittil kr. 797.112

 Øke motivasjon 
gen.

B) 
Modellklubber

3 Har 2 
modellklubber - 
arbeider for å få 
flere, mulig Stord/
Fitjar og/eller 
Askøy

Ingen endring; 
d.v.s. 2 
modellklubber – 
Arbeider 
fremdeles med 
min. 1 klubb til!

Kontakte klubber 
med økonomiske 
ressurser

C) MJF 8 1  MJF i hver sone Foreløpig er det 
3 MJF uttdelt i 2 
soner

Motivasjon – 
Oppfordr.

IR



A) Øyehelse Alle 
klubber 
innbetalt

.

B) NSR Alle 
klubber 
innbetalt 
Kr. 12.000

Mangler 14 
klubber! Taes opp 
v/presidenttreff på 
Tråastølen! 

Flere klubber 
har nå betalt, 
men fremdeles 
mangler det 
mange 
Innbet. Kr. 4.439

Må informere bedre 
om dette prosjektet! 
Brukt månedsbrev + 
i sonemøter/
klubbmøter

Ungdomsarbei
d

A) 
Ungdomsutvek
sling

Leirplan 
OK 

Ungd.ut 
OK 

Min.1 
skole i 
hver sone 
(8)

Ungdomsleir- 08 - 
sone 5  

13 ungdommer skal 
sendes ut 

Tegnekonkurransen 
”

Ungdomsleiren 
er i rute. Garanti 
må behandles! 
Pr. dato er 15 
ungdommer 
registrert 
Arbeider nå med 
å få ungdommer 
til noen av 
utreisestedene  

Tegnekonkurran
sen var 
deltagelse fra 4 
klubber i 2 soner

Støtte komiteen – 

Tidligere utsendt 
ungdom informerer

B) 
Tulipanaksjon

Måltall Min. 62000 
tulipaner

Pr. dato 60.264 
tulipaner bestilt

C) Det er mitt 
valg

Øke 10% 
= 8 kurs

1 kurs i hver sone – 
tot. 8 + ett 
infrmasjonsmøte 
for tillitsvalgte

Bare 3 kurs 
bestilt pr. dato. 
Ligger etter her, 
pga. sykdom f/
NAC. Skal ta ett 
ekstra ”tak” her 
på våren

Inform.– 
markedsføring 
aktivt arbeid skolene

Medlemsutvikl
ing



A) Netto 
medlemstilveks
t

Måltall 
1160 medl.

60 medlemmer 
netto –  inkl. 1 ny 
klubber/
klubbfilialer; Fedje 
(fadderkl. 
Austevoll), 
Masfjorden 
(fadderkl. Lindås), 
Askøy2 (fadderkl. 
Askøy1) filialkl.; 
Ølve/Hatlestrand + 
1 LeO-klubb i 
Åsane (LC Åsane)

Pr. 31.12.2007 
minus 5 
medlem. i netto-
avgang. Langt 
etter skjema! En 
av 
hovedårsakene 
er 
”Romaniasaken” 
i D. Jobber 
aktivt m/nye 
klubber/
klubbfilialer på 
Fedje og i 
Masfjorden. 
Møter i mars/
april. De andre 
event. 
etableringene 
stilt i bero dette 
året

Klubbinnhold – 
Fornyelsesprosessen
-
Informasjonskampa
nj.

B) Mr(s) Lion 
2007/08

Alle 
klubber

Informere klubbene Lite engasjement 
– interesse for 
dette i D-
distriktet

Engasjement!

C) Opplæring 
tillitsvalgte

100% 
deltagelse

Gjennomføres uke 
45/46 – 2007 + uke 
2/08 

Styreseminar 1. 
halvdel juni-08

Gjennomf. 5 
positive 
opplæringsmøter 
i distriktet i løpet 
av nov.-07  og 
jan. 2008 
Sonelederopplær
ing satt i gang

Oppdatert  materiell 
– 

Sonelederoppledero
ppl. + styret 

D) Fagsjefmøte 
2008

100% 
deltagelse

Motivere alle 
fagsjefene å møte – 
pressisere 
viktigheten

Våren 2008 I forbindelse med 
valg av fagsjefer-08

Annet



A) IT-
Kommunikasjo
n

Oppdatert 
–ny 
hjemme-/ 
distriktssid
e

ITC i J-distriktet 
arbeider med/ for 
oss om ny 
hjemmeside for 
Distriktet/klubbene 
(nettutgave)

Distriktets nye 
hjemmeside er 
godt etablert, og 
en er svært 
fornøyd med 
dette. Opplæring 
er gitt til aktuelle 
tillitsvalgte i alle 
klubbene. 
Foreløpig 5 
klubber bruker 
nå sin 
hjemmeside 
aktivt

Interesse – og aksept 
fra klubbene 
(president/ITK/
PRC)

B) Deltagelse 
på 
Distriktsmøte 
- og Riksmøte

Alle 
klubber 
delta på 
DM 
Øke antall 
deltagelse 
på 
Riksmøte

Min. 1 delegat fra 
distrikts klubber på 
DM 
Øke antall 
klubbdeltagelse på  
RM

Enkelt (endags-) 
DM 2008 i 
Bergen 19.04. 
pga. 
”Romaniasaken” 
Anmodet om 
stor deltagelse 
på RM -08 

Informasjon/
motivasjon 
Budsjettere med 
beløp til deltagelse

C) Ett IR-
prosjekt i hver 
sone

4 Synliggjøre 
behovet for IR-
prosjekt – bruke 
sonemøter

Foreløpig er det 
2 soner som har 
– eller skal 
gjennomføre 
felles IR-
soneprosjekt

Vise til 
gjennomførte 
prosjekt fra klubb/
sone

Økonomiske 
bidrag

A) 
Ungdomskonto
en

Måltall 
12.000

10.700 Motivasjon

B) LeO-
kontoen

Måltall 
10.000

 9.950 Motivasjon

C) LCIF Måltall 
35.000

26.440 20.990 Motivasjon

D) Beitoleiren Måltall 38.660 Informere om behov

E) 
Helsesportuken 
Tana/Nesseby

Måltall Informere om behov



F) Lions 
Førerhundskole

Måltall Informere om behov



STATUSRAPPORT DISTRIKT 104 E   PR. 2008-01-24  

Hovedområde / 
aktivitet

Mål Planlagte tiltak Status Hva må til?

Fornyelsesprosessen

Alle sonelederne  har 
dette som tema på 
sonemøtene og ved 
klubbesøk

Det er avholdt 
8 sonemøter 
med godt 
fremmøte av 
klubber, 
hovedtema : 
fornyelse

Klubbene må få 
forståelsen av at 
det er en 
kampanje for 
bedre 
kjennskapet til 
Lions 

B) Informasjons-
kampanjen

Gj.ført 
31.3.08. 
Tulipanaksjon 
April 08

Var tema på 
Distriktsrådsmøt
e 25.august og 
11.november  07

Klubbene er 
trege, 
fremdrift 
ligger i 
området 50 – 
65 %, info om 
annonsene  

Se ovenfor,

CSFII

A) Innsamlingsmål Ca 1,2 
millioner kr

CSF II 
koordinatorene 
besøker klubbene 
sammen med 
sonelderne 

Hittil 1,3 
millioner kr

Tema på alle 
sonemøter og 
klubbesøk

B) Modellklubber 10 Kontinuerlig 
arbeid på alle 
plan

6 Tema på alle 
sonemøter og 
klubbesøk 

C) MJF 10 Tema på 
sonemøter 

Ukjent

IR

A) Øyehelse = CSFII At alle 
klubber 
betaler

Se ovenfor
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B) NSR Kr 17 000. Bedre info til 
klubbene, det er 
skepsis til Øst- 
Europeiske 
prosjeter

Kr 12 700 Avklaring om 
finansieringen 
er sikret

Ungdomsarbeid

A) 
Ungdomsutveksling

Leirplan OK. 
Ungd. ut 

YEC skal arbeide 
aktivt med 
klubbene

Bak plan, 
vanskelig å få 
søkere

YEC skal 
kontakte YEK-
ene

Hovedområde / 
aktivitet

Mål Planlagte tiltak Status Hva må til?

B) Tulipanaksjon 110 000 NAC er aktiv 
med meget god 
kontakt til 
klubbene

109 000 
bestilt, 1000 
bedre enn 
2006/2007 
NAC har hatt 
fagsjefmøter 
med alle NAK 

Purre opp noen 
klubber.

C) Det er mitt valg Øke 10% Være aktiv med 
informasjon til 
skoler og 
foreldreutvalg

104 E har god 
dekning av 
kurs. 
Sone 3&4 har 
hatt 2 kurs 
med 60 
deltagere, sone 
5 vil gi kurs til 
100 deltagere. 
Det er planlagt 
kurs i de andre 
sonene.  

I september 
2007 hadde vi 
et kurs for 
Bispedømme- 
rådet. Meget 
vellykket.  

Fortsette med  
informasjon til 
skoler og 
foreldreutvalg

Medlemsutvikling
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Netto 
medlemstilvekst 
Pr. 30.06.2007 var 
tallet 1496.

Da det ikke 
blir en ny 
klubb på 
Karmøy dette 
fiskalår, 
reduserer vi 
målet til 
1500. 

Aktiv verving i 
klubbene

 - 24 MEC arbeider 
aktivt og har 
mange møter 
med klubber og 
deltar på 
sonemøtene

B) Nye klubber    + 1 0 
Det arbeides 
på flere hold, 
men det er et 
tungt arbeid 

Få klubber/ 
aktive 
medlemmer til å 
samle 
kandidater 

Hovedområde / 
aktivitet

Mål Planlagte tiltak Status Hva må til?

C) Nye klubbfilialer      0 0 
Noen av de 
som arbeider 
med nye 
klubber har 
fått forslag om 
å starte med 
en klubb filial 

Få klubber/ 
aktive 
medlemmer til å 
samle 
kandidater 

D) Antall LEO-
klubber

      1 Få øket aktivitet i 
klubben     

Fadderklubb må 
gå inn

E) Mr(s) Lion 
2007/08

Alle klubber
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F) Opplæring 
tillitsvalgte

100% 
deltagelse

Kurs på flere 
nivå : 
*  klubbstyre 
 * soneledere 
 * klubbkontakter

Tre kurs for 
president, 
visepresident, 
kasserer og 
sekretær 
avholdt. 

Brevkurs for 
visesoneledere 
med 
avsluttende 
samling 

Kurs for 
klubbkontaktene 
under 
planleging

G) Fagsjefmøte 2007 100% 
deltagelse

Deltagerne skal 
presenterer sine 
erfaringer på 
Distriktsråds- 
møtene 

De fleste har 
deltatt, frafall 
pga bestilte 
charterturer

Økonomiske bidrag

A) Ungdomskontoen Kr 13 000,- Må informeres 
om ved 
klubbesøk 

Kr 14 450,- De fleste 
klubber er med, 
men vi må purre 
på dem 

B) Leo-kontoen Kr 17 000,- Må informeres 
om ved 
klubbesøk 

Kr 15 000,- De fleste 
klubber er med, 
men vi må purre 
på dem 

Hovedområde / 
aktivitet

Mål Planlagte tiltak Status Hva må til?

C) LCIF  Kr 42 000,- Må informeres 
om ved 
klubbesøk

Kr 34 200,- De fleste 
klubber er med, 
men vi må purre 
på dem 

   Statusrapport fra 104 E, 24. januar 2008                                                           Side  av 4 5



D) Beitoleiren Kr 30 000.- Må informeres 
om ved 
klubbesøk

Ukjent De fleste 
klubber er med, 
men vi må purre 
på dem 

E) Helsesportuka 
Tana

Kr 10 000,- Må informeres 
om ved 
klubbesøk

Ukjent De fleste 
klubber er med, 
men vi må purre 
på dem 

F) Lions 
Førehundskole 

Kr 30 000,- Må informeres 
om ved 
klubbesøk

Ukjent De fleste 
klubber er med, 
men vi må purre 
på dem 

Distriktets drift    Planlagt 

      

Endring fra 
2006/2007

Status Kommentar

 Distriktsrådsmøter       4        + 1  2 avhold Hadde besøk av 
DG 104 D på 
augustmøtet og 
DG 104 F på 
novembermøtet, 
meget vellykket

Sonemøter     16          0 
  

8 avhold Godt besøkte 
møter med bl.a 
1-2 fagsjefer 
med

Klubbesøk      54 Intet, følger 
prinsippet med 
vekt på sone-
møter og besøk 
når klubber ber 
om det.

36 besøk Kommentarer 
fra klubbene er 
positive

Spesielle aktiviteter Syng med oss 
i Kvinesdal 

Mimrekonsert 
i Sandnes

Godt besøkt 

Godt besøk

Resulterte i nye 
medlemmer 

Oveskuddet til 
”Gatepresten”
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Statusrapport Distrikt _F__ 2007 – 2008 

Dato:15.10.07 / 31.12.07 

Hovedområde / 
aktivitet

Mål Planlagte tiltak Status Hva må til?

Fornyelsesprosess
en

A) Klubbenes 
forberedelser

75% av 
klubbene 
bekreftet 
klare pr. 
31.12.07

DG, IPDG, MEC og 
LDC har fordelt 
klubbene mellom seg 
slik at samtlige blir 
besøk innen 1.2.08. 
I klubbene 
gjennomføres kurset 
Lions-aktiv 
kunnskap. På 
tillitsmannsnivå 
gjennomføres 
foredraget 
Engasjement og 
bevissthet rundt 
Lions – Lions i en 
brytningstid. 
De to programmene 
vedlegges.

Pr i dag er ca 
50% av 
klubbene 
besøkt. 
Kursene er 
blitt meget 
godt mottatt. 
Pr årsskiftet 
har mer enn 
75% av 
klubbene 
gjennomført de 
planlagte 
tiltakene. De 
resterende 
klubbene vil 
være ferdig 
”behandlet” 
innen utgangen 
av uke 6.

Den planlagte 
aktivitet fungerer 
godt, 
gjennomføringen 
må  fortsette etter 
plan.



B) Informasjons-
kampanjen

Gj.ført 
31.3.08. 
Tulipan 
April 08

Samtilige klubber 
skal orienteres om 
den kommende 
medieplanen slik at 
de selv kan bruke 
denne når de 
planlegger 
eksponering av 
klubben og dens 
aktiviteter.

Vi har laget 
laminerte 
utgaver av alle 
annonsene. 
Disse er 
distribuert til 
alle SL’er + de 
4 som holder 
kurs (A). 
Tillitsapparatet 
holdes løpende 
orientert 
ettersom info 
kommer. 
I forbindelse 
med det 
kommende 
rådsmøtet 9-10 
feb vil dette 
være et av 
hovedpunktene
.

De lagte planer 
følges opp etter 
hvert som nye 
deler av 
kampanjen blir 
kjent. 
Alle klubber er 
gjort kjent med at 
kampanjen er 
strukket ut i tid til 
også å omfatte 
april måned slik 
at man bygger 
opp til 
gjennomføring av 
Tulipanaksjonen.

CSFII



A) 
Innsamlingsmål

Måltall 

Til nå i 
distriktet er 
det samlet 
inn 
ca.430.000 
hvilket 
tilsvarer ca 
kr 340 pr 
medlem. 
Mål for 
inneværen
de år er kr 
450.000  
tilsvarende 
ca kr 360 
pr medlem.

Denne aktiviteten er 
profilert som 
distriktets viktigste i 
dette året ved siden 
av fornyelse og 
Info.kampanjen. 

Info om CSFII gis 
sammen med kursing 
av klubbene. 

Laber 
innbetaling så 
langt i år, men 
de fleste 
klubber har 
ennå ikke 
sendt sine CSF 
bevilgninger. 
Det 
overordnede 
mål på kr 1100 
pr medlem blir 
hardt å nå, tatt 
i betraktning at 
det første året 
05/06 gikk 
bort i … En 
fordeling på 2 
år blir for liten 
tid. 
Vi har tatt til 
etterretning at 
prosjektet 
”utløper” med 
inneværende 
lionsår. 
Hvilket gir 
snau tid for å 
oppnå 
målsettingen. 
Pr årsskiftet lå 
innbetalingene 
i distriktet på i 
overkant av kr 
514,- pr 
medlem 
hvilket er langt 
under 
forventet. 
(Ca kr 180,- pr 
medlem lavere 
enn målet)

For å kompensere 
for lionsåret 05/06 
bør hele 
kampanjen gis ett 
år ekstra slik at 
man har en mer 
realistisk 
mulighet til at de 
oppsatte mål kan 
nås.  
Innbetalingene til 
CSF II vil bli et 
tema på 
kommende 
rådsmøte, og 
samtlige 
tillitsvalgte vil få 
klar beskjed om å 
fokusere på at 
distriktet trenger 
større 
innbetalingsvillig
het fra klubbene. 



 B) 
Modellklubber

3 Det bør være mulig å 
få 3 nye 
modellklubber i 
løpet av året, og 
planer for det er lagt.

Så langt har vi 
fått klare 
signaler på at 
LC Risør 
ønsker å bli 
modellklubb, i 
og med at de 
har fått 
ytterligere to 
år på seg. 
LC Birkenes er 
nå registrert 
som 
modellklubb.

SLene er 
oppfordret til å 
finne frem til 
klubber med 
penger på bok, og 
oppfordre disse til 
å bruke av dette 
til å bli 
modellklubb. 
Det arbeides 
aktivt med en 
tredje klubb som 
vi forventer å få 
på plass i løpet av 
1. kvartal. 

C) MJF 8 Info om muligheten 
for klubber til å 
bruke MJF til å 
sende penger til CSF 
gis fortløpende ved 
besøk.

I forbindelse 
med LC Risørs 
40 års 
jubileum 13.10 
ble det delt ut 
en MJF til 
person utenfor 
Lions.  
Innbetalingen 
er registrert til 
CSF 
Mangler 
oversikt. 
Hverken 
klubber eller 
soner har 
rapportert så 
langt, men 
forstår at OB 
gir oversikt en 
gang i året.

Klubbene må bli 
flinkere til å 
bruke MJF-
instituttet til å 
fremme CSF 
aktiviteten. 
Soneledere og 
fagsjefer vil bli 
bedt om å 
intensivere info 
angående MJF.

IR

A) Øyehelse Alle 
klubber 
innbetalt

Oppfordring har gått 
ut

Usikker 
Fortsatt 
usikker.

Må ses i 
sammenheng med 
CSFII



B) NSR Alle 
klubber 
innbetalt 
For 
inneværen
de år et 
målet kr 
11.000,-

Info er gjort 
tilgjengelig.

Usikkerhet om 
prosjektets 
fremtid. 
Fra distriktet 
er innbetalt ca 
kr 8.000,-. 
Prosjektet er 
fortsatt omgitt 
av usikkerhet.

Problemene rundt 
projektet må 
avklares. 
Dette prosjektet 
og D distriktets 
problemprosjekt 
viser at vi i 
fremtiden må bli 
mer profesjonelle 
i vår håndtering 
og finansiering av 
utenlandsprosjekt
er.

Ungdomsarbeid



A) 
Ungdomsutveksli
ng

Leirplan 
OK. 
Ungd. ut 
OK

Vedlagt: Summer in 
Telemark 2007 – 
rapport . 
Ungd. ut arbeides 
med. 
Leir 2009 er under 
forberedelse; LC 
Grimstad har 
hovedansvaret

Meget fin leir i 
Telemark for 
ungdommer 
fra 18 land. 
Klubbene er 
oppfordret til å 
finne 
kandidater som 
kan sendes ut. 
LC Grimstad 
har nedsatt 
komité som 
fortløpende 
arbeider med 
neste leir 
sommeren 
2009. 
Arbeidet er 
godt i gang; 
flere vertsfam. 
er på plass; 
lokaliteter for 
gjennomføring 
av selve leiren 
er også på 
plass. Første 
krav om 
innbetaling fra 
klubbene går 
ut i februar. Alt 
ser ut til å 
være under 
kontroll. Årets 
vandreleir ble 
problematisk. 
Mangel på 
vertsfamilier 
ble prekær, og 
4 stk måtte 
innkvarteres på 
hotell. Dette 
førte bl.a. til 
krav om 
betaling fra 
vertsfamilier.  
MEN, 
ungdommene 

Planlagt arbeid 
følges opp av 
fagsjef, og vil 
være et fast punkt 
i agendaen for 
distriktsrådets 
møter fremover. 
Problemene rundt 
vandreleiren er 
meldt inn som 
egen sak til GR. 
Hele 
problematikken 
rundt 
vertsfamilier og 
aktivitetsnivå  må 
gjennomgås.



B) Tulipanaksjon Måltall 
+5-10%

Prøver å få klubbene 
til å bruke 
tulipanaksjonen 
til å eksponere 
klubben i 
lokalmiljøet.

Fagsjef  holder 
på med sine 
forberedelser, 
men det er 
ennå ikke 
klarlagt om 
man når målet. 
Sentralt er det 
bestilt 56.200 
tulipaner til 
distriktet. I 
tillegg kommer 
12.100 stk som 
er bestilt 
lokalt. Dette 
gir en økning 
fra i fjor.

Aksjonen må 
samkjøres med 
eksponeringer i 
forbindelse med 
infokampanjen. 
IPDG og 
undertegnede har 
nettopp sendt ut 
en oppfordring til 
alle klubber i 
distriktet om at 
det er mulig å 
legge inn en 
ekstra ordre slik 
at man kan bli 
kvitt de som 
allerede er bestilt 
sentralt. Vi har 
poengtert at de vil 
trenge flere 
tulipaner i år på 
grunn av info 
kampanjen.

C) Det er mitt 
valg

Øke 10% Fagsjef bearbeider 
klubber som har 
signalisert interesse.

Larviksklubbe
ne samarbeider 
om et opplegg 
i Svarstad hvor 
der ikke er 
egen klubb. 
Det er også et 
prosjekt på 
gang i Arendal. 
Opplæring er 
lagt til feb/
mars 
Fagsjef har 
bestilt 
instruktør for 
opplæring i 
Svarstad til 
august 2008. 

Flere interesserte 
klubber må 
kartlegges, og 
dette arbeidet 
pågår. 

Medlemsutvikling



A) Netto 
medlemstilvekst

Måltall 
30 nye 
medlemme
r. 
I lys av det 
store tap av 
medlemme
r som er en 
realitet i 
distriktet 
kan det 
synes mest 
realistisk å 
regulere 
måltallet til 
0.

Det arbeides aktivt 
med rekruttering av 
nye medlemmer der 
vi er sterke fra før. 
Der vi ikke er 
representert fra før 
gjøres det ingen 
aktiv innsats.

LC Nissedal 
og LC Evje er 
nedlgt. LC 
Porsgrunn Vest 
ligger tynt an. 
Man ønsker 
nedleggelse og 
at 
medlemmene 
får transfer til 
LC Porsgrunn. 
Det arbeides 
generelt med å 
rydde i 
medlemsmasse
n. 
Den 31. okt er 
det charterfest 
i LC Rjukan 
Fossens Døtre. 
Dette vil gi 22 
nye 
medlemmer. 
Distriktet har 
hatt en meget 
negativ 
utvikling på 
medlemssiden. 
Situasjonen 
har bedret seg 
noe i det siste. 
Mange 
medlemmer 
misliker  
”forandringen” 
vi 
gjennomfører, 
og benytter 
anledningen til 
å melde seg ut. 
Jeg blir 
kontaktet av 
Presidenter 
som har 
problemer med 
medlemmer 
som ”truer” 

Det arbeides 
aktivt med å få til 
en ny klubb i 
Tønsberg. Man 
arbeider med 
samme mål i 
Kragerø, event. at 
klubben blir mix-
klubb. 
I folketette 
områder bør det 
være mulig å få til 
flere klubber, og 
der vi er sterke og 
godt kjente fra 
før. 
Siden sist er 
Kragerø blitt 
mixklubb, og 
dette er en vei å 
gå for flere 
klubber. Info om 
dette, og 
nødvendigheten 
av å tenke nye 
medlemmer til 
klubben blir hele 
tiden påpekt fra 
rådets medlemer 
på klubbesøk. 
God informasjon 
om Lions ut til 
samfunnet vil gi 
et langt bedre 
grunnlag for å 
hente nye 
medlemmer enn 
rene 
vervekampanjer, 
som lett fremstår 
som anmassende 
og lett 
panikkartede.



B) Mr(s) Lion 
2007/08

Alle 
klubber

Ingen aktiv innsats Usikker Bør opprioriteres

C) Opplæring 
tillitsvalgte

100% 
deltagelse

Distriktets opplæring 
av tilltsvalgte foregår 
i to trinn: 
Presidentopplæring 
I: 
Umiddelbart etter 
distriktsmøte i april. 
Opplæring II: 
Alle presidenter, sekr 
og kass møtes i 
august. Presidentene 
til opplæring II, de 
andre til spesifikk 
opplæring for sine 
fagoråder. 
Opplæringsprogram
met for presidenter 
vedlegges. 

President 
opplæringen I 
og II er 
planmessig 
gjennomført 
med god 
oppslutning, 
90%. 
President 
opplæringen 
II, samt 
opplæringen 
av sekr og kass 
ble lagt til tre 
steder slik at 
ikke 
reiseavstander 
skulle være et 
hinder for 
fremmøte. 
Opplærigen 
ble 
gjennomført i 
uke 34: I 
Tønsberg, i 
Notodden og i 
Arendal. 
De som ikke 
møter 
unnskylder seg 
gjerne med at 
de har vært i 
jobben lenge 
eller flere 
ganger 
tidligere.

Målsettingen kan 
synes vanskelig å 
oppnå, men 
fremmøte 
prosenten har økt 
de siste årene. Det 
må sterkere 
påpekes at nå 
skjer det mye nytt 
i Lions, og at det 
derfor er meget 
viktig at man 
møter opp slik at 
man oppgraderer 
sine kunnskaper. 
Etter NSR i 
Stockholm slår 
det meg at man 
burde arrangere 
”tale og debatt 
teknikk kurs” for 
alle tillitsvalgte i 
Lions. Evne til 
formidling vil 
være viktig i 
fremtidens org.liv.

D) Fagsjefmøte 
2008

100% 
deltagelse

Sak på kommende 
distriktsrådsmøte,og 
distriktsmøte

Jeg har ingen 
informasjon 
som skulle tilsi 
at ikke alle 
stiller opp.

Sterk oppfordring 
til alle fagsjefer



Statusrapport Distrikt  H 2007 – 2008 

Dato: 25. januar 2008 

Hovedområde / 
aktivitet

Mål Planlagte tiltak Status Hva må til?

Fornyelsesprosesse
n

A) Klubbenes 
forberedelser

75% av 
klubbene 
bekreftet 
klare pr. 
31.12.07

Medlemskom. + 
styret skal fortsette 
opplæringen i 
vårhalvåret

Flere klubber 
gjennomfører 
fornyelse, bl. a. 
med opptak av 
kvinner i 
herreklubber. 
Arbeidsbok, 
Nordstrandmodelle
n og Christiania-
modellen i bruk i 
svært mange 
klubber. 

Klar innsats 
rettet mot 
klubber og 
soner. 

Fortsatt 
påvirkning og 
motivering. 

B) Informasjons-
kampanjen

Gj.ført 
31.3.08. 

Forberede PRC og 
informasjonskomit
é 

1. PR-komité under 
etablering 
2. Stormøte 
gjennomføres 
24.10.07 i Oslo 
med bl.a. Ludens 
som 
foredragsholder 

Samtlige klubber 
besøkt.  Nesten alle 
klare med 
aktiviteter i forb. 
med Info-
kampanjen. 

Stormøte 
gjennomført som 
planlagt. 

PR-komité etablert. 
PR-møte 
gjennomført 
desember 07.  
Meget godt 
oppmøte. 
Presentasjoner og 
foredrag ligger på 
nett.

Klar info om 
hva som 
forventes på 
distriktsplan 

Fortsatt 
”press” fra 
PR-komitéen. 

Nytt møte 
planlagt før 
kampanjen.

CSFII
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A) Innsamlingsmål Måltall 

1,250 
MNOK

Motivering av 
klubber til å betale 
1.100 pr. medlem

Målet er innen 
rekkevidde. Har 
1.153’   Mangler ca. 
96’ for hele 
distriktet.

Direkte 
henvendelser 
til klubber 
som bør 
kunne yte 
mer.

B) Modellklubber 3 Info om status på 
månedsbasis

Målet er nådd. 

6 modellklubber pr. 
15.01.08

Aktiv info og 
motivasjon til 
klubbene

C) MJF 3 Ingen.  MJF er en 
hedersutnevnelse 
og skal ikke 
”presses” på noen 
klubb.  Kommer 
naturlig. 

3 MJF forrige 
Lionsår.  Samme 
antall dette 
Lionsår? 

Nr.4 er på trappene.  

Ble diskutert på 
samtlige klubbesøk.

Forståelse for 
hva MJF er 
ute i 
klubbene. 

IR

A) Øyehelse = 
CSFII

Alle 
klubber 
innbetalt

N/A N/A N/A

B) NSR 10.000 Markedsføre 
aktiviteten via IRC

30 klubber deltar pr. 
d.d.  Vel  kr. 13.000 
innbetalt

Presentasjon 
av 
aktiviteten.

Ungdomsarbeid

A) 
Ungdomsutveksling

Leirplan 
OK. 
Ungd. ut 
OK

Ungdomskom. 
jobber aktivt 
overfor klubber og 
soner. 10 ung-
dommer fra 
distriktet sendes ut

Ingen leir i vårt 
distrikt dette 
Lionsår. 

Ny ungdomskomité 
opprettet.

Motivering

B) Tulipanaksjon Måltall 

67.000

Aktiv innsats fra 
NAC.  Besøk i 
klubber og på 
sonemøter

Leverte ut ca. 
61.000 tulipaner 
siste aksjon. 

Bestilling pt i 
underkant av 60’ 
tulipaner 
 

Oppfølging 

Senior-MC 
kan bli 
samarbeids-
partner
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C) Det er mitt valg Øke 10% Ny NAC legger 
stor vekt på DMV. 
Øke info til 
ungdom om å 
kunne ta egne valg. 
Motivere skoler til 
å ta kurs.  
Klubbene blir 
fremdeles 
oppfordret til å 
betale kr. 8.000.-

4 kurs i forrige 
Lionsår. Planlagt 6 
dette Lionsår. 
NAC-møte 
gjennomført i Oslo 
11.10.07 

Februar, mars og 
mai:  flere kurs 
booket, noen 
fullbooket.  Hittil 
96 lærere påmeldt.

Aktive besøk 
til skoler, 
klubber/soner 
samt egne 
seminarer for 
klubber 

Medlemsutvikling

A) Netto 
medlemstilvekst

Måltall 

1200

Medl. kom. v/MEC 
skal ha jevnlige 
møter både i egen 
regi og i sonemøter

1115 medlemmer.   
Negativ trend 
fremdeles.  Flere ut 
enn inn, men lavere 
negativt tall enn på 
etpar år.

Gjøre Lions 
interessant 
for nye 
medlemmer.  
”Salgbare” 
klubber er 
stikkord

B) Nye klubber Måltall 
Ingen nye

Ingen Nå: 45.  To klubber 
gått sammen til én 
klubb.

N/A

C) Nye klubbfilialer Måltall Ingen 0 N/A

D) Antall Leo-
klubber

Måltall 
3

Via LeoC, arbeide 
for én ny klubb

2 Innsats

E) Mr(s) Lion 
2007/08

Alle 
klubber

Ikke aktuelt N/A N/A

F) Opplæring 
tillitsvalgte

100% 
deltagelse

Opplæringsmøter 
våren 2008

Opplæringsunderla
g finnes. 
Møtelokaler og 
datoer for 
tillitsvalgt-
opplæring under 
forberedelse.

Gjennomgan
g og 
oppdatering 
av allerede 
gode 
underlag
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G) Fagsjefmøte 
2008 
H)Stormøte 

I) Narkomøte 

100% 
deltagelse 
24. 
oktober 

11.oktober

Fagsjefer deltar 
som vanlig 
Foredrag om Info-
kampanjen, bl.a. Gjennomført 

Gjennomført

Intet på 
distriktsnivå. 

Økonomiske bidrag

A) 
Ungdomskontoen

Måltall 
30.000

N/A
32.400

Klubbene 
betaler etter 
evne

B) Leo-kontoen Måltall 
15.000

N/A
26.100

Klubbene 
betaler etter 
evne

C) LCIF Måltall 
20.000

N/A
33.660

Klubbene 
betaler etter 
evne

D) Beitoleiren Måltall N/A N/A Klubbene 
betaler etter 
evne

E) Helsesportuka 
Tana

Måltall N/A N/A Klubbene 
betaler etter 
evne 

F) Lions 
Førerhundskole

Måltall N/A Mange klubber 
betaler, tildels store 
beløp

Klubbene 
betaler etter 
evne
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Statusrapport Distrikt J 2007 – 2008 

Dato:25.01.08 

Hovedområde / 
aktivitet

Mål Planlagte tiltak Status Hva må til?

Fornyelsesprosessen

A) Klubbenes 
forberedelser

75% av 
klubbene 
bekreftet klare 
pr. 31.12.07

Videreføre bruken av 
”Kreative Prosesser” i alle 
klubber. Fokus på 
egenanalyser  og behov for 
fornyelse i klubbene. Minst 
50% skal ha lokal 
infobrosjyre. 
Tilbakerapportering om status 
innen 15.12.07 . 
Oppfølging av klubber som 
henger etter.  Benytte 
soneledelse 

80% av klubbene har 
deltatt i opplæring og 
har egne instruktører. 
De fleste har 
gjennomført lokale 
prosesser. 
Arbeidsbøker 
gjennomgått. Arbeid 
med lokale info-
brosjyrer pågår i flere 
klubber. 
Kartlegging av antall 
klubber med 
brosjyrer pågår. 

Videreføre opplæringen 
fra i vår, med fokus på de 
som ikke deltok. 
Oppfølging av 
instruktørene.  
Engasjere PRC, ITC og 
soneledelse. 

B) Informasjons-
kampanjen

Gj.ført i fb.m. 
Tulipan April 
08

Engasjere 
informasjonskomitèen. 
Kartlegge behov og 
gjennomføre annonseringen 
lokalt, - i samråd med 
soneledelsen.

Informasjon til 
klubbene gjennom 
soneledelse, klubbesøk 
og månedsbrev.  
Gjennomført 2 runder 
med annonsering våren 
2007. Høstet viktig 
erfaring.  
To PR-seminarer 
gjennomført. 

Egen sak på DR 24.11. 
Lokale annonsebudsjetter. 
God og tidlig info til alle, 
om innhold og formål.  
Info fra lionskontoret. 
Planlegge detaljer 
sammen med soneledelse 
og lokale media. 
Løpende informasjon 
gjennom klubbesøk og 
nettet.

CSFII

A) Innsamlingsmål Kr. 1.843.600 Følge opp tidligere vedtak. 
Tett oppfølging av 
klubbene.”Innspurtkampanje
” startet 01.11.

Pr 01.01.08 
Kr 1.568.527 
(ca 85 % av måltall)

Engasjere soneledelse og 
CSF II-kontaktene. 
Oppfølging av den 
enkelte klubb.

B) Modellklubber 7 
Informasjon til klubbene. Pr 25.01.08: 

6
”Innspurtkampanje”  
IRC/sonekontakter. 
Analyse av 
innbetalingsrapporter.  
Klubbesøk.

C) MJF 8 Informere om muligheten for 
å benytte MJF i 
innsamlingsarbeidet. 
Informere om nye 
bestemmelser MJ/CSF II

Pr 25.01.08 
4

Fortsatt info og 
motivasjon gjennom bl.a. 
månedsbrev og 
klubbesøk.

IR

A) Øyehelse = CSFII Alle klubber 
innbetalt

Oppfølging av innbetalingen 
fra  klubbene. 

Pr 01.01.08 
Kr 1.568.527 
1 klubb ikke innbetalt

Se pkt CSF II A 
Innsamlingsmål.

B) NSR Kr. 14.800. 
Alle klubber 
innbetalt

Oppfølging av innbetalingen 
fra  klubbene.

Pr 01.01.08. 
Kr. 22.379

Ungdomsarbeid
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A) 
Ungdomsutveksling

Leirplan 2009 
OK. 
20 Ungd. ut 

Infokampanje om 
ungdomsutveksling i 
klubbene (YEC)

16 påmeldt. 
Aktiv markedsføring 
av 
ungdomsprogrammene.  
Leir 2009:  
Planlegging i rute. 
Programskisse 15.02.

Aktiv ungdomspolitikk 
overfor klubbene. YEC ut  
til klubbene (sonemøter)

B) Tulipanaksjon 132.000 eks. Få alle klubber med!  
Nye ”salgsmetoder”.

Ca 135.000 Motivasjons- og kick-off 
møter. 05. – 12.02.

C) Det er mitt valg Øke 10% Alle barneskoler i distriktet 
skal ha informasjon om DMV 
og tegnekonkurransen.. 
Info til alle klubbene om 
tegnekonkurransen innen 
01.04. 
Oppfølging ac DMV  i 
Tulipan-kickoff  05.-14.02

Klubber  i gang med 
besøksrunder i til alle 
skolene i området. 
Noen klubber jobber 
godt! 
Tilbakerapportering 
innen 15.12.07 
Ikke god nok aktivitet 
i infoarbeidet.

Samarbeid soneledelse/
NAC/klubber. 
Organisering sonevis. 
Gode erfaringer deles 
med andre.  

Medlemsutvikling

A) Netto 
medlemstilvekst

Totalt 1730 
medlemmer i 
distriktet.

26.-27.oktober, oppstart av 
eget prosjekt på rekruttering 
og nye klubber. Alle 
presidenter inviteres til å 
delta. Familieklubber, 
nettklubber, temaklubber, 
etc..

Pr 01.01.08 
-12. 
4 initiativgrupper i 
arbeid med å etablere 
nye klubber/
klubbfilialer. 
Møter er kommet  i 
gang i 4 soner.

Prosjektplan. 
Bredt engasjement i 
klubbene. Etablere en 
”eierfølelse” til 
prosjektet. 
Aktivt samspill mellom 
MEC, soneledelse, og 
klubber. Tett oppfølging 
av prosjektledelsen. 

B) Nye klubber 2 Se over Se over Se over

C) Nye klubbfilialer Se over Se over Se over Se over

D) Antall LEO-
klubber

Se over Se over Se over Se over

E) Mr(s) Lion 
2007/08

Alle klubber Drøfte idèen med DR og alle 
klubbene. - -

F) Opplæring 
tillitsvalgte

100% 
deltagelse

I samarbeid med LDC er 
seminarer er allerede lagt inn 
i Distriktets møteplan

Dårlig fremmøte i 2007 
(ca 40%) 
Invitasjon 2008 er 
sendt ut. 
Gjennomføring  
01.-08.03. 
 

Tidlig markedsføring av 
viktigheten av deltakelse. 
Engasjere soneledelse i 
oppfølging av påmelding.

G) Fagsjefmøte 2008 100% 
deltagelse

Informere fagsjefer om 
aktuell møtedato.

Tidlig info om møtedato 
og agenda. Oppfølging av 
den enkelte fagsjef.

Økonomiske bidrag

A) Ungdomskontoen Kr. 23.000 Motivasjon gjennom 
klubbesøk og sonemøter.

Pr. 01.01.08. 
Kr 27.100

Oppfølging 

B) Leo-kontoen Kr.14.000 Motivasjon gjennom 
klubbesøk og sonemøter.

Pr. 01.01.08. 
Kr 10.800

Oppfølging

C) LCIF Kr 41.000 Motivasjon gjennom 
klubbesøk og sonemøter.

Pr 01.01.08 
Kr. 39.253

Oppfølging

D) Beitoleiren ? Oppfølging
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Uthevet skrift er endringer/tilføyelser fra forrige statusrapport.

E) Helsesportuka 
Tana

? Oppfølging

F) Lions 
Førehundskole

? Oppfølging

Versjon 1.1,  25.01.2008



STATUSRAPPORT pr. 23.01.2008 – 104 K 
  
Knut-Jørgen Carlsen                  Distriktsguvernør 
……………………………………………………………………………………… 
                                                                        
  

Rapporteringsområde Status Hva gjøres videre Mål 2007/2008

1. Fornyelse i Lions Alle 43 klubbene 
i distriktet har 
gjennomført 
klubbfornyelse  

Januar og februar 
gjennomføres 
evalueringsmøter i 
alle klubbene. Den 
28.januar samles 
alle ledere for 
fornyelsesprosessen 
til gjennomgang og 
oppsummering. 

Få flere 
medlemmer. 
Yngre og flere 
kvinner.

    

    

2. Informasjonskampanjen De fleste klubben 
har avspilt og 
kommentert 
CD,en som er 
sendt ut. Det 
gjenstår noen 
klubber som vil 
gjennomgå denne 
på februar møtet. 
Den har også vært 
tema på noen av 
sonemøtene. 

 Fortsetter å 
informere ved alle 
anledninger. 
Månedsbrev, klubb 
besøk osv. 
Det utnevnes nå 
klubbkontakter i 
alle klubber. De 
skal være en PRK+ 

 Få mest mulig ut 
av kampanjen. 
Engasjere 
klubbene til å 
vise seg frem når 
kampanjen 
gjennomføres. 
Alle 
medlemmene må 
kunne mest mulig 
om Lions.  

    

    

3. Klubbenes nye hjemmeside Alle klubbene har 
nå tatt i bruk sine 
nye hjemmesider 

 Det gjenstår å få på 
plass bilder av noen 
presidenter og at de 
fyller opp med stoff 
og informasjon om 
sine klubber. 

Oppfordring til 
klubbene om en 
klubbmøtekveld 
hvor klubbens 
hjemmeside 
gjennomgås.  

    

    



4. Medlemsutvikling  1241 medlemmer  Nå har tiden 
kommet for å ta inn 
nye medlemmer i 
klubbene, etter 
renovering og 
fornyelse. Mange 
klubber er nå i gang 
med innsettelse av 
nye medlemmer. 

 1278

    

5. Klubber som ”sliter”  Ingen klubber i 
vårt distrikt 
”sliter” De som 
hadde et problem 
har nå fått hjelp 
og er i ferd med å 
ta inn nye 
medlemmer.

 Disse blir fulgt opp 
av sine coacher. 
Trenger de hjelp 
eller annen støtte, 
tar de kontakt med 
sin coach. 

 Ingen klubber i 
distriktet vil bli 
lagt ned. Det er 
god grunn til å 
være optimist. 

6. Opplæring  Ass. soneledere 
har gjennomført 
sin første 
opplæringsrunde. 

 Opplæring av nye 
tillitsvalgte er en 
prioritert oppgave i 
distriktet.  

 Få med så 
mange som mulig 
på 
opplæringskurs.

7. Nye klubber/filialklubber  Vedtak på DRM 
om gjenreising av  
LC Trysil. Det er 
nå utarbeidet en 
fremdriftsplan for 
dette og 
målsettingen for 
en ny klubb i 
Trysil, er i løpet 
av dette lionsåret.

 Fremdriftsplanen 
er klar.

 Ny klubb i løpet 
av dette lionsåret.

8.  MJF  3 stk. er delt ut  Ny oppfordring går 
ut i neste 
månedsbrev.

 Nå vårt mål på 
10 utdelinger

9. PR/Markedsføring  Sone 6 104 k har 
satt Lions  på 
”kartet” med en 
stor artikkel i 
Oppland 
Arbeiderblad.

 Det var meget god 
PR for Lions og ble 
lagt merke til av 
mange mennesker i 
bladet sitt 
nedslagsfelt. 

 Mer av samme 
slaget i andre 
aviser i distriktet.



10.   Modellklubber  LC Rena ble vår 
første 
modellklubb

 Motivere flere 
klubber til å følge 
etter.

 En klubb til for å 
nå vår målsetting

11. IR/Sight FirstII  Innbetalt til nå 
kr.1 106 380

 Oppfordrer til 
innsats for å nå våre 
mål, igjennom mnd. 
brev og klubb 
besøk

 Nå vårt mål på 
1,2`mill.

12.   Opplæring av NAK  Hatt informasjon 
i 
Sone 2 og 7 

 Flere info. møter i 
sonene

 Opplæring i 
kurspakken til 
”det er mitt 
valg”i alle 
sonene. 

13. ”Det er mitt valg”  Gjennomført  
 6 kurs med til 
sammen 175 
deltagere

 Skal gjennomføre 
en møterunde med 
skoleadm. i 
kommunene i sone 
6 i slutten av januar. 
Møtene er 
bekreftet. 

 Nå vårt mål med 
10% økning fra 
året før.

14. Tulipanaksjonen 2008 Det er bestilt           
120 000 tulipaner. 

 Sone vis felles 
markedsføring der 
det er mulig.

 Selge 120 000 
tulipaner.

    

15. Ungdomsutveksling  Vi har 14 
reservasjoner og 2 
søknader

Jobbe videre.  15 stk. 
ungdommer ut.

16. Tegnekonkurransen Ingen aktivitet så 
langt i år.

  

17. Ungdomsleir 2008 Forbereder neste 
års leier. 

 Forbereder neste 
års leier.

 Gjennomføring

Katastrofefondet 
NSR 
Fadderbarn i Uganda 
LCIF

 Kr.14 100.- 
 Kr.  9 245.- 
 Kr. 28 500.- 
 Kr. 31 440.-

  



  

Annet  K-distriktet har 
lagt vekt på å 
gjennomføre 
klubbfornyelsen 
på en slik måte at 
klubbene selv 
ønsket å fornye 
seg. 

Gjennomføringen 
av prosessen med 
våre 
”håndplukkede” 
coacher 
og den positive 
holdningen i 
klubbene har gjort 
sitt til at dette ser ut 
til å bli meget 
vellykket .  

 Derfor tror jeg at 
medlemstallet 
kommer til å nå 
vår målsetting på 
1278.   
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Statusrapport Distrikt _A__ 2007 – 2008 

Dato:30.04.08 

Hovedområde / 
aktivitet

Mål Planlagte tiltak Status Hva må til?

Fornyelsesprosess
en

A) Klubbenes 
forberedelser

75% av 
klubben
e 
bekrefte
t klare 
pr. 
31.12.07

Oppfølgning på 
sonemøtene høsten 
2007. Klubbene 
arbeider med 
arbeidsboka. 

Arbeid med 
arbeidsboka bør 
fortsette også i 2008. 
Fornyelsesprosessen 
må være en 
pågående prosess i 
klubbene i tiden 
framover 

Alle klubber - 4 
har deltatt på 
opplæring i 
fornyelsesp og de 
fleste er i gang. 
Det har vært 
avholdt 
temakvelder i 
enkelte klubber. 
4 klubber har 
avholdt info 
møter. 
Imidlertid har 
det gått noe trekt, 
men MEC har nå 
fått 
tilbakemeldinger 
om hvordan ståa 
er i klubbene 
med hensyn til 
fornyelsesprosess
en 
Vi ligger noe 
etter målet i det 
bare ca. 85% av 
klubbene pr. 
30.04.2008 er 
kommet skikkelig 
i gang. Prosessen 
fortsetter 
imidlertid utover 
året

Motivering må til. 
Her bidrar DG/
fagsjefer/soneledere i 
forbindelse med 
klubbesøk/sonemøter 
Tas opp ved hvert 
besøk. Ved samtaler 
melder noen klubber 
at de har større fokus 
på gode møter og 
samhold som et 
prioritert område. 
Dette er positivt. 
Imidlertid må 
klubbene fortsatt 
oppfordres til å ta i 
bruk arbeidsboka. 
Økt info til publikum 
i forbindelse med 
aksjoner. Omtale i 
dagspressen når det 
gjelder midler/
tilstelninger til ulike 
formål. 
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B) Informasjons-
kampanjen

Gj.ført 
31.3.08. 
Tulipan 
April 08

Fagsjefer og 
soneledere sammen 
med DG vil måtte  
trå til for å få 
klubbene med. 
Info. På 
klubbmøter/
sonemøter

Tatt opp i 
månedsbrev samt 
i eget info. Som 
er lagt ut på 
hjemmesiden. 
Også gjennom 
sonemøter er 
klubbene 
informert. 
Klubbene har nå 
mottatt diverse 
infomateriell og 
planlegger tiltak i 
forbindelse med 
infokampanjen i 
april, dvs. fra 15. 
april til 26. april.

Motivering må til. 
Her må klubbene  gis 
info om hvorfor en 
slik kampanje er 
nødvendig 
Fortsette å informere 
ved klubbesøk etc. 
Det er viktig at 
klubbene i ntiden 
framover forsetter 
med tiltak. De må 
være ute blant folk – 
være synlige også i 
lokalpressen

CSFII

A) 
Innsamlingsmål

422.890,
-

Tatt opp i 
månedsbrev og eget 
infobrev på vår 
hjemmeside. Også 
IRC og sonelederne 
har tett oppfølgning 
av klubbene.

Pr.  31.12.07 var 
det innbetalt kr. 
436.600,-. Pr. 
31.03.08 er det 
innkommet i alt  
ca kr.  
478.000,-.Dette er 
over måltallet 
som klubbene 
har satt. Fortsatt 
kommer det 
innbetalinger. 
Aksjonen 
avsluttes 
30.06.2008

Fortsatt tett 
oppfølgning både av 
IRC og sonelederne 
som følger opp hver 
enkelt klubb. Vi har 
ingen særlig rike 
klubber i distriktet. 

For øvrig vises det til 
rapport fra IRC som 
omtaler denne 
aktiviteten.

B) Modellklubber 3 Et par klubber er 
anmodet om å være/
påta seg oppgaven 
som fadderklubb

Har pr. 
30.04.2008 ingen 
modellklubber i 
Distriktet. De 
som var påtenkt 
har foreløpig 
takket nei til 
dette. Imidlertid 
arbeides det med 
å få til 
modellklubber 
her – potensialet 
er til stede

Fortsatt oppfordring. 
Også her viser jeg til 
IRC’s rapport som 
omtaler dette 
punktet. Ble også 
drøftet på 
Distriktsmøtet.

C) MJF 8 Minst 1 MJ i hver 
sone

Foreløpig er det 
gitt 6 MJ i 
distriktet. Hvor 
mange det blir vil 
en ikke se før 
sluttoversikten 
kommer til våren

Fortsatt motivere 
klubbene til å tildele 
MJ 
Info om dette gis ved 
klubbesøk.
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IR

A) Øyehelse = 
CSFII

Alle 
klubber 
innbetal
t

1100 pr. medlem 
eller etter evne

Se CSF II pkt. A 
Klubbene er 
anmodet om å yte 
etter evne

Motivere klubbene til 
økt innsats. Info. På 
klubb og sonemøter 
Fortsatt anmodning 
om å følge opp 
innbetalinger.

B) NSR Alle 
klubber 
innbetal
t

Nødvendig info. er 
gjort tilgjengelig

Det er ikke 
mottatt noen info 
eller tiltak fra 
klubbene utover 
det de betaler inn 
til NSR

Fortsatt motivasjon 
mot å støtte opp om 
tiltaket. Orientert på 
Distrtiktsrådsmøte 
om 
NSR

Ungdomsarbeid

A) 
Ungdomsutveksli
ng

Leirplan 
OK. 
Ungd. ut 
OK

YEC jobber aktivt 
både overfor 
klubber så vel som 
soner. Målet er å 
sende ut 8 
ungdommer fra 
distriktet 

YEC har 
arbeidet mot 
klubbene med 
tanke på 
utsendelse av 
ungdommer. 
Klubbene er 
oppfordret til å 
finne kandidater. 
For noen soner 
kan det være 
aktuelt å gå 
sammen om 
utsendelse av 
ungdommer. Pr. 
31.03.2008 er det 
5 ungdommer 
påmeldt 

Oppfølgning og 
motivering vil 
fortsatt være en 
prioritert oppgave 
overfor klubbene. 
Det vises for øvrig til 
den rulleringsplan 
som er utarbeidet 
med hensyn til hvem 
som har ansvaret for 
arrangering av leirer 
og utsending av 
ungdommer. Dette 
gir klubbene 
mulighet til å 
planlegge disse 
aktiviteter bedre.
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B) Tulipanaksjon Måltall 
65000

Oppfordring fra 
NAC om økt innsats 
ved besøk i klubber 
og på sonemøter 
Felles 
markedsføring på 
de steder der det er 
mulig. 

Oppnå samme 
resultat som 
forrige år. Synes 
tidspunktet for 
salg her nord er 
for tidlig. Burde 
være i mai. 
Pr. 31.12.2007 
var det bestilt 
totalt 68.400 
tulipaner.  Alle 
klubber  har 
bestilt. Flott. På 
aksjonsdagen 26. 
april 2008 var 
alle klubber i 
aksjon. Salget 
gikk strålende og 
vi var synlige 
overalt. 
Kjempeflott. 

Oppfølgning fra 
NAC mot klubber og 
på sonemøter. 
Distriktet har vært 
uten NAC i høst. DG 
har fulgt opp. 
Vår nye NAC har 
stått på den korte 
tiden han har vært  
med. Har ringt og 
fulgt opp klubbene. 
Kjempeflott.

C) Det er mitt 
valg

Øke 
10%

Den nye NAC vil 
her følge opp og ha 
god fokus framover. 
Det bør arbeides 
med steder som 
Tromsø – spesielt 
større steder hvor 
behovet for kurs er 
til stede.

NAC fokuserer 
på dette. Til nå er 
1 kurs avholdt 
med stor 
deltakelse. Gode 
tilbakemeldinger. 
Det er mottatt 
henvendelse fra 1 
klubb om nytt 
kurs. 
Lc Tromsø må 
følges opp da de 
ønsker  bistand i 
forbindelse med 
”Det er mitt 
Valg”

Markedsføring og 
info mot skoler, 
foreldre og øvrige 
lionsmedlemmer 
Orientert og 
poengtert overfor 
klubbene ved klubb/
sonebesøk 
NAC og MEC griper 
fatt i dette og bistår 
Lc Tromsø.

Medlemsutvikling
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A) Netto 
medlemstilvekst

Måltall 
1080

Mec skal følge opp 
både i egen regi og 
sonemøter. Skal 
være tema på 
klubbmøter/
sonemøter. 
Det arbeides aktivt 
med rekruttering av 
nye medlemmer i 
klubbene. På 
Distriktsrådsmøtet i 
Tromsø 23.februar 
var spørsmålet om 
endring/justering av  
måltallet på 
handlingsplanen til 
drøfting, men 
resultatet var at 
måltallet skulle ligge 
fast.. MEC har 
fortsatt tro på  økt 
medlemstall i tiden 
framover. 
Imidlertid skal det 
hardt arbeid til 
dersom en skal 
lykkes med dette. 
Målta under DG-
elect skolen i OAK 
Brookllet som ble 
satt på 1080 
medlemmer i 
Distriktet ved slutt 
30.06.08 står ved lag 

Pr. 31.03.2008 er 
medlemstallet 
sunket til 1075, 
inklusive Loppa 
som enda ikke 
formelt er lagt 
ned.  Det 
arbeides fortsatt 
med 
revitalisering av 
Lc Loppa. Her 
vil det bli en 
avklaring på 
vårparten. 
Fortsatt en 
negativ tendens, 
men en del 
innmeldinger er 
rapportert, men 
ikke kommet 
med på 
statistikken. Det 
arbeides med å få  
til en egen klubb 
i BØ. Har i dag 
15 stk. potensielle 
medlemmer og 
håpet er derfor å 
få  til en egen 
klubb i løpet av 
våren. 
Potensialet er til 
stede. Lc Hadsel 
er på møte i dag 
5.5.08. Her vil det 
være snakk om å 
ha klubb klar 
med mulig 
charterfest i 
rundt 20. juni 
2008.

Lions skal gjøres mer 
interessant. 
Kvinneandelen skal 
økes betraktelig. 
Klubbinnhold etc. 
Mec har lagt opp et 
arbeid hvor det 
forsøkes få til 
filialklubber/klubber 
i henholdsvis Ibestad, 
Bjarkøy , Storfjord 
og Vardø samt 
Tromsø. Her 
forventes en 
avklaring på våren. 
Sonelederne er 
engasjert i dette 
arbeidet.

B) Nye klubber Måltall 
1

Opprettelse av 
klubb i BØ i løpet 
av våren 2008 er 
fortsatt målet.

Høsten 2007 ble 
det opprettet 
filialklubb i Bø. 
Det arbeides nå 
med å få 
opprettet egen 
klubb her. Denne 
forventes klar i 
løpet av våren. 
Siste rapport 
tyder på at en nå 
allerede har fått 
15 potensielle 
medlemmer.

Fadderklubb Lc 
Hadsel samt 
DG ,MEC  og LDC 
følger opp klubben. 
Nytt møte er 
berammet  til 6. april 
2008 og 5. mai 2008. 
Her vil det foreligge 
en avklaring for 
inneværende år..
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C) Nye 
klubbfilialer

Måltall 
1

Arbeidet med nye 
flialklubber i 
Ibestad, 
Bjarkøy,Storfjord 
og Vardø er i gang. 
Følges opp av MEC.

Lc Hadsel, 
filialklubb Bø er 
opprettet med  9 
medlemmer og 
måltallet om en 
ny filialklubb  er 
nådd.

Oppfølgning fra 
MEC og DG. 
Sonelederne er også 
involvert i arbeidet. 
Det samme  er 
fadderklubb Lc 
Hadsel.

D) Antall LEO-
klubber

Måltall 
0

0 0

E) Mr(s) Lion 
2007/08

Alle 
klubber

Info. Til klubbene Ingen innsats

F) Opplæring 
tillitsvalgte

100% 
deltagels
e

Opplæring av 
tillitsvalgte på 
sonemøter vår 2007

Alle sonelederne 
har fått  CD med 
nytt 
opplæringsprogr
am samt egen 
ringperm med 
infomateriell og 
info om 
fornyelsesprosess
en 
I flere soner har 
det vært 
opplæringsmøter 
nå i høst. Et par 
soner gjenstår.  
Av rapportene 
går det fram  at 
deltakelsen har 
vært god

Opplæringsprogram 
for klubber. 
Opplæring for 
klubblederne på 
sonemøte i mai. 
Bedre 
opplæringsmateriell 
for soneledere hvor 
det gis egen 
opplæring. Økt 
medlemsinfo på 
nettsidene. LDC har 
lagt opp egen 
handlingsplan hvor 
det er satt opp 
diverse delmål. Det 
er og lagt opp til 
hvilke 
satsingsområder som 
er prioritert. Nye 
opplæringskurs i 
løpet av våren

G) Fagsjefmøte 
2008

100% 
deltagels
e

Dette er en del av 
opplæringen.  Alle 
bør møte

Distrikt A har 
ikke vært 
representert på 
fagsjefmøter til 
nå d.å. Derfor er 
dette et prioritert 
område for de 
nye fagsjefene. I 
vår blir det felles 
kurs for samtlige 
fagsjefer. DG har 
bedt fagsjefene 
prioritere dette 
møtet og 
forutsetter 
deltajkelse fra 
Distrikt A.

Motivere alle til å 
delta på møtene. 
Her vil det bli gitt 
sterk oppfordring til 
samtlige fagsjefer om 
å prioritere slik 
opplæring. Distriktet 
er avhengig av at 
fagsjefene til en hver 
tid er oppdatert og 
kan bistå i distriktet 
på disse viktige 
områdene som 
fagsjefene har 
ansvaret for.

Økonomiske 
bidrag
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                           Andøya 31. mars 2008 
                              
                                Arild Dahle 

A) 
Ungdomskontoen

7.000,- Klubbene betaler 
direkte.

Pr. 31.12.2007 
var det innbetalt  
7.600,-.

Oppfølgning må til

B) Leo-kontoen 6.000,- Også her betaler en 
del klubber direkte

Pr. 31|.12.2007 
var det innebalt  
4.750,-

Oppfølgning må til

C) LCIF 22.000,- 

52.000,-

Direkte betaling av 
klubbene. Skal ses i 
sammenheng med 
MJ 
Innbetaling til 
katastrofeberedskap
en

Foreløpig 
15.140,- 

Oppfølgning må til

D) Beitoleiren Måltall Direkte betaling av 
klubbene

Oppfølgning må til

E) Helsesportuka 
Tana

Måltall Direkte betaling av 
klubbene

Oppfølgning må til

F) Lions 
Førehundskole

Måltall Direkte betaling av 
klubbene

Oppfølgning må til

G)Nordisk 
samarbeidsprosje
kt

10.000,- Direkte betaling av 
klubbene

Foreløpig 
innbetalt 7.106,-

Oppfølgning må til

H) Fadderbarn i 
Uganda

25.000,- Direkte betaling av 
klubbene

Foreløpig 
innbetalt 19.500,-
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GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Se statusrapport nedenfor 

VEDTAK: 

SAMMENDRAG (saken gjelder – max 10 linjer): 

SAKSOPPLYSNINGER  

GENERALSEKRETÆRENS  INNSTILLING: 
Sammendraget er ikke utfylt. 
Rapporten godkjennes 

Sak: STATUSRAPPORT DISTRIKT B

Møtedato: 30.05. 2008 Saksnr: 4.16.B– 
2007/08

Saksbehandler: Martha Kalland Sakstype B

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak:



 2

Statusrapport Distrikt B 
1.5.2008 v/ DG Martha Kalland 

Hovedområ
de / 

aktivitet

Mål Planlagte 
tiltak

Status Hva må til?

Fornyelsespr
osessen

A) Klubbenes 
forberedelser 

Samtlige klubber 
skal delta i 
prosessen.

Masse 
forskjellige 
tiltak rundt om i 
distriktet. 
Arbeidsboka 
bør fram på 
møtene i små 
bolker flere 
ganger pr. år i 
noen år 
framover.

DG mener 
at de fleste 
har ”gått i 
seg selv” 
og tenkt 
nøye 
igjennom 
hva 
klubbene 
kan gjøre 
for å 
forandre 
seg til det 
positive.

Positivitet! Vilje til 
for- 
nyelse. 
Motivasjon fra tillits- 
valgte.
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B) 
Informasjons
-kampanjen

Samtlige klubber 
skal gjøre noe 
spesielt i 
forbindelse med 
kampanjen. 
Målet er god 
markedsføring av 
Lions, som igjen 
fører med seg at 
mange viser 
interesse for 
deltagelse i våre 
klubber. 
Medlemsvekst opp 
til ca.- 1200 ved 
årets slutt. 

De fleste har 
nok tatt 
Tulipanhelga 
som 
markedsførings
- 
periode. Mange 
klubber har 
vært svært 
kreative. For 
eksempel sone 
6 som 
arrangerte 
”Syng med oss” 
i Vår Frue kirke 
23.4.2008. En 
flott konsert/
sangkveld. LC 
Sandnessjøen 
lot barn få 
snekre sine 
egne fuglebur 
midt i gata, og 
dette ble en 
kjempesuksess.

DG mener 
at mange 
klubber har 
gjort svært 
mye bra i 
forbindelse 
med 
kampanjen. 
Ett medlem 
ble 
spontant 
tatt opp 
under DM 
– for LC 
Malvik/
Saxedatter. 
7 
interesserte 
har meldt 
seg via 
Lionskonto
ret for vårt 
distrikt.

Informasjon og 
motiva- 
sjon fra tillitsvalgte i 
distriktet.  
Positivitet og støtte 
fra  
Lionskontoret.  
Pressen med hele 
veien! 
Vi må gjennomføre 
gode 
informasjonsmøter 
for de potensielle nye 
med- 
lemmer.  
Dette vet DG er godt 
ivaretatt allerede – i  
mange klubber.

CSF II

A) 
Innsamlingsm
ål

Alle klubber med 
på å bidra. Min. kr. 
1100,- pr. medlem.

Masse 
forskjellige 
måter å få inn 
pengene på. 
Stor kreativitet.

Ca. 1 
million 
kroner

Stadige påminnelser.  
At CSF II nevnes i 
alle månedsbrev og 
møter –  
uten at klubbene  
oppfatter at dette blir 
bare ”mas.”

B) 
Modellklubbe
r

3 Flere klubber er 
utfordret til å 
bli 
modellklubber.

4 Motivasjon uten å 
mase.
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C) MJF 8 DG har snakket 
varmt om å 
benytte 
anledningen til 
å gi MJF til 
ivrige, trofaste 
Lions 
-medlemmer 
som har vært 
med i årevis.

Hittil har vi 
delt ut 17 
MJF i vårt 
distrikt – til 
våre egne 
medlemmer
.

Iaktta innsats.  
Eldre trofaste 
lionsmedlemmer bør  
hedres. De yngre blir 
motivert ved å iaktta   
at trofaste Lions blir 
hedret. Motiverende.

IR

A) Øyehelse Delta etter evne.  
I måltallene står det 
kr. 22000,-.

Motivere. Har ikke 
fått tilsendt 
ferske tall.

Alle klubber må 
delta.  
Etter evne.

B) NSR Kr. 11,- pr. medl. pr. 
år. 

Motivere. Har ikke 
fått tilsendt 
ferske tall.

Alle klubber må 
delta. Etter evne.

Ungdomsarb
eid
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A) Ungdoms- 
utveksling

Leirplan OK. 1 leir 
i sone 2. 

14 ung. ut av landet 
er vårt mål. Alle 
soner minst en 
skole med i 
fredsplakatkonkur- 
ransen.

Mye 
informasjon har 
blitt gitt til 
klubbene om 
Ungdomsleirer 
her til lands og 
utveksling med 
de andre land. 
Klubbene tidlig 
gjort kjent med 
Fredsplakatkon
kurransen. 

Ungdomsut
-veksling: 
Hittil 3 som 
har fått 
plass.. 
YEC er 
meget 
misfornøyd 
med dagens 
praksis og 
gjøremåte 
hva angår 
reservasjon
srett. 
3 soner og 
5 skoler 
med i 
fredsplakat
konkurrans
en. Ei 
tegning tatt 
ut av 5. 
Innsendt og 
premier har 
gått til de 
tre beste 
tegningene 
fra vårt 
distrikt.

Leiren:  
Motivasjon ved  
at alle klubbene 
betaler 
inn sin andel til 
leirarr. – 
kr. 60,00 pr medl. 
over  
to år. 
Pressen må med på å  
gjøre kjent vår 
ungdomsutveksling – 
når disse lyses ut. 
Dette vet  
jeg ble gjort enkelte  
steder, men har ikke 
full oversikt over hva 
hver enkelt klubb har 
gjort. 
Pressedekning ved 
ut- 
deling av premier.  

B) 
Tulipanaksjon

Å selge minst 
100 000 tulipaner.  
Stor økning av salg 
de siste årene.

Svært mange 
klubber har 
kombinert 
Informasjonska
m- 
panjen og årets 
Tulipanaksjon. 
Det har vært 
vellykket. 

Vi bestilte 
101800 
tulipaner. 
Alt solgt 
ut!  
Noen har 
allerede 
sagt at de 
skal selge 
mer neste 
år! 

Alle klubber motivert 
til  
å være med. 
Pressen med. 
Motivasjon og god  
ledelse.
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C) Det er mitt 
valg 

Øke 10 %. Tidlig oppstart. 
Vår NAC har 
jobbet veldig 
bra med Det er 
mitt valg.

17 
kursdager 
er årets 
resultat. 
355 elever 
kurset. 
10 
forskjellige 
kurssteder. 
Mange har 
blitt 
imponert 
over hvor 
bra dette 
kursoppleg
get er. 

Informasjon om ”Det 
er  
mitt valg.”  Tulipan- 
pengene skal brukes 
uavkortet til 
bekjempelse 
av rus. 
God ledelse må til! 
Start forarbeidet på 
skolesjef/rektor-nivå.

Medlemsutvi
kling
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A) Netto 
medlemstilvek
st

1200 medlemmer 
ved Lionsårets slutt. 
Å stifte 7 
klubbfilialer – en i 
hver sone.

Informasjon til 
klubbene om 
hva som må 
gjøres for å få 
stiftet en 
klubbfilial. Litt 
om erfaringene 
LC Malvik/
Saxedatter har 
gjort seg da de 
allerede har en 
klubbfilial.  

1133 
medlemmer 
pr. 
26.4.2008. 
To klubber 
lagt ned det 
siste året. 
Distriktet 
har stiftet 
to 
klubbfiliale
r dette 
Lionsåret. 
Vi har to/tre 
til under 
arbeid, og 
ser stiftelse 
av i hvert 
fall to som 
en realitet 
før 
30.6.2008. 
En klubb 
har stor tro 
på å stifte 
en ny 
klubb, og 
dette 
arbeidet 
pågår for 
fullt 
akkurat nå. 
Kanskje 
blir det søkt 
om 
extension 
ganske 
snart! 
LC 
Leirfjord 
valgte å ta 
6 damer inn 
i egen 
klubb 
(herreklubb
) i stedet 
for å stifte 

Klubbfilialstifte må 
til! 
Øke kvinneandelen. 
Innen 2010 skal alle 
klubber i vårt distrikt  
være åpne for  
begge kjønn. 
Utlendinger inn i  
våre klubber. Hvorfor 
har 
vi ikke med noen av  
disse? 
Vi håper at 
Informasjons- 
kampanjen gir 
resultater. 

DG tror personlig at  
veien å gå for å flere 
medlemmer/på sikt 
nye klubber er å stifte 
klubbfilialer  
der hvor vi tidligere 
ikke  
har Lionsmedlemmer 
fra  
før. 
Store områder er fri 
for Lionsmedlemmer. 
Alle  
har fått oversikt over  
disse områdene i 
løpet av dette 
Lionsåret. 
Motivasjon! Må få si 
at samtlige har blitt  
motivert på dette det 
siste året.
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B) Mr(s) Lion 
07/08

Ukjent for oss i 
D104B

C) Opplæring 
tillitsvalgte

100% deltagelse LDC har 
videreutviklet 
et tidligere 
opplegg i 
forhold til 
opplæring av 
VSL-ene.  
Eksisterende 
undervisningso
pplegg på 
hjemmesiden til 
D104 benyttes 
for opplæring 
av de øvrige i 
sonemøte i mai 
2008.

Opplæring 
av pres., 
sekr. og 
kasserere 
skjer på 
sonemøte i 
mai 2008.  
Opplæring 
av VSL har 
blitt 
gjennomfør
t via 
brevkurs i 
løpet av 
vinteren i 
regi av 
LDC. 

Opplæring av alle 
ledere 
 i klubbene i 
sonemøtet i 
mai.  
Egen opplæring for 
visesonelederne 
gjennom 
tilsendte brev er  
gjennomført.

D) 
Fagsjefmøte 
2008

100% deltagelse Vi har 
budsjettert slik 
at vi kan betale 
vår del slik at 
alle kan delta 
på disse 
møtene.

100 % 
deltagelse.

Fagsjefene må 
motiveres  
til samarbeid. 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

VEDTAK: 

SAMMENDRAG (saken gjelder – max 10 linjer): 

SAKSOPPLYSNINGER  

GENERALSEKRETÆRENS  INNSTILLING: 
Sammendraget er ikke laget.  
GS har kommentert kommentaren om medlemsutvikling, som dessverre er feil i rapporten. 
Netto har distriktet tapt ca. 40 medlemmer. 

Sak: STATUSRAPPORT DISTRIKT C

Møtedato: 30.05. 2008 Saksnr: 4.16.C – 2007/08

Saksbehandler: KARI ØVSTEDAL Sakstype B

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak:



STATUSRAPPORT MAI 2008 104C. 
  
GENERLT: 
ARBEIDET I 104 C ER I EN POSITIV UTVIKLING. KLUBBENE VISER 
STOR IVER, ER IVRIGE OG IDERIKE. 
  
  
KLUBBER: 
ANTALL LUBBER ER 57. EN KLUBB HAR MELDT NEDLEGGELSE PR. 
30.06.08. DET HAR VÆRT ARBEIDET FOR Å FÅ TRANSFER. FOR Å FÅ 
STARTET PÅ NYTT, MEN SVARET ER TVERT NEI.  
KLUBBFILIALEN VÅR NÆRMER SEG ANTALL FOR FULL STATUS. 
DET ER GJORT FORSØK PÅ Å STARTE NYE KLUBBER , FÅ I GANG 
FILIALER, MEN TING TAR TID. TID ER NOE VI ER NØDT Å BRUKE. 
  
MEDLEMMER: 
DET KOMMER STADIG MELDINGER OM KLUBBER SOM TAR OPP NYE 
MEDLEMMER, FRA 1 TIL 6 PÅ SAMME MØTE. EN KLUBB HAR TATT 
OPP ET NYTT MEDLEM OMTRENT PÅ HVERT ENESTE MØTE. 
SISTE TELLING VISER OPP FOR 104C. 
  
INFO-KAMPANJEN: 
DET HAR VÆRT ULIKE OPPLEGG RUNDT OM. 5 HENVENDELSER TIL 
OSLO, GJALDT VÅRT DISTRIKT. DEN STØRSTE VIRKNINGEN AV 
INFO-KAMPANJEN BLIR VEL AT LIONS ER BLITT LAGT MERKE TIL. 
DETTE KAN GI RESULTATER PÅ FLERE OMRÅDER. 
  
TULIPANER: 
TROSS MANGE PROBLEMER MED Å FÅ PÅ PLASS TULIPANENE, SIER 
TILBAKEMELDINGENE AT HELE AKSJONEN GIKK HELT FINT. DET 
VAR LETT Å FÅ ”SOLGT” TULIPANENE. DETTE BLIR VEL DEN 
FØRSTE EFFEKTEN EV INFO-KAMPANJEN. 104C HADDE FÅTT 101000 
TULIPANER SENTRALT OG 8700 LOKALT.  
FLERE KLUBBER HAR GITT UTTRYKK FOR AT DE KUNNE HATT 
FLERE, SÅ DET LOVER GODT FOR SENERE. 
  
BARN OG UNGDOM: 
DET HAR HOLDT FLERE KURS I ”DET ER MITT VALG”, 
OPPFØLGINGSKURS OG FLERE ER PLANLAGT. 



25 UNGDOMMER KOMMER TIL LEIR I SOMMER, 6 REISER UT. EN 
STUDENT FRA VÅRT DISTRIKT ER BLANT DEM SOM REISER TIL 
UGANDA. 
  
MELVIN JONES: 
JEG REGNER MED AT VI VIL DELE UT GODT I OVERKANT AV 20 MJ 
DETTE LIONSÅRET. JEG HAR HATT GLEDEN OG ÆREN AV Å FÅ DELE 
UT OMTRENT HALVPARTEN. JEG HAR DELT UT EN POST MORTEM. 
  
MÅLTALL: 
DE FLESTE KLUBBENE HAR GITT PENGER TIL DE ULIKE 
PROSJEKTENE SOM ER VEDTATTE. HER ER INFO AV STOR 
BETYDNING. DET ER VIKTIG AT KLUBBENE VET NOK. DET MÅ 
FORTELLES. IKKE ALLE LESER THE LION FRA SIDE TIL SIDE. 
TIL CSF ll  ER DET BETALT INN NOE OVER KR.900.000. DET ER 
GANSKE NÆR MÅLET FOR OSS. 
  
LIONSÅRET 2007-2008 HAR VÆRT ET POSITIVT ÅR FOR 104C, ET ÅR 
MED STOR VEKT PÅ FORNYELSE. VI ER KANSKJE NOE FOR OSS AV 
OG TIL, MEN JEG ER STOLT AV DISTRIKTET ”MITT”. KLUBBENE 
VISER AT DE VIL OG KAN. 
  
KARI DG, 104C. 



GUVERNØRRÅDET 
  

  
  
VEDLEGG:  Statusrapport fra 104 D lionsåret 2007/2008 pr. 01.05.2008 v/DG Atle Lerøy 
  
VEDTAK: 
  
  
  

  
  
SAMMENDRAG (saken gjelder – max 10 linjer): 
Rapporten viser hva som er oppnådd i forhold til mål for D-distriktet (realisert) – og hva som 
ikke er oppnådd.  
Når det gjelder realiserte/oppnådde mål, er det ført opp hovedområder for dette i forhold til 
MD sin status-mal. Det gjelder først og fremst på medlemsutviklingssiden (-17 medlemmer), 
og etablering av ny/e klubber/klubbfilialer (ingen nye – 1 dameklubb) som ble nedlagt 
30.09.2007. Heller ingen klubbfilialer eller ny LeO-klubb er etablert pr. 01.05.2008. 
Når det gjelder økonomiske bidrag, er det svikt på flere av disse. Dette skyldes at klubbene i 
104 D har måtte prioritere solidariske innbetalinger til oppgjør av Barnehjemmet i Romania. 
Den største utfordringen i 104 D i tillegg til den omtalte Romaniasaken, har vært å få en del 
klubber til å endre holdning når det gjelder å ta inn kvinnelige medlemmer! 
  
SAKSOPPLYSNINGER  
Statusrapport fra 104 D for lionsåret 2007/2008 pr. 01.05.2008, vedlagt. 
  
  
GENERALSEKRETÆRENS  INNSTILLING: 
  
 Rapporten godkjennes 
  
  
  

Sak:  STATUSRAPPORT DISTRIKT D  

Møtedato: 30.05. 2008 Saksnr: 4.16.D – 2007/08

Saksbehandler: DG Atle Lerøy Sakstype B

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak:



  
  
Statusrapport Distrikt 104_D_ 2007 – 2008 – REVIDERT 17.09.2007/Distriktsrådet 
Dato: 08.05.2008 

Hovedområde / 
aktivitet

Mål Planlagte tiltak Status Hva må til?

Fornyelsesproses
sen

    

A) Klubbenes 
forberedelser

95 % av 
klubbene  
klare pr. 
15.02.200
8

Gjennomført 
prosessen for 25 
av 42 klubber i 
2006/07. Ny 
”runde” på 
Tråastølen 
18.08.07 + 
evaluering av de 
klubbene som har 
gjennomført 
prosessen

O.K. - 
gjennomført

Hjelpe/støtte 
klubber som ikke 
er kommet i gang, 
event. bruke 
ressurspersoner 
(rådsmedlemmer)

B) Informasjons-
kampanjen

Gjennomf
ørt 
31.03.08. 
Tulipan 
April 08

Gjennomgang på 
Tråastølen i 
august-07 
Eget 
presseseminar  
Pressekontakt/
inform.ko 
Gen.informasjon 
The Lion

O.K. - 
gjennomført

Motivasjon – gjøre 
klubbene ”klare” 
til 
Informasjonskamp
anjen

CSFII     

A) 
Innsamlingsmål

Måltall 
1100,- pr.  
medlem 
1.270.000 
1.200.000 
NB! 
Lavere 
medlemst
all

Mangler 2 
klubber-06/07 - 
øke innsatsen!

O.K. – alle 
klubbene med. 
Kr. 1.066.170 pr. 
30.04. Når 
målet, under 
forutsetning at 
alle klubbene 
betaler inn etter 
satte mål 

  
 Øke motivasjon 
gen.



B) 
Modellklubber

3 Har 2 
modellklubber - 
arbeider for å få 
flere, mulig Stord/
Fitjar og/eller 
Askøy

O.K. etter mål.  
LC Stord/Fitjar 
er kommet inn 
som 
modellklubb nr. 
3

Kontakte klubber 
med økonomiske 
ressurser

C) MJF 8 1  MJF i hver sone Foreløpig er det 
utdelt 4 MJF i 3 
soner + bestilt 3 
MJ til (+ 1 
sone). 1 under 
målet

Motivasjon – 
Oppfordr.

IR     

A) Øyehelse Alle 
klubber 
innbetalt

  .

B) NSR Alle 
klubber 
innbetalt 
Kr. 12.000

Mangler 14 
klubber! Taes opp 
v/presidenttreff på 
Tråastølen! 

5.554. Lang fra 
målet!

Må informere 
bedre om dette 
prosjektet! 
Brukt månedsbrev 
+ i sonemøter/
klubbmøter

Ungdomsarbeid     



A)Ungdomsutvek
sling 

 

Leirplan 
OK 
  
Ungd.ut 
OK 
  
  
  
  
  
  
Min.1 
skole i 
hver sone 
(8)

Ungdomsleir- 08 - 
sone 5  
  
13 ungdommer 
skal sendes ut 
  
  
  
  
  
Tegnekonkurranse
n ”

Ungdomsleiren 
2008 er i rute. 
Pr. 01.05. er  
mottatt 28 
søknader fra 20 
forskjellige land. 
O.K. 
Opprinnelig 
meldt 15 
studenter ut – 2 
trekt seg. Justert 
tall til 13 
ungdommer ut i 
år – Ny rekord! 
  
Tegnekonkurra
nsen var 
deltagelse fra 4 
klubber i 2 
soner

Støtte komiteen – 
  
Tidligere utsendt 
ungdom 
informerer

B) Tulipanaksjon Måltall Min. 62000 
tulipaner

O.K. 62.024 
tulipaner bestilt/
levert ut

 

C) Det er mitt 
valg

Øke 10% 
= 8 kurs

1 kurs i hver sone 
– tot. 8 + ett 
infrmasjonsmøte 
for tillitsvalgte

5 kurs er 
gjennomført pr. 
dato i 3 soner + 
1 
oppfriskningsku
rs Når ikke 
målet

Inform.– 
markedsføring 
aktivt arbeid 
skolene

Medlemsutviklin
g

    



A) Netto 
medlemstilvekst

Måltall 
1160 
medl. 
1140 
medl. 
(justert)

60 medlemmer 
netto –  inkl. 1 ny 
klubber/
klubbfilialer; Fedje 
(fadderkl. 
Austevoll), 
Masfjorden 
(fadderkl. Lindås), 
Askøy2 (fadderkl. 
Askøy1) filialkl.; 
Ølve/Hatlestrand + 
1 LeO-klubb i 
Åsane (LC Åsane)

Pr. 30.04.2008 = 
1079 
medlemmer 
(minus 17 
medlemmer i 
nettoavgang). 
Justert måltall + 
40 medlemmer 
nto. Langt etter 
målet! En av 
hoved-årsakene 
er 
”Romaniasaken
” i D.  
Ser heller ikke 
ut til at vi får til 
ny/e klubber/
klubbfilial eller 
ny LeO-klubb 
dette lionsåret. 
TTT

Klubbinnhold – 
Fornyelsesprosesse
n-
Informasjonskamp
anj.

B) Mr(s) Lion 
2007/08

Alle 
klubber

Informere 
klubbene

Lite 
engasjement – 
interesse for 
dette i D-
distriktet

Engasjement!

C) Opplæring 
tillitsvalgte

100% 
deltagelse

Gjennomføres uke 
45/46 – 2007 + 
uke 2/08 
  
Styreseminar 1. 
halvdel juni-08

O.K. – også 
soneledeopplæri
ngen! 
Styreseminarer 
blir avholdt 4 
steder i D-distr.,  
i tidsrommet 
26.05 til 12.06.08

Oppdatert  
materiell – 
  
  
Sonelederoppleder
oppl. + styret 

D) Fagsjefmøte 
2008

100% 
deltagelse

Motivere alle 
fagsjefene å møte 
– pressisere 
viktigheten

O.k. PRC kan 
ikke delta, og 
har ikke fått ny 
ITC. DG-Elect 
møter mulig i 
stedet 

I forbindelse med 
valg av 
fagsjefer-08

Annet     



A) IT-
Kommunikasjon

Oppdatert 
–ny 
hjemme-/ 
distriktssi
de

ITC i J-distriktet 
arbeider med/ for 
oss om ny 
hjemmeside for 
Distriktet/klubbene 
(nettutgave)

Distriktets nye 
hjemmeside er 
godt etablert, og 
en er svært 
fornøyd med 
dette. 
Opplæring er 
gitt til aktuelle 
tillitsvalgte i alle 
klubbene. 
Foreløpig 5 
klubber bruker 
nå sin 
hjemmeside 
aktivt. Stort 
potensiale!

Interesse – og 
aksept fra 
klubbene 
(president/ITK/
PRC)

B) Deltagelse på 
Distriktsmøte 
- og Riksmøte

Alle 
klubber 
delta på 
DM 
  
  
  
  
Øke antall 
deltagelse 
på 
Riksmøte

Min. 1 delegat fra 
distrikts klubber på 
DM 
  
  
  
  
Øke antall 
klubbdeltagelse på  
RM

Godt 
gjennomført 
DM. Alle 
klubbene var 
påmeldt, men 2 
klubber møtte 
likevel ikke opp 
med 
representant/er 
15 klubber med 
en eller flere 
deltagere er 
påmeldt til 
Riksmøte 2008 i 
Haugesund 

Informasjon/
motivasjon 
Budsjettere med 
beløp til deltagelse

C) Ett IR-
prosjekt i hver 
sone

4 Synliggjøre 
behovet for IR-
prosjekt – bruke 
sonemøter

2 soner har  
gjennomført 
felles IR-
soneprosjekt

Vise til 
gjennomførte 
prosjekt fra klubb/
sone

Økonomiske 
bidrag

    

A) 
Ungdomskontoen     
-    
Ungdomsarbeid

Måltall 
12.000

  13.401 Motivasjon

B) LeO-kontoen 
-   LeO-arbeid

Måltall 
10.000

    6.500 Motivasjon



  
  

C) LCIF 
- 
Katastrofebereds
kap

Måltall 
35.000

    3.500 Motivasjon

D) Fadderbarn Måltall 
30.000

  29.440 Informere om 
behov

E) Beitoleiren Måltall  Har ikke 
oppdaterte tall

Informere om 
behov

F) 
Helsesportuken 
Tana/Nesseby

Måltall  Har ikke 
oppdaterte tall

Informere om 
behov

G) Lions 
Førerhundskole

Måltall  Har ikke 
oppdaterte tall

Informere om 
behov



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Se statusrapport nedenfor 

VEDTAK: 

SAMMENDRAG (saken gjelder – max 10 linjer): 

SAKSOPPLYSNINGER  

GENERALSEKRETÆRENS  INNSTILLING: 
Sammendraget er ikke utfylt. 
Rapporten godkjennes 

Sak: STATUSRAPPORT DISTRIKT E

Møtedato: 30.05. 2008 Saksnr: 4.16.E– 
2007/08

Saksbehandler: Bjørn Lian Sakstype B

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak:
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STATUSRAPPORT DISTRIKT 104 E   PR. 2008-05-02  

Hovedområde / 
aktivitet

Mål Planlagte tiltak Status Eventuelle 
kommentarer

Fornyelsesprosessen

Alle sonelederne  har 
dette som tema på 
sonemøtene og ved 
klubbesøk

Det er avholdt 
16 sonemøter 
med godt 
fremmøte av 
klubber, 
hovedtema : 
fornyelse

Klubbene må få 
forståelsen av at 
det er en 
kampanje for 
bedre 
kjennskapet til 
Lions 

Det ble et 
varierende 
resultat. Endel 
klubber var 
totalt negative 
til opplegget

Oppstarten brde 
ha kommet 
tidligere

B) Informasjons-
kampanjen

Gj.ført 
31.3.08. 
Tulipanaksjon 
April 08

Var tema på 
Distriktsråds-
møtene 25.august 
og 11.november  
2007, samt 8-
mars 2008. 
Oppsummereing 
26.april 

Klubbene er 
trege, 
fremdrift 
ligger i 
området 60 – 
75 %, info om 
annonsene  

Se ovenfor,

CSFII

A) Innsamlingsmål Ca 1,2 
millioner kr

CSF II 
koordinatorene 
besøker klubbene 
sammen med 
sonelderne 

Hittil 1,5 
millioner kr

Det har vært 
100% 
oppslutning 
blant klubbene.

B) Modellklubber 10 Kontinuerlig 
arbeid på alle 
plan

6 (11 % av 
klubbene)

Det er fortsatt 
muligheter for 
en klubb til. 

C) MJF 10 Tema på 
sonemøter 

Ukjent
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IR

A) Øyehelse = CSFII At alle 
klubber 
betaler

Se ovenfor

B) NSR Kr 17 000. Bedre info til 
klubbene, det er 
skepsis til Øst- 
Europeiske 
prosjeter 
Prosjekter må 
defineres bedre 

Kr 16 500

Ungdomsarbeid

A) 
Ungdomsutveksling

Leirplan OK. 
Ungd. ut 

YEC skal arbeide 
aktivt med 
klubbene

Bak plan, 
vanskelig å få 
søkere

YEC har ikke 
hatt god nok 
kontakt med 
sine klubb- 
kontakter

Hovedområde / 
aktivitet

Mål Planlagte tiltak Status Hva må til?

B) Tulipanaksjon 110 000 NAC er aktiv 
med meget god 
kontakt til 
klubbene

109 000 
bestilt, 1000 
bedre enn 
2006/2007 
NAC har hatt 
fagsjefmøter 
med alle NAK 

Er i nærheten av 
metningspunktet 
i distriktet
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C) Det er mitt valg Øke 10% Være aktiv med 
informasjon til 
skoler og 
foreldreutvalg

104 E har god 
dekning av 
kurs. 
Sone 3&4 har 
hatt 2 kurs 
med 60 
deltagere, sone 
5 vil gi kurs til 
100 deltagere. 
Det er planlagt 
kurs i de andre 
sonene.  

I september 
2007 hadde vi 
et kurs for 
Bispedømme- 
rådet. Meget 
vellykket.  

E-distriktet hat 
hatt flest lærere 
på kurs

Medlemsutvikling

Netto 
medlemstilvekst 
Pr. 30.06.2007 var 
tallet 1496. 

Da det ikke 
blir en ny 
klubb på 
Karmøy dette 
fiskalår, 
reduserer vi 
målet til 
1500. 

Aktiv verving i 
klubbene

 Pr 30.april 
2008 var vi 
1479 
medlemmer, 
17 under målet

MEC arbeider 
aktivt og har 
mange møter 
med klubber og 
deltar på 
sonemøtene. 
Det kommer 
endel nye etter 
1.juli 2008

B) Nye klubber    + 1 Få klubber/ 
aktive 
medlemmer til å 
samle kandidater 

0 
Det ble 
arbeidet på 
flere hold, 
men det var 
for kort tid til 
å få startet en 
ny dameklubb  

Det er vanskelig 
å få engasjert 
personer til å stå 
i spissen for en 
nydannelse 

   Statusrapport fra 104 E, 4. mai 2008                                                           Side  av 4 8



Hovedområde / 
aktivitet

Mål Planlagte tiltak Status Hva må til?

C) Nye klubbfilialer      0 Få klubber/ 
aktive 
medlemmer til å 
samle kandidater 

0 
Noen av de 
som arbeider 
med nye 
klubber har 
fått forslag om 
å starte med 
en klubb filial 

D) Antall LEO-
klubber

      1 Få øket aktivitet i 
klubben     

Fadderklubb må 
ta et større 
ansvar

E) Mr(s) Lion 
2007/08

Alle klubber Ingen forslag

F) Opplæring 
tillitsvalgte

100% 
deltagelse

Kurs på flere 
nivå : 
*  klubbstyre 
 * soneledere 
 * klubbkontakter

Tre kurs for 
president, 
visepresident, 
kasserer og 
sekretær 
avholdt. 

Brevkurs for 
visesoneledere 
med 
avsluttende 
samling 

G) Fagsjefmøte 2007 100% 
deltagelse

Deltagerne skal 
presenterer sine 
erfaringer på 
Distriktsråds- 
møtene 

De fleste har 
deltatt, frafall 
pga bestilte 
charterturer 
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Økonomiske bidrag

A) Ungdomskontoen Kr 13 000,- Ble informert om 
ved klubbesøk 

Kr 14 450,- 
De fleste 
klubber ble 
med

B) Leo-kontoen Kr 17 000,- Ble informert om 
ved klubbesøk 

Kr 15 000,- 
Liten/ingen 
interesse for å 
starte en ny 
LEO-klubb.

Hovedområde / 
aktivitet

Mål Planlagte tiltak Status Hva må til?

C) LCIF  Kr 42 000,- Ble informert om 
ved klubbesøk 

Kr 34 200,- 
De fleste 
klubber ble 
med

D) Beitoleiren Kr 30 000.- Ble informert om 
ved klubbesøk 

Ukjent

E) Helsesportuka 
Tana

Kr 10 000,- Ble informert om 
ved klubbesøk 

Ukjent

F) Lions 
Førehundskole 

Kr 30 000,- Ble informert om 
ved klubbesøk 

Ukjent De fleste 
klubber er med, 
men vi må purre 
på dem 

Distriktets drift    Planlagt 

      

Endring fra 
2006/2007

Status Kommentar

 Distriktsrådsmøter       4        + 1 4 avhold Hadde besøk av 
DG 104 D på 
augustmøtet og 
DG 104 F på 
novembermøtet, 
meget vellykket

   Statusrapport fra 104 E, 4. mai 2008                                                           Side  av 6 8



Notater fra Distriktsmøtet: 

Distriktsmøtet ble avholdt 25-27. april 2008 i Hjelmeland med stor oppslutning, 

110 deltagere pluss ledsagere. 

RØDE FJÆR 

Katrine Lie kom til møtet som Blindeforbundets representant og fortalte om hvordan 

det var å bli blind som 19-åring pga diabetes og om hvor viktig Hurdalsentret var 

for å bli ”rehabilitert tlbake til normalt liv”. Hun takket Lions for at vi skal benytte  

vår Røde Fjær-aksjon neste år til å skaffe midler til Hurdalssentret. 

DET ER MITT VALG 

Neste foredragsholder var Wenche E. Skadberg som fortalte om ”Det er mitt valg”. 

Stor respons. Først fikk hun DG’s diplom for sitt arbeid for DMV i distriktet og i tillegg 

hadde Distriktstyret besluttet å gi henne Melvin Jones for hennes  

entusiastiske arbeid for DMV. Meget populært med stående applaus. Da Wenche 

hadde fått MJF første gang i 1991, skulle hun få nålen denne gang, men Oak Brook 

greide ikke å få nålen til Stavanger før etter møtet, enda vi hadde betalt 13.februar. 

Sonemøter     16          0 
  

16 avhold Godt besøkte 
møter med bl.a 
1-2 fagsjefer 

Klubbesøk      54 Intet, følger 
prinsippet med 
vekt på sone-
møter og besøk 
når klubber ber 
om det.

48 besøk Kommentarer 
fra klubbene er 
positive

Spesielle aktiviteter Syng med oss 
i Stavanger 

Sone 5 hadde 
et stort 
informasjons-
møte

Godt besøkt 

Godt besøk

Resulterte i nye 
medlemmer 

Mulig nye 
medlemmer
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FORNYELSE I LIONS 

Jeg hadde fått tak i ID Bruno Ahlqvist som hovedtaler. Hans tema var ”Fornyelse i 

Lions”. Det ble et meget interessant innlegg som ga mange impulser til det 

etterfølgende gruppearbeid. 

GRUPPEARBEID 

For første gang i vårt DM’s historie, hadde jeg lagt opp til gruppearbeid etter Brunos  

foredrag. Alle deltagerne ble alfabeteisk, delt inn i 8 grupper med på forhånd fastlagt  

leder og sekretær. Alle sekretærene fikk en PC og en USB-pinne. Etterpå ble alle 

innleggene gjennemgått og redigert av Anve Njål Øyslebø og Jan S Torgersen med  

assistanse fra Steinar Gjertsen på ettermiddagen og dette redigerte dokumentet ble 

gjennemgått i plenum søndag formiddag. Fikk meget gode tilbakemeldinger på å ha 

gruppearbeid på møtet. 

MØTEGJENNEMFØRING 

LC Hjelmeland hadde laget et meget flott arrangement og hovedkomiteens leder, 

Øyvind Bergøy, var også en meget dyktig ordstyrer på møtet. Selv om det ble noen  

omkalfatringer i møteprogrammet, en på grunn av at Blindeforbundets gjest ble 

forsinket, ledet han oss gjennem programmet på en fleksibel og avslappet måte og 

kom ”i mål” før planlagt tid uten et stramt/rigid, sekundstyrt programopplegg. 
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GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Se statusrapport nedenfor 

VEDTAK: 

SAMMENDRAG (saken gjelder – max 10 linjer): 

SAKSOPPLYSNINGER  

GENERALSEKRETÆRENS  INNSTILLING: 
Sammendraget er ikke utfylt. 
Rapporten godkjennes 

Sak: STATUSRAPPORT DISTRIKT F

Møtedato: 30.05. 2008 Saksnr: 4.16.F– 2007/08

Saksbehandler: Alexander Grønvold Sakstype B

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak:



Statusrapport Distrikt _F__ 2007 – 2008 

Dato:15.10.07 / 31.12.07 / 30.04.08 

Hovedområde / 
aktivitet

Mål Planlagte tiltak Status Hva må til?

Fornyelsesproses
sen

A) Klubbenes 
forberedelser

75% av 
klubbene 
bekreftet 
klare pr. 
31.12.07

DG, IPDG, MEC og 
LDC har fordelt 
klubbene mellom 
seg slik at samtlige 
blir besøk innen 
1.2.08. 
I klubbene 
gjennomføres kurset 
Lions-aktiv 
kunnskap. På 
tillitsmannsnivå 
gjennomføres 
foredraget 
Engasjement og 
bevissthet rundt 
Lions – Lions i en 
brytningstid. 
De to programmene 
vedlegges.

Pr i dag er ca 
50% av klubbene 
besøkt. Kursene 
er blitt meget 
godt mottatt. 
Pr årsskiftet har 
mer enn 75% av 
klubbene 
gjennomført de 
planlagte 
tiltakene. De 
resterende 
klubbene vil 
være ferdig 
”behandlet” 
innen utgangen 
av uke 6. 
Alle klubber har 
vært gjennom 
forberedelser til 
info.kampanjen, 
og 
fornyelsesprosess
en.

Den planlagte 
aktivitet fungerer 
godt, 
gjennomføringen 
må  fortsette etter 
plan. 
Fornyelse tar tid. 
I mange klubber 
er forståelsen 
tilstede, men 
derfra til aktivt å 
implementere 
forandringer er 
nok en lenger vei 
å gå. MEN en 
prosess er startet 
– nå må vi bare 
sørge for å holde 
den i gang.



B) Informasjons-
kampanjen

Gj.ført 
31.3.08. 
Tulipan 
April 08

Samtilige klubber 
skal orienteres om 
den kommende 
medieplanen slik at 
de selv kan bruke 
denne når de 
planlegger 
eksponering av 
klubben og dens 
aktiviteter.

Vi har laget 
laminerte utgaver 
av alle 
annonsene. Disse 
er distribuert til 
alle SL’er + de 4 
som holder kurs 
(A). 
Tillitsapparatet 
holdes løpende 
orientert ettersom 
info kommer. 
I forbindelse med 
det kommende 
rådsmøtet 9-10 
feb vil dette være 
et av 
hovedpunktene. 
Kampanjen og 
materiellet rundt 
den er generelt 
godt mottatt, og 
de fleste 
klubbene har 
brukt dette i 
forbindelse med 
Tulipanaksjonen. 
Det er også blitt 
informert om at 
dette materiellet 
har levetid som 
strekker seg 
gjennom hele 
neste år og 
kanskje lenger. 
Håpet er at 
gjenkjennelsen 
fra annonsene 
varer… 

De lagte planer 
følges opp etter 
hvert som nye 
deler av 
kampanjen blir 
kjent. 
Alle klubber er 
gjort kjent med at 
kampanjen er 
strukket ut i tid 
til også å omfatte 
april måned slik 
at man bygger 
opp til 
gjennomføring av 
Tulipanaksjonen. 
Vi har informert 
klubbene om at 
det er viktig at 
man prøver å 
forlenge 
kampanjen så 
langt inn i neste 
år som mulig, 
ved bl.a. å 
henvise til 
annonsene, og 
ved at eksempler 
av disse tas med i 
forbindelse med 
klubbeksponerine
r. 

CSFII



A) 
Innsamlingsmål

Måltall 

Til nå i 
distriktet 
er det 
samlet inn 
ca.430.000 
hvilket 
tilsvarer ca 
kr 340 pr 
medlem. 
Mål for 
inneværen
de år er kr 
450.000  
tilsvarende 
ca kr 360 
pr 
medlem.

Denne aktiviteten er 
profilert som 
distriktets viktigste i 
dette året ved siden 
av fornyelse og 
Info.kampanjen. 

Info om CSFII gis 
sammen med 
kursing av 
klubbene. 

Laber innbetaling 
så langt i år, men 
de fleste klubber 
har ennå ikke 
sendt sine CSF 
bevilgninger. Det 
overordnede mål 
på kr 1100 pr 
medlem blir 
hardt å nå, tatt i 
betraktning at det 
første året 05/06 
gikk bort i … En 
fordeling på 2 år 
blir for liten tid. 
Vi har tatt til 
etterretning at 
prosjektet 
”utløper” med 
inneværende 
lionsår. Hvilket 
gir snau tid for å 
oppnå 
målsettingen. 
Pr årsskiftet lå 
innbetalingene i 
distriktet på i 
overkant av kr 
514,- pr medlem 
hvilket er langt 
under forventet. 
(Ca kr 180,- pr 
medlem lavere 
enn målet) 
Siden sist er 
innbetalingene pr 
medlem steget til 
i overkant av kr 
620,- Men 
fremdeles litt i 
minste laget. 

For å 
kompensere for 
lionsåret 05/06 
bør hele 
kampanjen gis ett 
år ekstra slik at 
man har en mer 
realistisk 
mulighet til at de 
oppsatte mål kan 
nås.  
Innbetalingene til 
CSF II vil bli et 
tema på 
kommende 
rådsmøte, og 
samtlige 
tillitsvalgte vil få 
klar beskjed om å 
fokusere på at 
distriktet trenger 
større 
innbetalingsvillig
het fra klubbene.  
Mange klubber 
og soner har egne 
IR-prosjekter, og 
ber om at man 
neste gang så 
store beløp pr 
medlem (kr 
1100,-)skal 
samles inn så må 
man få bedre tid. 
DG’ månedsbrev 
for mai 
oppfordrer til 
innbetalinger de 
to siste månedene



 B) 
Modellklubber

3 Det bør være mulig 
å få 3 nye 
modellklubber i 
løpet av året, og 
planer for det er 
lagt.

Så langt har vi 
fått klare signaler 
på at LC Risør 
ønsker å bli 
modellklubb, i og 
med at de har fått 
ytterligere to år 
på seg. 
LC Birkenes er 
nå registrert som 
modellklubb. 
Distriktet har pr 
dags dato 4 
registrerte 
modellklubber.

SLene er 
oppfordret til å 
finne frem til 
klubber med 
penger på bok, 
og oppfordre 
disse til å bruke 
av dette til å bli 
modellklubb. 
Det arbeides 
aktivt med en 
tredje klubb som 
vi forventer å få 
på plass i løpet 
av 1. kvartal. 
DG’ månedsbrev 
for mai åpner for 
at flere klubber 
kan registrere seg 
som modellklubb 
innen Lionsårets 
utgang. 

C) MJF 8 Info om muligheten 
for klubber til å 
bruke MJF til å 
sende penger til 
CSF gis fortløpende 
ved besøk.

I forbindelse med 
LC Risørs 40 års 
jubileum 13.10 
ble det delt ut en 
MJF til person 
utenfor Lions.  
Innbetalingen er 
registrert til CSF 
Mangler oversikt. 
Hverken klubber 
eller soner har 
rapportert så 
langt, men forstår 
at OB gir 
oversikt en gang i 
året.

Klubbene må bli 
flinkere til å 
bruke MJF-
instituttet til å 
fremme CSF 
aktiviteten. 
Soneledere og 
fagsjefer vil bli 
bedt om å 
intensivere info 
angående MJF.

IR

A) Øyehelse Alle 
klubber 
innbetalt

Oppfordring har gått 
ut

Usikker 
Fortsatt usikker.

Må ses i 
sammenheng 
med CSFII



B) NSR Alle 
klubber 
innbetalt 
For 
inneværen
de år et 
målet kr 
11.000,-

Info er gjort 
tilgjengelig.

Usikkerhet om 
prosjektets 
fremtid. 
Fra distriktet er 
innbetalt ca kr 
8.000,-. 
Prosjektet er 
fortsatt omgitt av 
usikkerhet.

Problemene rundt 
projektet må 
avklares. 
Dette prosjektet 
og D distriktets 
problemprosjekt 
viser at vi i 
fremtiden må bli 
mer profesjonelle 
i vår håndtering 
og finansiering 
av 
utenlandsprosjekt
er.

Ungdomsarbeid



A) 
Ungdomsutveksli
ng

Leirplan 
OK. 
Ungd. ut 
OK

Vedlagt: Summer in 
Telemark 2007 – 
rapport . 
Ungd. ut arbeides 
med. 
Leir 2009 er under 
forberedelse; LC 
Grimstad har 
hovedansvaret

Meget fin leir i 
Telemark for 
ungdommer fra 
18 land. 
Klubbene er 
oppfordret til å 
finne kandidater 
som kan sendes 
ut. 
LC Grimstad har 
nedsatt komité 
som fortløpende 
arbeider med 
neste leir 
sommeren 2009. 
Arbeidet er godt i 
gang; flere 
vertsfam. er på 
plass; lokaliteter 
for 
gjennomføring av 
selve leiren er 
også på plass. 
Første krav om 
innbetaling fra 
klubbene går ut i 
februar. Alt ser ut 
til å være under 
kontroll. Årets 
vandreleir ble 
problematisk. 
Mangel på 
vertsfamilier ble 
prekær, og 4 stk 
måtte 
innkvarteres på 
hotell. Dette førte 
bl.a. til krav om 
betaling fra 
vertsfamilier.  
MEN, 
ungdommene 
forlot landet 
meget godt 
fornøyd med 
oppholdet. 
Vandreleiren 

Planlagt arbeid 
følges opp av 
fagsjef, og vil 
være et fast punkt 
i agendaen for 
distriktsrådets 
møter fremover. 
Problemene rundt 
vandreleiren er 
meldt inn som 
egen sak til GR. 
Hele 
problematikken 
rundt 
vertsfamilier og 
aktivitetsnivå  må 
gjennomgås. 
Leiren 2009 
følges nøye opp 
og er i god 
gjenge.



B) Tulipanaksjon Måltall 
+5-10%

Prøver å få 
klubbene til å bruke 
tulipanaksjonen 
til å eksponere 
klubben i 
lokalmiljøet.

Fagsjef  holder 
på med sine 
forberedelser, 
men det er ennå 
ikke klarlagt om 
man når målet. 
Sentralt er det 
bestilt 56.200 
tulipaner til 
distriktet. I 
tillegg kommer 
12.100 stk som er 
bestilt lokalt. 
Dette gir en 
økning fra i fjor. 
Tulipanaksjonen 
ble gjennomført 
med en større 
grad av 
klubbeksponerin
g enn tidligere år. 
Plakatene fra 
info.kampanjen 
ble benyttet i stor 
grad.

Aksjonen må 
samkjøres med 
eksponeringer i 
forbindelse med 
infokampanjen. 
IPDG og 
undertegnede har 
nettopp sendt ut 
en oppfordring til 
alle klubber i 
distriktet om at 
det er mulig å 
legge inn en 
ekstra ordre slik 
at man kan bli 
kvitt de som 
allerede er bestilt 
sentralt. Vi har 
poengtert at de 
vil trenge flere 
tulipaner i år på 
grunn av info 
kampanjen. 
Kanskje vi burde 
få laget en 
standard stand 
som klubbene 
enten selv kan få 
laget eller kjøpe. 
Dette kan få 
klubbene til å bli 
mer bevisste på 
at man må ut og 
vise seg frem av 
og til.



C) Det er mitt 
valg

Øke 10% Fagsjef bearbeider 
klubber som har 
signalisert interesse.

Larviksklubbene 
samarbeider om 
et opplegg i 
Svarstad hvor der 
ikke er egen 
klubb. 
Det er også et 
prosjekt på gang i 
Arendal. 
Opplæring er lagt 
til feb/mars 
Fagsjef har 
bestilt instruktør 
for opplæring i 
Svarstad til 
august  
2008. 
Grimstadklubben
e skal i gang med 
en ”ny” omgang 
med DEMV til 
neste år.

Flere interesserte 
klubber må 
kartlegges, og 
dette arbeidet 
pågår. 
Det nye 
presentasjons 
materiellet virker 
godt 
gjennomarbeidet, 
men jeg tror vi 
mangler en 
”interessevekker” 
vis a vis de 
aktuelle skoler. 
Opplegget 
fremstår som 
relativt tungt og 
omfattende. Kan 
vi gjøre noe for å 
gjøre det litt 
”lettere”, og 
mindre krevende 
å gå i gang med? 

Medlemsutviklin
g



A) Netto 
medlemstilvekst

Måltall 
30 nye 
medlemme
r. 
I lys av det 
store tap 
av 
medlemme
r som er 
en realitet 
i distriktet 
kan det 
synes mest 
realistisk å 
regulere 
måltallet 
til 0.

Det arbeides aktivt 
med rekruttering av 
nye medlemmer der 
vi er sterke fra før. 
Der vi ikke er 
representert fra før 
gjøres det ingen 
aktiv innsats.

LC Nissedal og 
LC Evje er 
nedlgt. LC 
Porsgrunn Vest 
ligger tynt an. 
Man ønsker 
nedleggelse og at 
medlemmene får 
transfer til LC 
Porsgrunn. 
Det arbeides 
generelt med å 
rydde i 
medlemsmassen. 
Den 31. okt er 
det charterfest i 
LC Rjukan 
Fossens Døtre. 
Dette vil gi 22 
nye medlemmer. 
Distriktet har hatt 
en meget negativ 
utvikling på 
medlemssiden. 
Situasjonen har 
bedret seg noe i 
det siste. Mange 
medlemmer 
misliker  
”forandringen” vi 
gjennomfører, og 
benytter 
anledningen til å 
melde seg ut. Jeg 
blir kontaktet av 
Presidenter som 
har problemer 
med medlemmer 
som ”truer” med 
å melde seg ut. 
Mitt råd er da at 
da får de bare gå, 
vi vil ikke klare å 
fornye oss  hvis 
våre medlemmer 
stritter i mot og 
ikke innser at 

Det arbeides 
aktivt med å få til 
en ny klubb i 
Tønsberg. Man 
arbeider med 
samme mål i 
Kragerø, event. 
at klubben blir 
mix-klubb. 
I folketette 
områder bør det 
være mulig å få 
til flere klubber, 
og der vi er 
sterke og godt 
kjente fra før. 
Siden sist er 
Kragerø blitt 
mixklubb, og 
dette er en vei å 
gå for flere 
klubber. Info om 
dette, og 
nødvendigheten 
av å tenke nye 
medlemmer til 
klubben blir hele 
tiden påpekt fra 
rådets medlemer 
på klubbesøk. 
God informasjon 
om Lions ut til 
samfunnet vil gi 
et langt bedre 
grunnlag for å 
hente nye 
medlemmer enn 
rene 
vervekampanjer, 
som lett fremstår 
som anmassende 
og lett 
panikkartede. 
Under 
forberedelsene til 
fornyelse og 
info.kampanje er 



B) Mr(s) Lion 
2007/08

Alle 
klubber

Ingen aktiv innsats Usikker Bør opprioriteres

C) Opplæring 
tillitsvalgte

100% 
deltagelse

Distriktets 
opplæring av 
tilltsvalgte foregår i 
to trinn: 
Presidentopplæring 
I: 
Umiddelbart etter 
distriktsmøte i april. 
Opplæring II: 
Alle presidenter, 
sekr og kass møtes i 
august. Presidentene 
til opplæring II, de 
andre til spesifikk 
opplæring for sine 
fagoråder. 
Opplæringsprogram
met for presidenter 
vedlegges. 

President 
opplæringen I og 
II er planmessig 
gjennomført med 
god oppslutning, 
90%. 
President 
opplæringen II, 
samt opplæringen 
av sekr og kass 
ble lagt til tre 
steder slik at ikke 
reiseavstander 
skulle være et 
hinder for 
fremmøte. 
Opplærigen ble 
gjennomført i 
uke 34: I 
Tønsberg, i 
Notodden og i 
Arendal. 
De som ikke 
møter unnskylder 
seg gjerne med at 
de har vært i 
jobben lenge 
eller flere ganger 
tidligere.

Målsettingen kan 
synes vanskelig å 
oppnå, men 
fremmøte 
prosenten har økt 
de siste årene. 
Det må sterkere 
påpekes at nå 
skjer det mye 
nytt i Lions, og at 
det derfor er 
meget viktig at 
man møter opp 
slik at man 
oppgraderer sine 
kunnskaper. 
Etter NSR i 
Stockholm slår 
det meg at man 
burde arrangere 
”tale og debatt 
teknikk kurs” for 
alle tillitsvalgte i 
Lions. Evne til 
formidling vil 
være viktig i 
fremtidens 
org.liv.

D) Fagsjefmøte 
2008

100% 
deltagelse

Sak på kommende 
distriktsrådsmøte,og 
distriktsmøte

Jeg har ingen 
informasjon som 
skulle tilsi at ikke 
alle stiller opp. 
Distriktet har fått 
ny IRC, Elin 
Shanks 
Andersen. Hun er 
i utlandet i 
perioden for 
avholdelse av 
fagsjefmøte.

Sterk oppfordring 
til alle fagsjefer 
I forbindelse med 
DM ble alle 
fagsjefer for 
Lionsåret 
2008/2009 
minnet på, og 
sterkt oppfordret 
til å stille på 
fagsjefmøte.



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

VEDTAK: 

SAMMENDRAG (saken gjelder – max 10 linjer): 

SAKSOPPLYSNINGER  

GENERALSEKRETÆRENS  INNSTILLING: 
Sammendraget er ikke fylt ut. 
Rapporten godkjennes 

Sak: STATUSRAPPORT DISTRIKT G

Møtedato: 30.05. 2008 Saksnr: 4.16.G – 2007/08

Saksbehandler: Sigmund Kjos Sakstype B

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak:



Mål og Statusrapport 2007/ 2008 pr 01.03.08 – forløpig rapport 

   
Navn:   DG Sigmund Kjos 

Hovedområde / 
aktivitet

Mål Planlagte tiltak Status Hva må til?

Fornyelses-
prosessen

A) Klubbenes 
forberedelser

75% av 
klubbene 
bekreftet klare 
pr. 31.12.07 
- Januar 96% 

av klubbene 
er i gang. 

Fornyelse -seminar 
for klubb 
- Arb.bok utdelt og 

gjenomgått. 

- Team Fornyelse 
følger opp sine 
klubber. 

- Klubber fordeles 
etter 

Besøksplan.

Utført for to 
pers/klubb 
- Var klart 
mai 07 

Startet i 
september 
2007 

Oppfølging av 
støtte gruppen 
- Har hatt et 
seminar for de 
som ikke var 
med første 
gang. 

-95% av klubbene 
er i gang 

- Oppfølging, 
eventuelt lære 
opp nye i 
enkelte klubber. 

- Holdt fornyelse 
seminar i flere 
soner. 

- Arbeidet 
fortsetter direkte 
med status 
rapport og 
viktige områder i 
klubber. 

- Nytt seminar på 
DM – dette vil 
fortsette i 2009 

-Fått 6 potensielle 
medl.etter 
kampanj



B) Informasjons-
kampanjen

Gj.ført 31.3.08. 
  

April 08 

Markedsføringsgru
ppe dannes. 
- Konkret plan 
Utvikles for 
distriktet 

Lokale planer 
gjennomføres 
Fra 1. januar til 
utg. mars og videre 
fremover. 

- Klart 
10.sept. 
- Klart 
1.11.07

Vi må vite hva vi 
får av midler fra 
MD 
- Informasjons-
gruppe startet, og 
har sendt ut 
innspill på et 
enkelt opplegg 
omkring 
aktiviteter og 
informasjons-
møte opplegg. Vil 
bli fulgt opp av 
den samme 
gruppen.

CSFII

A) 
Innsamlingsmål

Måltall 
1.5 mill

Ansv.Ole/sonel. 
Arb. Aktivt på alle 
klubbene.

Totalt mål 
1.5mill 
.

Fokus på de rike 
klubbene 
Det ser ut til at vi 
kun når 
1.5 mill. Arbeides 
på rike klubber.

B) Modellklubber 2 -Kontakte de rike 
klubben

Ole arb. Med 
dette

Fokus på de rike 
klubbene 
Vi har nå 4 
modellklubber

C) MJF 7 Oppfordre alle 
klubber til å gi mer 
positiv ros internt 
og eksternt

Blir satt i 
gang 
1.september, 
av alle i DR

Oppfølging 
Har 5 per i dag. 
Arbeider for flere..

IR 

A) Øyehelse = 
CSFII

Alle klubber 
innbetalt

Kassere følger opp Kasserer 
Følger opp

Oppfølging 
Ref. Ole`s rapport

B) NSR Alle klubber 
innbetalt

Kasserer ansvarlig 
Taes opp på DRM, 
sonen 
Månedsbrev

Kasserer 
Samlet tiltak

Kasserer 
Samlet tiltak

Ungdomsarbeid



A) 
Ungdomsutveksli
ng

Leirplan OK. 
Vandreleir 
2007 
Leir 2008 
Ungd. ut OK 
Minst 20, 

- Skaffe familier 

- Arb.gruppe i 
arbeide 

synliggjøring av YE 
i skoler 

- Motivere 
klubbene til å 
finne kandidater

I arbeide 

Følger plan 
Avholde 
seminarer 
For klubber 
og Kèr

Motivasjon og 
positiv oppfølging 
- Vertsfamilie 
problematikk ble 
løst ved å 
benytte radio 
lokalt. 

- Kun to fra 
vandreleier 
havnet hos 
Lions. 

- Nytt forslag på 
DM. 

Det ble 30 
ungdommer ut. 

B) Tulipanaksjon Måltall 
70 000 

- Fokus mer på 
klubbene 

- Bedriftssalg 
- Gave fra klubb til 

eldresenter

NAC 
arbeider mot 
klubbene

Bedre 
markedsføring 
Det ble 69.200 
stk., som er ny 
rekord.

C) Det er mitt 
valg

Øke 10% 
8 kurs 

Bruke Stiftelsens 
pedagoger mot 
skolene 
- Utvikle 
ressurspersoner i 
distriktet som 
snakker det 
pedagogiske 
språket 

- Ressursspers. På 
kurs

NAC har 
fokus på 
dette 

Kompetansen må 
bedres betraktelig 
hos ressurs 
personene 
- Har funnet en 

person 
- Har hatt 7 kurs 

Medlemsutvikling 

A) Netto 
medlemstilvekst

Måltall 
31 

Måltall 

1432 
medlemmer 

- Et resultat av vår 
indre 
fornyelsesproses
s 

- innvandrerråde 
kontaktes 

- MEC er 
med i Team 
fornyelse 
Forandre på 
rekrutterings 
metodikk

Gjennomføring av 
fornyelse 
prosessen 
- Vilje til fornyelse 
- alt dette 
arbeides det med 
for tiden. 

- Ny klubb 
etablering kan 
redde målet. 
Klart til ferien 
2008. 1420

B) Nye klubber Måltall 

   1
Blandet Klubb i 
Drammen

Se ovenfor Se ovenfor 
-mikset, nye 
nordmenn etc.  
MEC  Klart til 
ferien



C) Nye 
klubbfilialer

Måltall 
  0

Har en som er på 
gang i  
Sigdal

Videreføres Videreføring 
- Her gjøres mer

D) Antall LEO-
klubber

Måltall Ingen aktivitet

E) Mr(s) Lion 
2007/08

Alle klubber Blir en del av 
fornyelsesprosess
en

Er i gang Oppfølging 
- Distrikts aktivitet

F) Opplæring 
tillitsvalgte

100% 
deltagelse

Holdnings- endring 
- Åpent snakk 
Om verv/ansvar/
forventninger 
skapt.

Arbeides 
med hele 
tiden. 

Ligger i planen på 
distriktet 
- alt gjennomført 
- nytt kurs for VSL 
klart, brevkurs 
klare

G) Fagsjefmøte 
2008

100% 
deltagelse

Pos F. Alle blir 
pålagt å møte. En 
del av 
opplæringen.

I fokus hele 
tiden.

Ansvarsfølelse, 
og valg av rett 
person. Fungerer 
greit.

Økonomiske 
bidrag 

A) 
Ungdomskontoen

Måltall Klubbene betaler 
direkte

Mål nådd

B) Leo-kontoen Måltall 
10.000

Klubbene betaler 
direkte

Oppfølging 
YC

Oppfølging YC

C) LCIF Måltall 
Kr.30.000 

6MJF 
Kr36.000

Klubbene betaler 
direkte 

- Økt fokus på MJF 
som ros internt og 
eksternt

Oppfølging 

CSF II 
ansvarlig

Månedsbrev 
- går som normalt 
Oppfølging 
- blir tatt opp ved 
klubb besøk

D) Beitoleiren Måltall Klubbene betaler 
direkte

E) Helsesportuka 
Tana

Måltall Klubbene betaler 
direkte

F) Lions 
Førehundskole

Måltall Klubbene betaler 
direkte 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Statusrapport 

VEDTAK: 

SAMMENDRAG (saken gjelder – max 10 linjer): 

- Resultat av Info.kampanjen så langt:  En hel del henvendelser til klubber, noen via 
Lionskontoret.  Noen klubber/soner fortsetter annonsene for egen regning 

- CSF II:  10 modellklubber og totalbeløp gir mer enn målet på 1.100.- pr medlem 
MJF presenteres fremdeles, likeså modellklubb med forlenget betalingsfrist. 

- Ungdomsutveksling:  Ny komité opprettet.  Starter opp umiddelbart. 
- Tulipanaksjon:  Ca. 59.000 tulipaner.  For få, men mye presseomtale i lokalavisene.  

God aktivitet allikevel. 
- DMV:  Bra aktivitet, fulle kurs fra januar til mai.  Aktive besøk på skoler og klubber/

soner bl.a. med hjelp fra instruktør. 
- Opplæring klubbtillitsvalgte.  Tid og sted klarlagt.  Invitasjoner sendes ut. 

SAKSOPPLYSNINGER  Intet spesielt 

GENERALSEKRETÆRENS  INNSTILLING: 
Rapporten godkjennes 

Sak: STATUSRAPPORT DISTRIKT H

Møtedato: 30.05. 2008 Saksnr: 4.16 H – 2007/08

Saksbehandler: Hans O. Reykdal, DG 104 H Sakstype B

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak:



Statusrapport Distrikt  H 2007 – 2008 

Dato: 6. mai 2008 

Hovedområde / 
aktivitet

Mål Planlagte tiltak Status Hva må til?

Fornyelsesprosesse
n

A) Klubbenes 
forberedelser

75% av 
klubbene 
bekreftet 
klare pr. 
31.12.07

Flere klubber 
gjennomfører 
fornyelse, bl. a. med 
opptak av kvinner i 
herreklubber. 

Relativt mange 
henvendelser pga 
Info-kampanjen, 
både via Lions-
kontoret og direkte 
til klubbene.

. 

B) Informasjons-
kampanjen

Tilførsel av 
nye 
medlemmer

Mange klubber 
meget positive.  
Følges opp av 
Medl. Kom.

Presentasjoner og 
foredrag ligger på 
nett.  Gode 
tilbakemeldinger 
fra klubber og 
soner.

Flere soner 
fortsetter 
annonsene for 
egen regning

CSFII

A) Innsamlingsmål Måltall 

1,250 
MNOK

Motivering av 
klubber til å 
betale 1.100 pr. 
medlem

Målet nådd/passert. 
P.t. 10 modell- 
klubber.  Etpar til 
kan komme.

MJF 
presenteres 
fremdeles

B) Modellklubber 3 Info om status på 
månedsbasis

Målet er nådd. 

10 modellklubber



C) MJF 3 Ingen.  MJF er en 
hedersutnevnelse 
og skal ikke 
”presses” på noen 
klubb.  Kommer 
naturlig. 

3 MJF forrige 
Lionsår.  Samme 
antall dette 
Lionsår? 

Nr.4 er på trappene.  

.

Forståelse for 
hva MJF er 
ute i 
klubbene. 

IR

A) Øyehelse = 
CSFII

Alle 
klubber 
innbetalt

N/A N/A N/A

B) NSR 10.000 Markedsføre 
aktiviteten via 
IRC

30 klubber deltar pr. 
d.d.  Vel  kr. 13.000 
innbetalt

Ungdomsarbeid

A) 
Ungdomsutveksling

Leirplan 
OK. 
Ungd. ut 
OK

Ungdomskom. 
jobber aktivt 
overfor klubber 
og soner. 10 ung-
dommer fra 
distriktet sendes 
ut

Ingen leir i vårt 
distrikt dette 
Lionsår. 

Ny ungdomskomité 
opprettet.

Igangsetting

B) Tulipanaksjon Måltall 

67.000

Aktiv innsats fra 
NAC.  Besøk i 
klubber og på 
sonemøter

Leverte ut ca. 
61.000 tulipaner 
siste aksjon. 

Levert ut ca. 59.000 
tulipaner

C) Det er mitt valg Øke 10% Ny NAC legger 
stor vekt på 
DMV. Øke info 
til ungdom om å 
kunne ta egne 
valg. 
Motivere skoler 
til å ta kurs.  
Klubbene blir 
fremdeles 
oppfordret til å 
betale kr. 8.000.-

4 kurs i forrige 
Lionsår. Planlagt 6 
dette Lionsår. 
NAC-møte 
gjennomført i Oslo 
11.10.07 

Februar, mars og 
mai:  flere kurs 
booket, noen 
fullbooket.  Hittil 
96 lærere påmeldt.

Aktive besøk 
til skoler, 
klubber/soner 
samt egne 
seminarer for 
klubber 



Medlemsutvikling

A) Netto 
medlemstilvekst

Måltall 

1200

Medl. kom. v/
MEC skal ha 
jevnlige møter 
både i egen regi 
og i sonemøter

Ser ut for at trend 
har snudd.  Gode 
tilbakemeldinger på 
kampanjen.

Gjøre Lions 
interessant for 
nye 
medlemmer.  
”Salgbare” 
klubber er 
stikkord

B) Nye klubber Måltall 
Ingen nye

Ingen Nå: 45.  To klubber 
gått sammen til én 
klubb.

N/A

C) Nye klubbfilialer Måltall Ingen 0 N/A

D) Antall Leo-
klubber

Måltall 
3

Via LeoC, arbeide 
for én ny klubb

2 Innsats

E) Mr(s) Lion 
2007/08

Alle 
klubber

Ikke aktuelt N/A N/A

F) Opplæring 
tillitsvalgte

100% 
deltagelse

Opplæringsmøter 
våren 2008

Opplæringsunderla
g finnes. 
Møtelokaler og 
datoer for 
tillitsvalgtpplæring 
fastsatt 

Gjennomgang 
og 
oppdatering 
av allerede 
gode underlag

G) Fagsjefmøte 
2008 
H)Stormøte 

I) Narkomøte 

100% 
deltagelse 
24. oktober 

11.oktober

Fagsjefer deltar 
som vanlig 
Foredrag om 
Info-kampanjen, 
bl.a. 

Gjennomført 

Gjennomført

Intet på 
distriktsnivå. 

Økonomiske bidrag

A) 
Ungdomskontoen

Måltall 
30.000

N/A
32.400

Klubbene 
betaler etter 
evne

B) Leo-kontoen Måltall 
15.000

N/A
26.100

Klubbene 
betaler etter 
evne

C) LCIF Måltall 
20.000

N/A
33.660

Klubbene 
betaler etter 
evne



D) Beitoleiren Måltall N/A N/A Klubbene 
betaler etter 
evne

E) Helsesportuka 
Tana

Måltall N/A N/A Klubbene 
betaler etter 
evne 

F) Lions 
Førerhundskole

Måltall N/A Mange klubber 
betaler, tildels store 
beløp

Klubbene 
betaler etter 
evne



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

VEDTAK: 

SAMMENDRAG (saken gjelder – max 10 linjer): 
+ Mål oppnådd: Innsamlingsmål CSF II, antall modellklubber, alle klubber med, antall     
                             Melwin Jones.  
                             Innsamlingen til NSR, Ungdomskontoen og LCIF. 
                             66% av klubbene har nå lokal infobrosjyre! 
                             Rekordantall i omsatte tulipaner og 12% økning i antall DMV. 
                             Stort engasjement i informasjonskampanjen. Klare for oppfølging. 
                             Stor ”fornyelsesaktivitet”! Øket deltakelse på kurs og seminarer.  
-  Mål ikke oppnådd: Medlemsutviklingen. LC Askim/Smålenene ”går inn” i LC Askim. 
                             Kun en ny klubb under etablering. (Rælingen/Lørenskog). 
                             Ungdomsutvekslingen, kun 8 ungdommer ut. Innbetalingen til LEO. 

SAKSOPPLYSNINGER  
Se rapporten nedenfor 

GENERALSEKRETÆRENS  INNSTILLING: 

Rapporten godkjennes 

Sak: STATUSRAPPORT DISTIKT J

Møtedato: 30.05. 2008 Saksnr: 4.16.J– 2007/08

Saksbehandler: Asbjørn Hollund Sakstype B

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak:



Statusrapport Distrikt J 2007 – 2008 

Dato:30.04.08 

Hovedområde / 
aktivitet

Mål Planlagte tiltak Status Hva må til?

Fornyelsesprosessen

A) Klubbenes 
forberedelser

75% av 
klubbene 
bekreftet klare 
pr. 31.12.07

Videreføre bruken av 
”Kreative Prosesser” i alle 
klubber. Fokus på 
egenanalyser  og behov for 
fornyelse i klubbene. Minst 
50% skal ha lokal 
infobrosjyre.  

80% av klubbene har 
deltatt i opplæring og 
har egne instruktører. 
De fleste har 
gjennomført lokale 
prosesser. 
Arbeidsbøker 
gjennomgått. Arbeid 
med lokale info-
brosjyrer pågår i flere 
klubber. 
66% av klubbene 
har utarbeidet lokal 
brosjyre. Flere i 
arbeid. 

Videreføre opplæringen 
fra i vår, med fokus på de 
som ikke deltok. 
Oppfølging av 
instruktørene.  
Engasjere PRC, ITC og 
soneledelse. 
Videreføre arbeidet med 
fornyelse i 08/09. 

B) Informasjons-
kampanjen

Gj.ført i fb.m. 
Tulipan April 
08

Engasjere 
informasjonskomitèen. 
Kartlegge behov og 
gjennomføre annonseringen 
lokalt, - i samråd med 
soneledelsen. 
Hva gjør vi nå? 
Informasjonskomiteen 
engasjeres.

Informasjon til 
klubbene gjennom 
soneledelse, 
klubbesøk og 
månedsbrev.  
To PR-seminarer 
gjennomført. 
Stor aktivitet i 
lokalmiljøene. Flere 
lokale,  men få 
sentrale 
henvendelser. 

Lokal oppfølging av 
henvendelser! 
Legge strategi for  en 
videre oppfølging av 
kampanjen. 
Informasjonskomiteen. 
 

CSFII

A) Innsamlingsmål Kr. 1.843.600 Følge opp tidligere vedtak. 
Tett oppfølging av 
klubbene.”Innspurtkampanje
” startet 01.11. 
Oppfølging av ”rike” 
klubber.

Pr 30.04.08 
Kr 1.913.799 
Mål oppnådd!

Engasjere soneledelse og 
CSF II-kontaktene. 
Oppfølging av den 
enkelte klubb.

B) Modellklubber 7 
Informasjon til klubbene. Pr 30.04.08: 

11 
Mål oppnådd!

”Innspurtkampanje”  
IRC/sonekontakter. 
Analyse av 
innbetalingsrapporter.  
Klubbesøk.

C) MJF 8 Informere om muligheten for 
å benytte MJF i 
innsamlingsarbeidet. 
Informere om nye 
bestemmelser MJ/CSF II

Pr 30.04.08 
>10 
Mål oppnådd!

Fortsatt info og 
motivasjon gjennom bl.a. 
månedsbrev og 
klubbesøk.



IR

A) Øyehelse = CSFII Alle klubber 
innbetalt

Oppfølging av innbetalingen 
fra klubbene. 

Pr 30.04.08 
Kr 1.913.799 
Alle klubber 
innbetalt! 
Mål oppnådd!

Se pkt CSF II A 
Innsamlingsmål.

B) NSR Kr. 14.800. 
Alle klubber 
innbetalt

Oppfølging av innbetalingen 
fra  klubbene.

Pr 30.04..08. 
Kr. 24.163 
Mål oppnådd!

Ungdomsarbeid

A) 
Ungdomsutveksling

Leirplan 2009 
OK. 
20 Ungd. ut 

Infokampanje om 
ungdomsutveksling i 
klubbene (YEC)

Kun 8 påmeldt!  
Leir 2009:  
Planlegging i rute. 
Programskisse OK.

YEC ut  til klubbene 
(sonemøter) 
Sterkere fokus på 
ungdomsutvekslingen!

B) Tulipanaksjon 132.000 eks. Få alle klubber med!  
Nye ”salgsmetoder”.

136.600 
(til rest 600)

Motivasjons- og kick-off 
møter. 05. – 12.02.

C) Det er mitt valg Øke 10% Alle barneskoler i distriktet 
skal ha informasjon om DMV 
og tegnekonkurransen.. 
Info til alle klubbene om 
tegnekonkurransen innen 
01.04. 
Oppfølging ac DMV  i 
Tulipan-kickoff  05.-14.02 
Eget seminar på 
tegnekonkurransen i mai.

Klubber  i gang med 
besøksrunder  til alle 
skolene i området. 
Noen klubber jobber 
godt!  
12 kurs planlagt. 
Økning 20%. 
Mål oppnådd! 

Samarbeid soneledelse/
NAC/klubber. 
Organisering sonevis. 
Gode erfaringer deles 
med andre.  
Oppfølging av 
seminararbeid. 

Medlemsutvikling

A) Netto 
medlemstilvekst

Totalt  1680 
medlemmer  i 
distriktet. 
(justert  ned)

26.-27.oktober, oppstart av 
eget prosjekt på rekruttering 
og nye klubber. Alle 
presidenter inviteres til å 
delta. Familieklubber, 
nettklubber, temaklubber, 
etc..

Pr 30.04.08 
1658 
1 initiativgruppe i 
arbeid. Er i gang 
med å etablere ny 
klubb/klubbfilial i 
sone 6. 
De andre 
initiativgruppene er 
ikke aktive.

Prosjektplan. 
Bredt engasjement i 
klubbene. Etablere en 
”eierfølelse” til 
prosjektet. 
Aktivt samspill mellom 
MEC, soneledelse, og 
klubber. Tett oppfølging 
av prosjektledelsen. 

B) Nye klubber 1 
(justert  ned)

Tett oppfølging av 
initiativgruppen og 
interesserte i sone 6

15 -16 personer 
interessert. 
Pågående møter. 
Nytt møte 13.05.

Oppfølging!

C) Nye klubbfilialer Se over Se over Se over Se over

D) Antall LEO-
klubber

Se over Se over Se over Se over

E) Mr(s) Lion 
2007/08

Alle klubber Drøfte idèen med DR og alle 
klubbene. - Ikke aktuelt i år.

F) Opplæring 
tillitsvalgte

100% 
deltagelse

I samarbeid med LDC er 
seminarer er allerede lagt inn 
i Distriktets møteplan

Dårlig fremmøte i 
2007 
(ca 40%) 
Styreseminarer 
2008 gjennomført. 
Godt fremmøte. 
Separat  sekretær- 
og 
kassereropplæring i 
løpet av mai -08.

Tidlig markedsføring av 
viktigheten av deltakelse. 
Engasjere soneledelse i 
oppfølging av påmelding.



Uthevet skrift er endringer/tilføyelser fra forrige statusrapport. 

G) Fagsjefmøte 2008 100% 
deltagelse

Informere fagsjefer om 
aktuell møtedato.

Alle fagsjefer er 
informert om møtet.

Tidlig info om møtedato 
og agenda. Oppfølging av 
den enkelte fagsjef.

Økonomiske bidrag

A) Ungdomskontoen Kr. 23.000 Motivasjon gjennom 
klubbesøk og sonemøter.

Pr. 30.04.08. 
Kr 28.600 
Mål oppnådd!

B) Leo-kontoen Kr.14.000 Motivasjon gjennom 
klubbesøk og sonemøter.

Pr. 30.04.08. 
Kr 11.300

Oppfølging

C) LCIF Kr 41.000 Motivasjon gjennom 
klubbesøk og sonemøter.

Pr 30.04.08 
Kr. 43.053 
Mål oppnådd!

D) Beitoleiren ? Oppfølging

E) Helsesportuka 
Tana

? Oppfølging

F) Lions 
Førehundskole

? Oppfølging



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Se statusrapporten nedenfor 

VEDTAK: 

SAMMENDRAG (saken gjelder – max 10 linjer): 
Rapporten viser måloppnåelse i distrikt 104 K. 
Distriktet har nådd sine mål og vel så det i trå med budsjetterte forventninger på de fleste 
områder. Medlemsutviklingen i forhold til målsetting er det området distriktet har mest grunn 
til å være misfornøyd med. Flere medlemmer melder seg ut i forhold til de som kommer inn. 
Det er tilbakegang i 20 klubber, status quo i 13 klubber og fremgang i 10. Gledelig med økt 
kvinneandel i distriktet. Fra 8.7 % til 10 %. 
Det er lagt ned et betydelig arbeid når det gjeller ”klubbfornyelse”, som vil fortsette til neste 
år. Denne prosessen vil forhåpentligvis gi økt medlemsmasse på sikt. 

SAKSOPPLYSNINGER  

GENERALSEKRETÆRENS  INNSTILLING: 
Rapporten godkjennes 

Sak: STATUSRAPPORT DISTRIKT K

Møtedato: 30.05. 2008 Saksnr: 4.16.K– 2007/08

Saksbehandler: Knut Jørgen Carlsen Sakstype

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Rapporten godkjennes



STATUSRAPPORT pr. 13.05.2008 – 104 K 
  
Knut-Jørgen Carlsen                  Distriktsguvernør 
……………………………………………………………………………………… 
                                                                        
  

Rapporteringsområde Status Hva gjøres videre Mål 2007/2008

1. Fornyelse i Lions Alle 43 klubbene i 
distriktet har 
gjennomført 
klubbfornyelse  

Evalueringsmøter 
i alle klubbene. 
Distriktsrådsmøte 
Vedtak.  
Klubbfornyelsen 
fortsetter i 
2008/09  

Flere 
medlemmer. 
Flere kvinner 
med i klubbene. 
Snitt alder ned. 
Gode 
klubbmøter.

    

    

2. Informasjonskampanjen Klubbene var godt 
forbredt når 
informasjonskampanje
n 
startet og de første 
annonsene kom ut i 
pressen.

De henvendelser 
som har kommet 
inn, ang. evt. å bli 
medlemmer, 
behandles av de 
klubbene det 
gjelder. Nyttig 
info. til alle som 
har henvendt seg 
for å få mer 
opplysning om vår 
organisasjon.  

 Gjøre Lions 
mer kjent for 
alle.  

  



3. IT-Kurs Opplæring er blitt gitt 
til både sekretærer og 
IT-kontaker i klubbene 
gjennom sonene. Alle 
sonene, unntatt en, har 
gjennomført kurs.

Det er avholdt 14 
kurskvelder. 
7 kurs IT- 
hjemmeside. 
7 kurs IT- 
sekretær.

Mangler en sone 
før full 
målsetting er 
oppnådd.

4. Klubbenes nye     
    hjemmeside 

Alle klubbene har nå 
tatt i bruk sine nye 
hjemmeside 

 Fortsatt mangler 
vi bilder av klubb 
Presidenter. 

Oppfordring til 
klubbene om et 
klubb møte, 
hvor klubbens 
hjemmeside 
gjennomgås.  

5. Flere kvinner med i 
Lions

Kvinneandelen i 
distriktet har nå steget 
til 10 %. Det er nå 33 
klubber som har 
kvinner med eller har 
sakt at de i nærmeste 
fremtid vil ta opp 
kvinnelige 
medlemmer. 
 

Oppfordring til de 
klubber som 
fremdeles ikke har 
kvinner med til å 
se hvor verdifullt 
det er for klubbene 
å få kvinner med.  

Det er fortsatt et 
mål for distriktet 
å få flere 
kvinner med 
som 
medlemmer. 

    

6. Medlemsutvikling  1231 medlemmer Vi forventer flere 
opptak av nye 
medlemmer frem i 
mot slutten av 
dette lionåret, men 
vi mister for 
mange av de 
gamle.

 Målsettingen 
for distriktet blir 
vanskelig å nå.

    



7. Klubber som ”sliter”  Ingen klubber i vårt 
distrikt ”sliter” De 
som hadde et problem 
har nå fått hjelp og er i 
ferd med å ta inn nye 
medlemmer.

 Disse blir fulgt 
opp av sine 
coacher. 
Trenger de hjelp 
eller annen støtte, 
tar de kontakt med 
sin coach. 

 Ingen klubber i 
distriktet vil bli 
lagt ned. Det er 
god grunn til å 
være optimist. 

8. Opplæring  Ass. soneledere har 
gjennomført sin første 
opplæringsrunde. 

 Opplæring av nye 
tillitsvalgte er en 
prioritert oppgave 
i distriktet.  

 Få med så 
mange som 
mulig på 
opplæringskurs.

9. Nye klubber/
filialklubber

 Starte nye klubber  To møter er 
avholdt i Alvdal 
med tanke på å 
starte opp igjen en 
klubb. God hjelp i 
fra noen av de 
som var lions 
medlemmer i den 
klubben som ble 
lagt ned. Det er 
fortsatt aktuelt 
med ny klubb i 
Trysil.

En ny klubb i 
løpet av dette 
lionsåret kan bli 
vanskelig men 
jobben fortsetter 
til høsten med 
sikte på å få til 
en ny klubb i 
Alvdal. 

10.  MJF  7 stk. er delt ut  Ny oppfordring til 
alle klubbene

 Nå vårt mål på 
10 utdelinger

11. PR/Markedsføring  Sone 6 104 k har satt 
Lions på ”kartet” med 
en stor artikkel i 
Oppland Arbeiderblad.

 Det var meget 
god PR for Lions 
og ble lagt merke 
til av mange 
mennesker.  

 Mer av samme 
slaget i andre 
aviser i 
distriktet.

12.   Modellklubber  Det er nå 4 
modellklubber i 
distriktet

 Motivere flere 
klubber til å følge 
etter.

 Målsettingen er 
nådd.

13. IR/Sight FirstII  Vi har nå innbetalt  
1 275 592

 Oppfordrer til 
fortsatt innsats 
selv og målet er 
nådd 

 Vi greide det!!  
43 915 over 
målsetting til nå.



 

14.   Opplæring av NAK Bistått 
Lærerhøgskolen. 
2 kurs, 75 deltakere. 
DMV-kurs i hver sone. 

Mer opplæring av 
kurspakken DMV 
i soner og 
enkeltklubber. 

Nå det mål 
distriktet har 
satt. 
10% økning fra  
året før.

15. Tulipanaksjonen 2008 Det ble bestilt 120 600 
tulipaner. 

Alle tulipanene 
ble solgt selv om 
DM 
ble avholdt samme 
dag. 

Bli det distriktet 
i Norge som 
solgte flest 
tulipaner. 

   

16. Ungdomsutveksling 12 klubber sender ut 
ungdommer. 
Antall: 22 stk. 
Destinasjoner: 
Europa      15 
Oversjøisk 7 
  

Er i full gang med 
forberedelser til 
ungdomsleieren på 
Dæsbekken 
sommeren 2008. 
Denne gangen blir 
det 25 deltagere.

 Vårt mål for 
dette året var å 
sende ut 20 
ungdommer. 
Vi sender ut 22 
og har greid vårt 
mål med glans.

17. Tegnekonkurransen Ingen aktivitet så langt 
i år.

  

18. Ungdomsleir 2008 Er i full gang med 
forberedelsen til 
ungdomsleieren på 
Dæsbekken sommeren 
2008.  

Denne gangen blir 
det 25 deltagere.

En god 
gjennomføring.

Katastrofefondet 
NSR 
Fadderbarn i Uganda 
LCIF

 Kr. 14 100,- 
 Kr. 10 863,- 
 Kr. 38 500,- 
 Kr. 33 900,-

  



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Rapport fra MD-MEC 

VEDTAK: 

SAMMENDRAG: 
Fornyelseskampanjen har gitt økt kunnskap om Lions som organisasjon blant medlemmene. 
Vi har et bedre klubbmiljø sammenlignet med for ett år siden. De ressurser vi la inn i 
fornyelseskampanjen kan fortsatt benyttes til å fortsette kampanjen neste to år. 
Informasjonskampanjen har så langt gitt ca 100 nye medlemmer. Litt tidlig å si noe om hva 
resultatet vil bli på sikt. Informasjonskampanjen har bidratt til å sette trykk fornyelsen i 
klubbene. Distriktenes handlingsplaner for neste år tyder på måltall basert på konkrete 
aktiviteter.  
Skal Guiding Lion bli et godt verktøy må funksjonen beskrives godt og ansvar for opplæring 
og oppfølging tillegges MD-MEC. 
Det arbeides på 25 steder i landet med å stifte nye klubber. Positivt at det ikke er bare er to 
klubber som en kjenner til vil bli lagt ned neste år. 
Netto medlemstall er 12658, en reduksjon på 295 inneværende år. I fjor var reduksjonen på 
samme tidspunkt 302. Kampanjene alene gir ikke nye medlemmer. Det er en aktivitet hver 
enkelt klubb må iverksette. 

SAKSOPPLYSNINGER  

GENERALSEKRETÆRENS  INNSTILLING: 

Vi har to viktige oppgaver som nå må gjennomføres: 
1. Evaluering av hele kampanjen 
2. Beslutning om oppfølging etter sommerferien. Informasjonskomiteen har møte den 

21.mai, og vil deretter komme med forslag til oppfølging. 

Sak: RAPPORT MEDLEMSUTVIKLING

Møtedato: 30.05. 2008 Saksnr: 3.50 – 2007/08

Saksbehandler: MD-MEC Knut Eirik Wollan Sakstype B

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak:



RAPPORT FRA MD-MEC KNUT EIRIK WOLLAN PR. 30.APRIL 2008.  

Generelt. 

I rapporten til GR i februar orienterte jeg om status i det enkelte distrikt med hensyn til 
klubbenes forberedelse til informasjonskampanjen og hvor langt den enkelte klubb var 
kommet i fornyelsesarbeidet. Denne gang har jeg bedt om litt annen informasjon fra 
distriktene hvor den enkelte MEC selv har vurdert distriktets status pr. 1. mai 2008. Dette er 
en helt nødvendig informasjon for å kunne planlegge det videre arbeidet med fornyelse og 
informasjon. Det er disse erfaringene distriktene legger til grunn for gjennomføring av neste 
års handlingsplaner. Det er også disse erfaringene neste års MEC tar med seg til 
fagsjefkonferansen i juni.  

Følgende spørsmål har distriktene vurdert: 

Har fornyelseskampanjen gitt økt kunnskap om Lions som organisasjon blant 
medlemmene? 

Tilbakemeldingene er entydige positive. Fornyelseskampanjen har vært en pådriver i 
arbeidet med å spre kunnskap om Lions aktiviteter og organisasjon. Distriktenes 
tillitsvalgte har brukt mye tid ved møter og klubbesøk på å motivere klubbene til å 
forberede kampanjen med internopplæring.  

 Har vi et bedre klubbmiljø i dag sammenlignet med for ett år siden? 

Distriktene har problem med å dokumentere et bedre klubbmiljø. 
Fornyelseskampanjen har medvirket til at en overveiende del av klubbene har stilt seg 
selv spørsmål om klubbmiljøet er slik de ønsker det, og hvis ikke, hva de skal gjøre for 
å rette på det. I dette arbeid har ”bobleteknikken” og arbeidsboken vært til stor hjelp. 
Dette har gitt forventninger om et bedre klubbmiljø. Det har også gitt en optimisme 
som er med på å gi bedre klubbmiljø.  
Av strakstiltak som er gjennomført nevnes endring på aktiviteter, bytte av møtelokale, 
struktur på møtene og ikke minst at flere ”herreklubber” nå har valgt å ta inn kvinner. 

 Er de ressursene vi la inn i fornyelseskampanjen, som opplæring av instruktører 
og arbeidsboken med hjelpemidler, nok til at fornyelse blir en fast årlig aktivitet i 
alle klubber? 

Entydig ja fra alle distrikt, men det forutsetter at DG prioriterer fornyelse ikke bare via 
besøk og månedsbrev, men også at det avsettes økonomiske ressurser for oppfølging 



av soneledere og klubber som trenger bistand i fornyelsesarbeidet. Dette er et av de 
mest sentrale spørsmål GR må ta stilling til.  
Min oppfatning er at vi har hjelpemidler og materiell for å fortsette fornyelsen de neste 
to år. Årlige klubbanalyser vil hjelpe president og styre med fornyelser i tråd med 
medlemmenes ønsker. 

Har informasjonskampanjen resultert i nye medlemmer? Eventuelt hvor mange? 

Det er litt tidlig å se resultat av kampanjen. Rapporter fra klubbene tyder på at mange 
brosjyrer er utdelt, pressen har vist interesse for kampanjen og rundt 100 personer 
hittil har meldt sin interesse for medlemskap, halvparten via Lionskontoret. Hvor 
mange som sier ja til medlemskap er usikkert. Økt kunnskap om Lions blant 
medlemmene gjør at flere deltar i rekrutteringsarbeidet. 
  

 

Sammenligner en de siste ti måneder med tilsvarende periode i fjor er utviklingen 
nærmest identisk. Vi kan derfor slå fast at fornyelsesarbeidet og 
informasjonskampanjen ikke har gitt synlig effekt på medlemstall, men at vi først til 
høsten 2008 vil kunne se resultater. De som via kampanjen i april blir invitert til 
medlemsmøtene vil trolig ikke bli innmeldt før etter oppstart til høsten. 

Hvordan har informasjonskampanjen påvirket fornyelsen i klubbene?  

Informasjon om kampanjen med annonser og hjelpemidler har vært med på å sette 
større trykk på fornyelse i klubbene. Annonsetekstene har skapt debatt og diskusjoner.  
Kort kan vi si at informasjonskampanjen har bidratt til en ny og positiv holdning til 
alle som ønsker medlemskap uansett kjønn. Det er en markert økt vilje til fornyelse 
slik at klubbene kan bli attraktiv for nye medlemmer. 

Medlemstall 2007 - 2008
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Distriktet hadde satt seg mål for medlemstall pr. 30.6.08. Bortsett fra E har ingen 
distrikt nådd sine mål. Hva kan grunnen være? 

Spørsmålet har provosert noen distrikt, men hensikten var å få svar på om 
medlemstallsbudsjett skal være realistiske, eller et mål tett opp til det uoppnåelige, noe 
å strekke seg etter. Noen distrikt opplyser at reduksjonen i medlemstall skyldes fortsatt 
opprenskning etter medlemmer som over tid ikke har deltatt aktivt. Etter å ha sett på 
utmeldinger siste året, er min oppfatning at vi nå er i en situasjon hvor denne type 
opprenskning og utmelding er normalt.  
Etter flere år med urealistisk budsjett for medlemstilgang og avgang tyder distriktenes 
handlingsplaner nå på tilgang basert på aktivitet og aktiv innsats for redusert 
utmelding.   

I langtidsplanen for organisasjon og utvikling er et tiltak for å etablere nye 
klubber å få utnevnt minst en”Guiding Lion”i hvert distrikt. Mener du at en slik 
funksjon kan bidra til at det stiftes ny klubb i ditt distrikt? Har du som ME 
oversikt over hvem som kan være aktuell til en slik oppgave?  (ikke nødvendig 
med navn) 

Det er delte meninger om en slik funksjon. Motforestillingene er at dette er en 
oppgave DG har delegert til MEC og på denne måten fratar MEC ansvar for en helt 
sentral oppgave. Tre distrikt har et team som de mener arbeider godt og de mener 
derfor at de ikke har behov for en Guiding Lion, selv om deres aktivitet ikke har gitt 
resultat i form av mange nye klubber. 
De positive tilbakemeldingene er at en slik person vil fungere over flere år, mens MEC 
skiftes annet hvert år. For distrikt med store avstander kan en Guiding Lion ha en 
nærhet til oppgaven uten at kostnadene blir for store.  
Skal vi lykkes med å etablere funksjonen må vi legge mye arbeid i beskrivelse av 
funksjonen og at dette er en medhjelper DG og MEC kan benytte ved behov. Ansvar 
for opplæring av Guiding Lion må ligge på MD-MEC.  

Etablerte nye klubber/filialklubber i distriktet.  

A:  Hadsel Klubbfilial Bø, 
B:  Rørvik Klubbfilial Saras Døtre 
      Trondheim/Nidaros Klubbfilial Byåsen 
F: Rjukan/Fossens Døtre 

Hvor i ditt distrikt arbeides det med å stifte nye klubber/filialklubber? 

A: Klubb: Bø i Vesterålen, Vardø, Ibestad 
  Filial: Bjarkøy og Storfjord. 
B: Klubb: Kjerringøy, Steinkjer, Frostad 
  Filial: 2 filialer ?? 



C: Klubb: Gjemnes, Herøy 
D: Ølve/Hatlestrand, Fedje, Masfjorden 
  LEO-Arna/Åsne 

 G: Drammen, Nore/Uvdal, Rollag 
J: Studentklubb Høgskolen i Østfold 
 Klubb: Nesodden, Løvenstadområdet 

 K: Alvdal, Trysil  

Nedlagte klubber. 

 B: Steinkjer, Austeråt 
 C: Gaular, Aurland 

D: Lindås/Alver   
 F: Evje, Nissedal, Porsgrun Vest 
 H: Hosle 
 K: Valdres Øvre 

Er det noen klubber i distriktet som er i ferd med å legges ned? Kan det likevel 
være marked for ny klubb? 

A: Bjerkvik legges ned i mai. Ingen transfer eller marked for ny klubb. 
C: Ålesund/Nørvasund. 
J: Askim/Smaalenene (medlemmer overføres Askim) 

Medlemstall. 

Tabellen taler for seg. En reduksjon hittil på 295 medlemmer sammenlignet med 302 i fjor. 
Det mest bekymringsfulle er at seks distrikt nå er under sperregrensen. Redusert medlemstall 
gir distriktene reduserte kontingentinntekter. Anstrengt distriktsøkonomi kan bli et problem 
for fornyelseskampanjens videreføring. 

Jeg hadde forventet en reduksjon nærmere 0 som følge av distriktenes handlingsplaner og 
justerte medlemsbudsjett. Dette sier oss at verken fornyelseskampanje, informasjonskampanje 
alene gir nye medlemmer. Kun aktiv rekruttering gir resultater og dette må være 
hovedoppgaven i kampanjen kommende år. 

 30.04.2008    30.06.2007 Endring Mål totalt
Mål 
endring

Distrikt Totalt Leo
Liones

s Netto  
2007 - 
2008

2007/200
8 2007/2008

        

104 A 1055  1055 1075 -20 1082 7

104 B 1129  1129 1159 -30 1250 91



Narvik 7. mai 2008.  

104 C 1320  1320 1369 -49 1459 90

104 D 1101 3 19 1079 1096 -17 1156 60

104 E 1472 5  1467 1489 -22 1472 -17

104 F 1205  1205 1277 -72 1307 30

104 G 1398  1398 1419 -21 1432 13

104 H 1129 14  1115 1132 -17 1172 40

104 J 1658  1658 1684 -26 1711 27

104 K 1232  1232 1253 -21 1278 25

         

Sum 12699 22 19 12658 12953 -295 13319 366



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Kvartalsrapport YE   O6-05-08 

VEDTAK: 

SAMMENDRAG  

1. Studenter inn til Norge Sommer 2008    Totalt  125 
2. Studenter ut fra Norge sommer 2008/ Distriktsvis  

PCC Otto Brøholdt Lions AIM Camp Nr 1Uganda 2008 
Har i år 13 deltagere. 12 fra Norge og 1 fra Danmark. 

3. Vandreleiren 2008 - 2009 Ansvarlig distriktene B-E-K 
5.        Beitoleiren  2008 

I skrivende stund er 28 deltagere klarert for sommerleiren på Beito 

Diverse andre saker vedr. YE se Vedlegg 

SAKSOPPLYSNINGER  

GENERALSEKRETÆRENS  INNSTILLING: 

Fremtiden til vandreleirene må avklares før Convention 
For øvrig ser alt ut til å være på plass, og rapporten godkjennes. 

Sak: RAPPORT UNGDOMSARBEIDE

Møtedato: 30.05. 2008 Saksnr: 3.51 – 2007/08

Saksbehandler: MD YC Christopher Sakstype B

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak:

Distrikt A B C D E F G H J K SUM

Mål 08 8 14 12 13 10 8 30 15 20 20 150

Student 5 3 7 13 0 1 29 12 8 22 100

Diff 07 -3 -11 -5 0 -10 -7 -1 -3 -12 +2 -50



International Association of Lions Clubs 

MD 104 Norway 

MD-YC Christopher Knag 
Kipleveien 31 C 5179 Godvik 

Mobil:90693019  Tlf.pr. : 55264048 
E-mail mdyc@lions.no 

          Bergen O6-05-08 
Kvartalsrapport YE  

4. Studenter inn til Norge  
Alle de 5 norske leirene var fulltegnet ved fristens utløp den 31 03-08 
Leirene har følgende antall. 
104 B 20 deltagere 
104 C 25 ” 
104 D 28 ” 
104 G 30 ” 
104 K 25 ” 
Totalt  125 studenter inn til Norge. Noe frafall vil det alltid bli. Det 
er med glede vi ser at det blir flere og flere deltagere fra øst Europa.  

5. Studenter ut fra Norge sommer 2008/ Distriktsvis  

    
ViVi ser at det er stor forskjel fra distrikt til distrikt, men totalt er tallet 
det samme som året 2007. 

7. PCC Otto Brøholdt Lions AIM Camp Nr 1Uganda 2008 

Har i år 13 deltagere. Det blir 12 fra Norge og 1 fra Danmark. Danmark skulle 
sende 2 men den ene måtte melde pass da billettene måtte bestilles. 

Distrikt A B C D E F G H J K SUM

Mål 08 8 14 12 13 10 8 30 15 20 20 150

Student 5 3 7 13 0 1 29 12 8 22 100

Diff 07 -3 -11 -5 0 -10 -7 -1 -3 -12 +2 -50



MDYC har i år vært en snartur i Uganda og forberedt programmet for studentene 
som skal til Uganda i sommer.   
Det er gledelig å oppleve den enorme interesse denne form for ungomsutveksling 
har blant Lions klubber i Uganda. Jeg hadde gleden av å treffe noen av de 
ungdommene som deltok sammen med våre 5 sommeren 2007. Gleden var stor da 
jeg kunne fortelle at 3 deltar også i sommerens leir. Det kommer stadig inn penger 
til leiren, men grunnet sen innbetalig fra distriktene er billettene blitt atskillig 
dyrere en budsjettert.  
  

8. Vandreleiren 2008 - 2009 Ansvarlig distriktene B-E-K 
Distrikt B har meldt at de er godt i gang med sin del av arrangementet 
LC Rørvik og LC Namsos i sone 4 har tatt på seg ansvaret for den del som tilfaller B 
distriktet. ( 9. desember – 18. desember.)  
De resterende 2 deler av leiren tilfaller da slik. 
104 E 18.desember – 28. desember 
104 K 28. desember – 8. januar. 

5.        Beitoleiren  2008 
          

I skrivende stund er 28 deltagere klarert for sommerleiren på Beito. Rune Johansen  
( leirsjef) regner med at de vil bli 30 deltagere totalt. Leiren sliter med økonomien for 
tiden og Rune har purret ca 200 lions klubber. Han håper økonomien kommer på plass 
slik at et eventuelt underskudd kan unngåes.  Det er vesentlig at det fra årets DG,er og  
fremtidige DG,er benyttes en hver anledning til å promotere denne fantastiske leiren. At 
leirsjefen skal være nødt til å bruke av sin tid til å purre Lions klubber over hele Norge 
skulle være unødvendig.  

6.         Ungdomsprisen     

En verdig vinner er kåret og vil bli bekjentgjort på Riksmøte. 
  

7. Den Norske leirbrosjyren  
Med engelsk tekst vil bli klar for distribusjon på Convention i Bangkok.  
De fleste leirprogrammene er allerede mottatt. frist 15-05-05 

8. Orkester Norden  
Se egen rapport  skrevet av PDG Erik Evang.  

9. LEO 
MDYC  Er utrolig spent på å  se, og høre hva som er blidt resultatet av de løfter 
som ble gitt fra årets DG,er i starten på fiskal året i forbindelse med gjenomgang 
av handlingsplanen for året 2007-2008 

MDYC Christopher Knag      



Orkester Norden kontakten 
Status pr. mai 2008

I rapporten for februar fikk Guvernørrådet bl.a. disse informasjonene: 
Orkesteret er nå etablert i Kristiansand. Norsk prosjektleder er tilsatt: Katrine Ganer Skaug 
Det er etablert e-postadresse: post@orkesternorden.com   og  
                                               web-side: www.orkesternorden.com 
Tlf til prosjektleder er:           +47 907 81 864 

Siden den gang er tilsatt prosjektkoordinator, Gisle Sandvand. Hans tlf. er 94841223. 
Jeg har hatt flere kontakter med begge disse, og i det siste spesielt Gisle. De har tydeligvis  blitt ytterligere 
forsinket med å få ferdig endelig liste over deltakere som har takket ja til tilbudet om å delta. Oversikt over 
fordeling ble mottatt pr. 29.04 . 06.05 kom navnelisten. Fordeling etter denne listen settes i  (  ). 

Totalt   59 ungdommer. 
Senest mandag, 05.05.08 var jeg i kontakt med Sandvand, og ble lovet total liste. Denne ble mottatt  tirsdag 
formiddag, og av oversikten ovenfor er det blitt store forskyvninger 

Derimot er først mail fra deltaker mottatt i ettermiddag, og Oslo-klubben Oslo/Røa vil være naturlig 
sponsorklubb. Da jeg kontaktet presidenten i kveld, hadde jenta allerede tatt  kontakt i løpet av ettermiddag, etter 
anmodning fra meg.  Tirsdag f.k. er nemlig klubbens nest siste ordinære møte før ferien. OG – presidenten kunne 
meddele at stipend ville bli innvilget! 
FØRSTE  søknad i boks, samme dag som henvendelse om søknad ble gjort! Tenk om alle kunne stille opp slik. 

Listen har bare fordeling på land, og e-postadresse til ungdommene, slik at hjemsted er ikke oppgitt. 
Jeg tar kontakt med jentene pr. e-post, for å få dette avklart, slik at de fortest mulig kan kontakte sin lokale 
lionsklubb. Når det gjelder deltakerne fra Baltikum og Jugoslavia har jeg etterlyst om noen studerer i Norge (slik 
jo en del gjorde i fjor), ev. om det gis annen finansiell støtte til UiA som arrangør.  Flere av de utenlandske fikk 
støtte av sin ”lokale” klubb i Norge. 

Styret hadde møte i Kristiansand 6. februar, men jeg har enda ikke mottatt noen møterapport.  
Årets dirigent er som kjent  Roy Goodman, et ikke ukjent familienavn. 

Årets øvelser starter i Kristiansand 23. juni, og åpningskonserten finner sted i Domkirken 2. juli. 

Følg med på web-siden! når det gjelder konserter hvor og når. www.orkesternorden.com 

Solistkonkurransen under Europaforum 2008
Etter oppdrag fra MD-YC er jobbet videre med å finne kandidat til å representere Norge ved solistkonkurransen  
under Europaforum. I februarrapport antydet jeg noen navn, og uttakningskonkurransen slapp vi. Vinneren av 

Danmark                            8   ( 6 ) 
Finland                               4   ( 8 ) 
Tyskland                            1    ( 0 ) 
Island                                 1    ( 3 )

Norge                              11   ( 5 ) 
Sverige                            16   (24 ) 
Baltiske land                     9   ( 9 ) 
Uidentifiserte                    9   ( 1 ) 
Beograd                                 ( 4 )



årets ”VIRITUOS” ble jo lillesøster Eldbjørg Hemsing fra Valdres. Soneleder og jeg har hatt kontakt med 
Eldbjørg, og med mor. Eldbjørg har mulighet (disse ungdommene har nemlig et ganske stramt program, og 
storesøster Ragnhild er eks.vis på den tiden i California på turné!), og Eldbjørg vil gjerne representere Lions.  
En del praktiske spørsmål må bli avklart før vi er endelig klare.  

Kongsvinger, 06.05.08 

Erik Evang 
Fil: Lions etter aug.2007/GR 07-08/Statusrapport ON mai – 08.doc 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Se rapport fra MD-NAC nedenfor 

VEDTAK: 

SAMMENDRAG (saken gjelder – max 10 linjer): 

 

SAKSOPPLYSNINGER  

GENERALSEKRETÆRENS  INNSTILLING: 

En stor honør til Hilde for kjempejobb i den hektiske perioden etter de to brannene. Uten 
denne innsatsen (også med hjelp fra noen NAC’er), kunne distribusjonen ha gått meget ille.  

Rapporten godkjennes 

Sak: RAPPORT NARKOTIKAARBEIDE

Møtedato: 30.05. 2008 Saksnr: 3.52 – 2007/08

Saksbehandler: Hilde Straumsheim Sakstype B

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak:

Rapporten viser vekst for Lions tulipanaksjon med ca 30.000 tulipaner fra forrige år. Lions 
delte ut 906 000 tulipaner i 2008. Tilbakemeldinger fra distrikter og klubber ang aksjonsdagen 
er positive. Branner gjorde innspurten før aksjonen hektisk og medvirka til at en ikke fikk ned 
fraktkostnadene. 
DMV 2007 viser ca samme antall kurs som 2006 (89).  Føreløbig står det totalt 70 kurs på 
planen for 2008. Noen svake distrikter fra 2007 viser allerede god framgang for 2008.  
Mål er ikke oppnådd når det gjelder å få inn konkrete planer for klubbenes skolebesøk. Utsatt 
til 01.09.08  
Gledelig mange søkere til Lions tulipanpris dette året. 
Utbetalinger fra Narkofondet – se egen sak . 



Generelle føresetnadar :  
- Lions etiske norm 
- Langtidsplan 2007-2010 / Ungdomsarbeid 
- MD sitt policydokument for ungdomsarbeid 

Hovudfokus og mål for MD-NAC 2007-2008: 
Å delta aktivt i kampen mot rus og stoffmisbruk.  
Dette gjer vi gjennom tulipanaksjonen - som gir grunnlag for klubbane si finansiering av  
undervisningsopplegget ”Det er mitt valg” og  lokalt ungdomsarbeid. 

MÅL 1  
Gjennomføre opplæring av årets NAC gjennom fagsjefskurs 24-26  august 
1 : Opplæring i kurspakken til ”Det er mitt valg”. tulipanaksjonen Instruktør Marit Søsveen / 
dagleg leiar DMV Ivar Tollefsrud  vil delta på årets fagjefskurs på Montebellotunet. 
 2: Legge ide-grunnlaget for en ”verktøypakke” til bruk under tulipanaksjonen.  

 MÅL 2  
 Styrke tulipanaksjonen 
1. Gjennom ytterlegare informasjon, motivasjon og tilrettelegging er målet å kome opp  
 i eit antal på minimum 910.000 tulipanar våren 2007. 
2: Redusere prisen på tulipanar ut til klubb med kr 0,50 (inkl. moms) pr. tulipan, under føresetnad  
    av  auke i tulipanbestillingar .  
3:Arbeide for reduksjon av fraktkostnadar. 

1: Fagsjefsmøtet gjennomført som planlagt. Distrikt A, E og G var fråverande. Marit Søsveen 
heldt eit inspirerande innlegg om korleis lærerkursa vert gjennomførde. Innlegget la opp til 
mykje aktivitet. 
2: Ide-grunnlaget til verktøypakken for tulipanaksjonen blei lagt. Denne skal sendast ut til  
klubbene på CD saman med presentasjon av DMV. DMV finansierer utsendinga  med midlar  
øyremerka ”opplæring av tillitsvalte ”.



MÅL 3 
Marknadsføre ”Det er mitt valg” til lærarar, foreldre, lærarstudentar, skuleleiarar og 
andre  som har ansvar for barn sine oppvekstvilkår.  
1:Gjennom å gi opplæring  i undervisningsopplegget / foredraget til bruk i distrikt, soner og 
klubbar der distrikta ikkje hadde slik opplæring sist 2006-2007.  
2:Gjennom informasjonskampanjen. 
3:Gjennom kontinuerleg oppsøkjande verksemd retta mot skuleverket.  

MÅL 4 
Støtte og oppmuntre klubbane i å gjennomføre andre tiltak retta mot ungdom og 
rusførebygging. 
1:Gjennom å støtte og følge opp konkrete handlingsplanar /rapportar  frå NAC´ane i distrikta. 
Dette blir også ein del av DG sitt ansvar å følge opp.  

1: Bestillingsfrist sett til 15. desember. Sendt ut brev / informasjon om dette. Brev m.  
    bestillingsinformasjon vert sendt ut til klubbane veke 47.  
    Pr 14 januar: 880.914 tulipanar. 
    Måltall:       908.000 tulipanar 
    Distrikt A, B og F bestiller over måltall og over fjoråret. 
    Distrikt C, D, E og H bestiller litt over fjoråret, men under måltall. 
    Distrikt ,G,,J og K bestiller både lavere enn målet og lavere enn måltall. 
2: Grunna uventa auke i pris frå leverandør må prisen stå som før dette året.  
    Bukettane inneheld 8 tulipanar. Dette gjer at klubbane si forteneste vil auke trass same pris 
    pr tulipan. 
   8 tulipanar pr bukett har fått blanda mottaking i klubbane. Trass auka forteneste pr  
   bukett har nokre klubbar valt å bestille mindre enn fjoråret. Grunnen er at klubbane  
   likevel vil få fleire bukettar å selge.   
3: Bestilling av tulipanar er fordelt på fleire leverandørar. Dette gjer avstand til klubbar  
    kortare, og dermed håper vi at også frakt-kostnadane mindre.

1: Foredraget /perm med CD vert sendt ut til alle klubbar i november. Klubbane vert oppmoda  
   om å ta ein klubbkveld med gjennomgang av dette materiellet.  
  Alle klubbar har nå mottatt presentasjonspermen. Vi avventer resultat. 
  MD NAC deltok på Country Director`s Meeting i Budapest 9-13 januar. Norges arbeid 
  med DMV og Tulipanaksjonen vart presentert og lagt merke til. Etter ynskje frå fleire 
  av deltakarlanda er MD NAC i gang med ein engelsk versjon av presentasjonspermen. 
Ein 
  presentasjon på engelsk av tulipanaksjonen er allereie utarbeidd og vert send på  
  oppfordring til fleire Country Directors og instruktørar. 
2: Informasjonskampanjen  klubbvis så langt. 
   NAC er bedt om å gjere klubbane merksame på informasjonskampanjen 25.4 som rettar  
  seg direkte mot tulipanaksjonen, slik at klubbane kan planlegge å gjere noko ekstra ut 
av  
  aksjonen. 
3: Delt ut ”Adressebok for skoleverket.” Alle NAC skal syte for lister frå klubbane kva skular  
   dei skal oppsøkje. Klubbane lagar plan for dette. 
   Lister over prioriterte skular som skal få besøk skal vere inne hos NAC pr 10 februar.



2: Gjennom å syte for at klubbane får grei informasjon om den støtta dei er berettiga til 
gjennom Lions Narkofond. 
3:Synleggjere Lions / sette krav om synleggjering på ulike vis der vi går inn med støtte til 
andre organisasjonar som arrangerer aktivitetar for ungdom.  

MÅL 5 
Følge opp og rapportere arbeidet med førebygging av rus og vold. 

- Gjennom AU / GR 
- Gjennom NAC  i distrikta 
- Gjennom bruk av nettside / avis /informasjonsbrev. 

Hilde Straumsheim  MD NAC

1: NAC vert oppmoda om å vere konkret i sine planar, slik at MD NAC er best mogleg orientert  
   om aktivitetanei distrikta. 
2: Informasjon om Lions narkofond vert sendt ut til kvar enkelt klubb på info – CD i november. 
    Informasjon utsendt som planlagt. Får søknader på etterskudd som kan tyde på at  
    klubbane  ”oppdagar” Narkofondet. 
3: Bevilga støtte 100.000,- kr til TV-aksjonen. Lions sentralt ba om at dette skulle kome  
   tydeleg fram i TV -   sendinga. 

Orientering til GR og opplæring av VDG i august. 
Gjennomført NAC opplæring 
Sendt NA informasjonsbrev til GR, VDG og til alle klubbar september og oktober 
Sendt info til The Lion



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Se statusrapport nedenfor fra MD IRC Evy Einarsen 

VEDTAK: 

SAMMENDRAG (saken gjelder – max 10 linjer): 

Det til nå har et aktivt år for IR-området. Det arbeides med mange flotte små og store 
prosjekter i MD Norge.  
Som gjenspeiles i pågangen til søknader om midler fra Lions Mint-fondet. 
Særlig positivt er det med tilgangen av innbetalinger til Campaign Sight First II. 

SAKSOPPLYSNINGER: 

Se egen sak nr. 3.61 om innbetalinger til IR området 
Se egen sak nr.6.28  om søknader til  Mint-fondet. 
Se egen sak nr. 6.26 om utbetalinger fra katastrofeberedskapen 

Sak: STATUSRAPPORT INTERNASJONALT 
ARBEIDE

           

Møtedato: 30.05. 2008 Saksnr: 3.53 – 2007/08

Saksbehandler: Evy Einarsen Sakstype B

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak:



GENERALSEKRETÆRENS  INNSTILLING: 

Rapporten godkjennes 

RAPPORT FRA IR-OMRÅDE MD 104 
FRA 01.02.08 til 01.06.08 

MD IRC Evy Einarsen 

FOKUSMÅL: 

• Aktiv og medvirkende bekjempelse av verdens blindhet.  
• Minimum 40%  av årlig innsamlede midler i MD 104 kanaliseres til IR arbeid. 
• Samspill i Norden gjennom kreative NSR-prosjekt. 
• Aktiv yter av økonomisk bistand til katastrofeområder 
• Synliggjøre felles IR innsatser. 

Satsingsområde nr. 1 

• Aktiv og medvirkende bekjempelse av verdens blindhet.  

Tiltak:  
 Å lage positiv og motiverende informasjon om øyehelseprogrammet. 

Å sikre kontinuitet i innbetalinger fra alle klubber slik at Øyehelsprogrammene kan 
gjennomføres etter oppsatte planer og tidsrammer.  
Klubbene oppfordres i perioden 2006-2008 til å yte etter evne og gi prioritering til: 
Campaign Sight First II.  

Vurdering: 
Campaign Sight First II har nådd et fantastisk beløp pr. 05.05.08. Innsamlede midler var 
da ca 13.2 mill norske kroner. Resultatet er veldig positivt, og de prioriteringer som 
klubber og distrikt har gjort viser at Lions i Norge står sammen når det gjelder. 

Satsingsområde nr. 2 

• Minimum 40% av årlig innsamlede midler i MD 104 kanaliseres til  IR arbeid. 

Tiltak: 



Å oppfordre alle tillitsvalgte på alle nivå til å lage lett tilgjengelig informasjon som 
distribueres ut til alle distrikt og klubber via Lions Norge sin hjemmeside/ distriktenes 
hjemmesider og via e-post/ CD’er. 

Vurdering: 
Hjemmesidene for distriktene har informasjon om arbeidet som gjøres på IR-området. MD 
ICC har sendt ut 2 Infobrev til distriktenes IRc’er. 
Informasjon om IR-aktiviter er tilgjengelig på de ulike nettsidene til våre distrikter. Alle 
distrikt har arbeidet aktivt for å oppfylle sine mål i egne handlingsplaner.  
” The Linon” som er MD Norges medlemsavis har fortsatt med god informasjon gjeldene IR. 
Det kan virke som om MD 104 når opp mot minimum  40%  innsamlede midler for dette året 
med grunnlag i Campaign Sight First II. 

Satsingsområde nr. 3 

• Samspill i Norden gjennom kreative NSR-prosjekt. 

Tiltak: 
• Å bidra til samhandling på tvers av landegrensene i Norden og sikre flyt av 

informasjon om pågående NSR-prosjekter til alle involverte parter. 
• Å sikre tilgang på økonomiske midler slik at prosjekter kan følge fastsatte tidsplaner. 
• Å drive med aktiv informasjonslik at klubbene ser viktigheten av å være delaktig i 

våre Nordiske samarbeidsprosjekter. 

Vurdering. 
Minsk-prosjektet har fortsatt 104 K som prosjektgruppe og har på Distriktsmøtet i K gjort 
vedtak som vil gi støtte fram til 2012/2013. Prosjektet har framgang, men det har blitt en del 
forsinket. 
Det er mye informasjon om det nye svenske prosjektet Casa Minunata i Romania, og den 
finnes på www.casaminunanta.org.  

Satsingsområde nr. 4 

• Aktiv yter av økonomisk bistand til katastrofeområder. 

Tiltak: 



Å etterleve Lions Missons når nød og katastrofer inntreffer. 
Å bestrebe seg på å finne positive partnere for å kunne kanalisere hjelp hurtig. 
.  
Vurdering: 

• Lions Norge får jevnlig innbetalinger til våre anbefalte områder fra klubber i MD 104. 
• Det er alltid et ønske som fagsjef for dette området at innbetalingene skulle vært 

større, men det viser seg at alle klubber yter etter evne og bidrar slik de kan ut fra 
antall medlemmer og økonomi. 

• Det er positivt at Lions kan være ”Til Tjeneste”, slik det står i Lions Statement. 

Satsingsområde nr. 5 

• Synliggjøre felles IR innsatser.  

Tiltak: 
Å benytte enhver mulighet å spre informasjon om IR. 
Å gjøre all informasjon tilgjengelig på Internett og på andre måter. 
Å oppfordre alle klubber til å fast infotid om IR på klubbmøter. 

Vurdering: 
Det virker som klubber i MD Norge bruker infotid på medlemsmøter for innbetalinger til IR- 
aktiviteter. Dette området på klubbnivå kan styrkes, og det bør settes fokus på å gi mer 
konkret informasjon om våre små og store IR-aktiviteter.   
MD IRC har vært på Distriktsmøtet i Distrikt K med informasjon knyttet til IR-området. 

Lakselv, den 5.mai 2008 

MD IRC Evy Einarsen 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Stausrapport for IT 2007-08.doc  

VEDTAK: 

SAMMENDRAG (saken gjelder – max 10 linjer): 
Alle klubber og distrikter har fått nye startsider eksternt, men det er stor variasjon når det 
gjelder å publisere informasjon på nettsidene. Det blir stadig viktigere for både medlemmer 
og publikum at de finner relevant informasjon på nettsidene. Taes opp på fagsjefmøte for ITC 
for å utvikle en felles målsetning og diskutere mulige virkemidler. 

Utviklingen av ny startside for lions.no har blitt forsinket. Design er utviklet og det forventes 
implementert i mai/juni. Nye funksjoner som nyhetsbrev er utviklet, og prøves ut på Lions 
Norge i første omgang. Nye nettsider for Lions Røde Fjær 2009 forventes lansert i uke 21. 

SAKSOPPLYSNINGER  

GENERALSEKRETÆRENS  INNSTILLING: 

En del arbeide som må gjøres av Intercodex går alt for sakte, da dette gjøres som 
gratisarbeide, og på kvelds- og helgetid. Vi må se om vi kan finne midler som gjør at vi får 
fortgang i endela av det vi ønsker skal gjøres, og som vi ikke har kompetanse til her på huset.  

Rapporten godkjennes. 

Sak: Stausrapport for IT

Møtedato: 30.05. 2008 Saksnr: – 2007/08

Saksbehandler: Informasjonskonsulent Vibeke Aasland Sakstype

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak:



Statusrapport mai 2008 for IT 
MD 104  2007-2008 

Generelle forutsetninger:  
- Lions etiske norm 
- Langtidsplan 2007-2010 

Hovedfokus og mål for MD-ITC  2007-2008: Informasjon om Lions skal være lett 
tilgjengelig for publikum på Lions Norge, Distrikt og Klubb, både eksternt og internt. Ny 
standard for nettsider på alle nivå skal øke gjenkjennelseseffekten og bidra til å profilere 
Lions. Innholdsstruktur må samsvare med fokus for informasjonskampanjen. 

Se også Referat/arbeidsdokument fra fagsjefmøte for PRC og ITC  

Mål 1: Ny standard for klubber. (Les spesifikasjoner i referatet) 
Alle klubber (i distrikter med E-site) skal ha ny standard for klubb innen 1. februar. 
  

• Alle klubbene har fått ny standard på startsiden eksternt. ITC i J-distriktet har hatt 
oppfølging og opplæring av ITC og PRC. 

• Distrikt D har fått som prøveordning fått ny startside for distrikt og klubber, og 
distriktet går inn for å fortsette med systemet. 

  
Mål 2 Videreutvikle standard for distriktene, startsider og distriktsnytt. 

Status: 
• Eksport av data fra medlemsregisteret til kontaktinformasjon på klubb, distrikt og MD 

prøves ut i mai 2008. Å automatisere oppdateringene gjør at kontaktinformasjon blir 
oppdatert på alle nivå. Samarbeid mellom ITC i J, ITC i F og Intercodex. Standard er 
navn på president og e-postadresse til klubben. Klubben velger så selv hvor mye 
kontaktinformasjon publikum skal få tilgang til. 

• Noen klubber og distrikter publiserer jevnlig informasjon, men det bør bli flere som 
benytter muligheten til å formidle informasjon på nettsidene. Særlig eksternt. 

• Statutter for klubbenes info-pris ble godkjent av guvernørrådet i februar 2008. Kan 
være et tiltak i 2008/2009 for å stimulere klubber til å bruke nettsidene aktivt. 

Mål 3 Implementere E-site 3 
Oppgradering følger utvikling for microsoft.net  
Status: Mange funksjoner er oppgradert, men ikke alle ettersom Lionssystemet har 
spesialtilpasninger. Det gjelder f. eks. ny editor. 



Mål 4 Øke trafikken på lions.no  
• Stabile tall på sideforespørsler fra januar 2008 – april 2008. Se månedlig statistikk på 

fagområde IT. Varierer mellom 156180 (februar) og 235565 (april) 
• Annonser i forbindelse med kampanjen har henvist til lions.no 
• Nettannonser i forbindelse med informasjonskampanjen har vært lenket til lions.no. 
• Fullstendig rapport om trafikken blir levert i mai av mediebyrået Mindshare  
• Googles gratis statistikktjeneste Analytics skal benyttes for å fremskaffe mer 

informasjon om trafikken. 
• Erfaringen med Lions adventskalender var at konkurranser kan gjennomføres. Bør 

utvikles videre og brukes i kampanjer. 

Mål 5 Ny standard for startside Lions Norge 

Status:  
• Forslag til nytt design med forenklet struktur er utviklet av eksternt byrå. Forsinket 

implementering på lions.no Forventer lansering i mai/juni 2008. 
•  Nyhetsbrev er utviklet. Skal prøves ut av Lionskontoret i første omgang. 
• Arbeidet med nye sider for Det er mitt valg har blitt forsinket. Ny tid er juli 2008.  
• Nettavis/portal for internasjonalt hjelpearbeid forventes implementert  juni 2008. 
• Det er tatt plasshensyn til små sponsorannonser/annonsører på ny nettside lions.no 
• Oppdatert presentasjon ”Hva er Lions” eksternt. Kommer med ny nettside for lions.no 
• Ny standard på side for intern opplæring, Lionsbiblioteket, er utarbeidet av MD-LDC. 

Struktur er tilpasset målgruppe/funksjon. Må tilpasses øvrige publiseringsmetoder. 
Innhold kvalitetssikres av fagsjef med gjennomgang på fagsjefsmøtet i juni. 

•  Blikkfang for nye medlemmer med lenke til interesseskjema. Det er lagt inn artikkel i 
nyhetsvisning. Vil ligge som fast element på ny startside. 

• Ny nettside for Lions Røde Fjær 2009 er forsinket. Forventet lansering uke 21. 

Mål 6  Opplæring av fagsjefer på MD-nivå 
Opplæring i publisering i E-site. Fagsjefer får ansvar for oppdatering og vedlikehold på 
fagområdets nettsider, i første omgang internt. 

Status: 
• Fagsjefene har fått basisopplæring (tre timer) i publisering med orientering om å 

oppfordre til besøk av fagsjefenes nettsider. All viktig faginformasjon som 
kommuniseres via e-post skal ha lenker til fagsjefens side der informasjonen er 
publisert + forklaring om hvordan man klikker seg dit fra lions.no. 

• Det bør tilrettelegges for ytterligere opplæring for å holde informasjonen oppdatert.  

Mål 7 Klubber skal holde medlemsregister oppdatert 
Informasjon om dette har vært omtalt i ulike artikler i The Lion. Veiledning om innlegging av 
styre og kontaktperson Lions Røde Fjær ligger godt synlig på siden for innlogging. 

Status:  
Lionskontoret får stadig flere henvendelser om hjelp til å redigere medlemsregisteret. Det 
tyder på at det nå er økt behov for at distriktene legger vekt på mer IT-opplæring av klubber. 





GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Se referatet nedenfor 

VEDTAK: 

SAMMENDRAG (saken gjelder – max 10 linjer): 

SAKSOPPLYSNINGER  
Kun til informasjon 

GENERALSEKRETÆRENS  INNSTILLING: 

Protokollen tas til informasjon. 

LIONS AID NORWAY 

Møteprotokoll 

Sak: STYREMØTE I LAN 15. FEBRUAR 2008

Møtedato: 30.05. 2008 Saksnr: 3.56 – 2007/08

Saksbehandler: Otto Brødholt Sakstype I

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak:



Møteart:  Styremøte 
Dato/tid fra-til  15.2.2008  kl. 15.00 til kl. 17.15 
Sted:   Lionskontoret    
Tilstede:  Evy Einarsen, Ole Fjeldtvedt. Per Jægtvik, Svein Berntsen 
   Fra administrasjonen: Egil Moe Helgesen, Otto Brødholt 

Sak 2008-01 – Godkjenning av innkalling og sakliste 
Godkjent 

Sak 2008-02 – Protokoll fra møte 31.8.2007 
Godkjent 

Sak 2008-03 – Årsrapport med beretning om virksomheten og regnskap for 2007 
Fremlagt administrasjonens utkast til årsrapport og regnskap. Administrasjonen orienterte om 
de vesentligste punktene i årsrapporten. På spørsmål om sikring av avtaler med sponsorer i 
fadderbarnordningen ble det bekreftet at det er inngått formell avtale med den største 
sponsoren. De øvrige er enkeltavtaler med personer og lionsklubber. 
På grunn av forsinket innrapportering fra Malawi og Uganda, noe som skyldes at de lokale 
revisorene ikke hadde avsluttet og rapportert i tide, var ikke årsregnskapet helt avsluttet. 
Styret hadde ingen bemerkninger til utkastet som ble lagt frem. 
Styret er forelagt årsberetning og regnskap via e-post. Det er ikke kommet innsigelser, og 
guvernørrådet har lagt saken frem for riksmøtet til behandling og godkjenning. 

Sak 2008-04 – Endring i gjennomføringen av øyehelseprosjektet i Malawi 2008 og 2009. 
Stedlig representant Roe Grønnevet blir i prosjektet ut 2008. Administrasjonen har funnet det 
hensiktsmessig å dra nytte av hans kunnskaper om planlegging og bygging mens han er der, 
og foreslår at vi bytter om på planene for 2008 og 2009. Det gjør vi ved å starte planlegging 
og bygging av klinikk nr. 2, i Zomba, i 2008 og forskyver opplæringsprogrammet til 2009 og 
senere. Dette er forelagt NORAD, som mener at vi er de best kvalifiserte til å avgjøre dette og 
overlater avgjørelsen til oss. 
Styret tok til etterretning at det igangsettes arbeid med øyeklinikk nr. 2 nå og at 
opplæringsprogrammet utsettes. 

Sak 2008-05 – Endring av vedtektene for Lions Aid Norway 
Ved en inkurie er det kommet inn en bestemmelse som kan oppfattes slik at når noen ikke-
ansatte innenfor LAN-systemet påtar seg betalte oppdrag innenfor bistand, skal honorarer 
tilfalle LAN. Det har aldri vært meningen, og styret godkjente at bestemmelsen tas ut av 
vedtektenes § 3.5. Administrasjonen fikk i oppdrag å tilpasse vedtektene slik at øvrig innhold 
samsvarer med dette. 

Sak 2008-06 – Nytt prosjektområde for øyehelsearbeidet 
Administrasjonen har fremlagt et forslag for Guvernørrådet om å starte arbeidet med å finne 
et nytt prosjektland for øyehelsearbeidet. Guvernørrådet legger har vedtatt å legge forslaget 
frem for riksmøtet 2008 med anbefaling. 
Styret tok saken til orientering. 



Sak 2008-07 – Ungdomsleir i Uganda sommeren 2008 
Administrasjonen ga en muntlig orientering og besvarte spørsmål. 

Sak 2008-08 – Eventuelt 
Intet 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Se regnskapet i sak 3.58 

VEDTAK: 

SAMMENDRAG (saken gjelder – max 10 linjer): 
1. Salgsinntektene ligger 11.000 under budsjett, vesentlig pga manglende høgskolekurs 

og boksalg. 
2. Antall kurs avviklet høyeste noen gang. 
3. Generelt lavere kostnader til tross for høyere aktivitet. Antagelig er det et etterslep av 

kostnader på lagerhold.  
4. Varekost solgte bøker tilnærmet 0, da vi bruker at det lageret som ble betalt av SHD i 

2007. 

SAKSOPPLYSNINGER  

GENERALSEKRETÆRENS  INNSTILLING: 

Meget tilfredsstillende regnskap. 

Sak: KOMMENTAR TIL REGNSKAPET I 
STIFTELSEN ”DET ER MITT VALG”

Møtedato: 30.05. 2008 Saksnr: 3.57 – 2007/08

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Sakstype O

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak:



Stiftelsen Det er mitt valg SAK 3.58

RESULTATREGNSKAP DRIFT PR 31.03.2008

Regnskap Regnskap Budsjett Differanse
Note 2008 2007 2008 budsj/regnsk

Inntekter
Kurs 1 600 000 474 000 570 000 30 000 
Musikalen 1 610 1 900 3 000 (1 390)
Andre inntekter 0 9 219 3 000 (3 000)
Salg bøker og brosjyrer 90 359 79 556 109 500 (19 141)
Kurs høgskolene 2 0 82 450 18 000 (18 000)
Sum inntekter 691 969 647 125 703 500 (11 531)

Driftskostnader
Personalkostnader 3 409 770 355 106 430 007 (20 237)
Reiser/møter 60 626 69 340 85 500 (24 874)
Egne ansatte's arbeid mot prosjekt 3 (104 500) (36 300) (90 000) (14 500)
Lokalkostnader 13 081 9 110 13 750 (669)
Revisjon og regnskap 3 18 750 18 750 18 750 0 
Avskrivninger 0 0 0 0 
Royalty 14 085 14 085 12 500 1 585 
Adm.og kontorkostnader 50 054 35 117 60 146 (10 092)
Lagerkost, utsendelse 13 933 27 496 36 000 (22 067)
Varekost solgte bøker 4 2 830 8 800 56 423 (53 593)
Avs. tap på krav 0 0 0 0 
Sum driftskostnader 478 629 501 504 623 076 (144 447)

Driftsresultat 213 340 145 621 80 424 132 916 

Finansresultat (175) (353) 0 (175)

Resultat før netto prosjekter 213 165 145 268 80 424 132 741 

1



2



RESULTATREGNSKAP DRIFT PR 31.03.2008

Oppf. grad
i %

105 
54 

0 
83 

0 
98 

95 
71 

116 
95 

100 

113 
83 
39 

5 

77 

265 

265 

3



4



Stiftelsen Det er mitt valg

Balanse 3/31/08 12/31/07
   

Eiendeler
Note

Anleggsmidler
Varige driftsmidler 0 0

Omløpsmidler
Varer på lager 7 0 0

Forskuddsbetalte kostnader/fordringer 68 379 84 361
Debitorer  76 558 87 784
Sum fordringer 144 937 172 145

Bank 8 2 402 335 2 498 591
Sum omløpsmidler 2 547 272 2 670 736

Sum eiendeler 2 547 272 2 670 736

Egenkapital og gjeld

Egenkapital
Opptjent egenkapital 01.01. 1 016 482 578 249
Grunnkapital 200 000 200 000
Årets resultat drift 213 165 438 233
Sum egenkapital 1 429 648 1 216 482

Kortsiktig gjeld
Kreditorer 15 556 38 315
Mellomværende med SHD 5, 10 96 171 223 889
Mellomværende med SHD VOB 5, 10 479 193 771 933
Mellomværende med LCIF 6, 10 22 841 22 841
Annen kortsiktig gjeld 9 161 619 34 395
Skyldig forskuddstrekk & arb.g.avg. 104 160 168 985
Skyldig feriepenger 238 083 193 896
Sum kortsiktig gjeld 1 117 625 1 454 254

Sum egenkapital og gjeld 2 547 272 2 670 736

1
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Stiftelsen Det er mitt valg

REGNSKAPSRAPPORT PROSJEKT PR. 31.03.08

 

SHD Regnskap Regnskap Bevilget støtte Bevilget støtte
Note 3/31/08 3/31/08 HSD LCIF

Utbetalt støtte Påløpn. Kost. Resultat LCIF

Støtte/tilskudd SHD 223 889  0
Støtte/tilskudd SHD VOB 771 933 0
LCIF 22 841 0
Sum inntekter 995 822 0 22 841 0

 
Evaluering 61 912 61 912  0
   Design 0 60 553 −60 553 0
   Ungdomstrinnet 0 0 0 0
   Veiledningsmøter intervensjon 0 0 0 0
   Trykking, utsendelse 0 0 0 0
   Eksterne veiledere 0 0 0 0

Sum Evaluering 61 912 60 553 1 359 0

Materiell
   Grunnskolen 0 0 0 0
   Vold og overgrep 0 0 0 0
   Videregående skole 28 796 0 28 796 0
   Foreldre 0 0 0 0
   Aktivitets- lekehefte 0 0 0 0
   Barnehageopplegg 28 796 0 28 796 0

Sum Materiell 57 591 0 57 591 0

Skolering  
   Pedagogiske høgskoler 0 0 0 0
   Nye instruktører 14 398 0 14 398 0
   Oppfølgingskurs 28 797 272 28 525 0
   Foreldremøter 10 798 0 10 798 0
   Instruktører/medarbeidere 50 393 66 892 −16 499 0
   Vold/overgrep 0 0 0 0

Sum Skolering 104 385 67 164 37 222 0
Vold og Overgrep 771 933 292 740 479 193 0
LCIF 0 0
Overheadkostnader 0 0  0
Sum 995 822 420 457 575 365 0 0 0

Resultat 0 0 575 365 22 841 0
Ført mot driftsregnskapet 0 0 0
"Overskudd" fra i fjor 0 0
Netto resultat 0 575 365 22 841
Ikke utbetalt 1 331 111 0

1



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Se styrereferatet nedenfor 

VEDTAK: 

SAMMENDRAG (saken gjelder – max 10 linjer): 

SAKSOPPLYSNINGER  

GENERALSEKRETÆRENS  INNSTILLING: 
1. Etter at boken ”Vold og seksuelle overgrep mot barn” nå foreligger, er det full fart i 

prøveprosjektet som er finansiert av midler fra SHD. 
2. Instruktørsituasjonen må avklares snarest 
3. To styremedlemmer er på valg, Kjell Børresen og Bjørn Holm. Styret i DNV innstiller 

på gjenvalg av Kjell Børrsen, mens det må finnes nytt medlem etter Bjørn Holm. 
Oppnevningen vil finne sted på GRM den 30. mai 2008 ( se også sak 5.17) 

Sak: REFERAST FRA STYREMØTE I DMV 15.02.08

Møtedato: 30.05. 2008 Saksnr: 3.59 – 2007/08

Saksbehandler: Ivar Tollefsrud Sakstype I

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak:



Styremøtereferat 

Styremøte den 15. februar 2008 

Til stede:  Styreleder  Sigmund Kjos 
   Styremedlem  Sølvi Nordlund 
   Styremedlem  Stein Larsen 
   Styremedlem  Bjørn Holm 
   Styremedlem  Liv Ruud 
   Styremedlem  Kjell Børresen 
I tillegg deltok: Generalsekretær Egil Moe-Helgesen  
   MD NAC   Hilde Straumsheim 
Referent:  Ivar Tollefsrud 

Styreleder åpnet møtet og ønsket alle velkommen (og det ble avsunget bursdagssang for 
referenten som denne dag manglet ett år på å fylle 60 år) 

1/08. Godkjenning av innkalling og referat 
Vedtak: Innkallingen godkjent, styrereferatet fra 16.11.07 godkjent med følgende kommentar: 
Beløpet i sak 18/07, Søknad Sh-dir., første linje, rettes fra kr 2.780,- til kr 2.780.000,- 

2/08. Regnskap 2007 med kommentarer 
Overskudd 2007 ble på kr 438.233,- mot budsjettert kr 178.373,-  
Overskuddet skyldes langt lavere personalkostnader enn budsjettert (langtidssykemelding av 
en ansatt), og økning i salg av bøker. 
Generalsekretæren ba styret se på forholdet med stort overskudd og bruk av Lions 
Narkofonds midler til DMV-kurs. Tas opp på styremøtet i mai 08.  

3/08. Budsjett 2008 
Budsjett for 2008 er satt opp med et underskudd på kr 6.127,-. Her er det beregnet full 
varekost ved salg av bøker, men som dette året ikke vil få full effekt. Sponsorinntekter er ikke 
tatt med. Bare effektene av disse to forhold vil trolig gi stiftelsen et lite overskudd i 2008. 

4/08. Planlagte aktiviteter i tillegg til normale kurs som skaper inntekter i 2008 
I vår søknad til Sh-dir for tildeling av midler for 2008 har vi søkt om å kunne bruke tildelte 
midler til bl.a. oppfriskningskurs. Alle oppfriskningskurs vil dermed gi overskudd. Det 
arbeides dessuten med å få på plass en presentasjon av stiftelsen til bruk overfor sponsorer. 
Arbeidet ledes av styreleder.  
 
5/08. Hvordan ser aktiviteten generelt ut fremover 1. halvår, med tanke på inntekter 
Med kurs allerede booket – ingen overraskelser av negativ art.  



Klubbene må fokusere på oppfriskningskurs og foreldremøter – dekkes av Sh-dir. En 
oppfølging av skolene med jevne mellomrom, hvert kvartal?, vil dessuten kunne bety ekstra 
salg av omslagspermer og ”lekeboka”  

6/08. Korte kommentarer fra European LQ-møte i Ungarn 
Norge stilte med Anna Grethe Engebu, Liv S. Ruud, Wenche Wiig, Marit Søsveen, Sylvia 
Johansen, Hilde Straumsheim, Sigmund Kjos og Ivar Tollefsrud. Som valgt møteleder fra 
forrige møte i Uppsala stilte Kjell Tore Andersen. 
Møtet var meget viktig for våre nye instruktører, men også den ”eldre garde” fikk ønsket 
påfyll av motivasjon og kunnskap. 
Faglige diskusjoner og sosialt samvær er viktig for LQ-familien, og den er stor i Europa! 
Nyttig å høre hvordan andre land arbeider med LQ, noe kan adopteres, men uten tvil – Norge 
sitter langt framme i bussen! 
Neste møte (januar 2009) for seniorinstruktører og Country Director avholdes på Kypros. 

7/08. Aktiviteter etter vårt møte den 27.-28. oktober 07 – fremdrift – hvem har ansvar – 
kapasitet/muligheter 
Sponsormateriell er under utarbeidelse. Styremedlemmer må bli mer involvert i utadrettede 
aktiviteter, daglig leder må i første rekke passe på den daglige drift m.h.t. kurs-booking, 
deltakelse på seminarer/klubbesøk, være tilgjengelig overfor lions tillitsvalgte og 
klubbmedlemmer. 
Daglig leder er også administrativt ansvarlig for utprøvingen av et nytt undervisningsopplegg, 
”Vold og seksuelle overgrep mot barn”, som skal utprøves og evalueres av 9 skoler i 5 fylker 
innen utløpet av skoleåret 07/08. 

8/07. Planlagt nytt opplegg; salg av kurs i Oslo regionen – skaffe erfaring 
Marit Søsveen vil fra skoleåret 2008/09 arbeide som lærer i redusert stilling. En dag i uken 
skal hun arbeide for stiftelsen med markedsføring og salg av DMV kurs i Oslo og Bærum 
(Lionsdistrikt 104H). Opplegget er ”klarert” med distriktsguvernøren og narkoansvarlig i 
distriktet. Det er å håpe at dette tiltaket bidrar til å få kursaktiviteten i Oslo og Bærum opp på 
vesentlig høyere nivå enn pr.d.d. 

9/08. Skal skolene i framtiden selv betale for DMV kursene? 
Mange av kursene som arrangeres har deltakere fra forskjellige skoler. Skal skolene i 
fremtiden selv betale må det beregnes en deltakeravgift pr person. Det har forekommet noen 
ganger at skolene selv bidrar med egenandeler der hvor Lions ikke har mulighet til å betale 
fullt ut. Vil betaling fra skolenes side bety mindre aktivitet i klubbene? (Salg av kurs 
sentraliseres). Forsøket, som beskrevet i referatets pkt 8/07, kan muligens gi noen føringer. 

10/08. Hva er på gang med Sh-dir – informasjon om Vold og seksuelle overgrep mot 
barn 
Kr 855.000,- er bevilget fra Sh-dir til utprøving av stiftelsens undervisningsopplegg ”Vold og 
seksuelle overgrep mot barn”. Revidert lærebok og foreldrebok er trykket opp, og datoer for 
seminarer er satt. Holmen Fjordhotell den 3. mars med deltakere fra Kautokeino barneskole, 
Rønningen barneskole og Hagaløkka skole fra Asker, samt Oslo Motessoriskole. Grimstad 10. 



mars med deltakere fra Brattås skole i Porsgrunn, Frivold skole og Jappa skole i Grimstad. I 
tillegg til Liv Ruud og Gunnar Malmin er Margrethe Wiede Aasland, Øivind Aschjem og  
Stine Sofies stiftelse engasjert som fagpersoner. 15. april vil det bli arrangert kurs for Komsa 
skole og Bossekop skole i Alta. Alle skolene stiller med helsesøster på seminarene. 
Hver skole prøver ut forskjellige leksjoner, samt avholder foreldremøte, og opplegget skal 
sammen med deltakende skoler evalueres i juni. 
Skolene vil bli fulgt opp en til to ganger i utprøvingsperioden. 

11/08. Behov for nye instruktører i nær framtid? 
Wenche Skadberg vil slutte 31.12.08. Stiftelsen må ta stilling til om det er behov for en ny 
fast ansettelse eller om instruktørbehovet skal dekkes gjennom timelønnede (free-lance) 
lærere. Instruktørene er bedt om å se etter ”instruktøremner” når de avholder kurs! Anna 
Grethe Engebu og Liv S. Ruud har godkjent kompetanse til å utdanne nye instruktører. 
Dersom stiftelsen, etter evaluering og rapport til Sh-dir vedr ”Vold og seksuelle overgrep mot 
barn”, får ansvaret for dette undervisningsopplegget i norske skoler, vil dette trolig bety at 
stiftelsen må få tilgang til flere instruktører. 

12/08. Eventuelt 
Instruktørsamling arrangeres 19. og 20. Neste styremøte avholdes den 19. mai kl 16.00-18.00. 
Styret er invitert til å delta i instruktørsamlingen fra kl 14.00-16.00 den 19. Felles middag for 
instruktører og styret kl 19.00 den 19. mai. 
Nytt styremedlem etter Bjørn Holm må foreslås på dette styremøtet. 

Oslo 1. april.2008 
Sigmund Kjos    Liv S. Ruud    Bjørn Holm 
Styreleder      
Stein Larsen    Sølvi Nordlund   Kjell Børresen 
   



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Se rapport fra Erik Evang nedenfor 

VEDTAK: 

SAMMENDRAG (saken gjelder – max 10 linjer): 
1. Prosjektet ser nå ut til å utvikle seg positivt. 
2. Det vil bli utarbeidet en revidert finansieringsplan etter vedtaket på distriktsmøte i K 

om forlengelse av prosjektet.  

SAKSOPPLYSNINGER  

GENERALSEKRETÆRENS  INNSTILLING: 
 
Det er stadig nye skjær i sjøen, men tingene ser nå ut til å stabilisere seg.  
GS foreslår at det går ut en generell anmodning om bidrag fra klubbene etter ferien i 2008. 

Sak: RAPPORT OM NSR MINSK

Møtedato: 30.05. 2008 Saksnr: 3.60 – 2007/08

Saksbehandler: Erik Evang Sakstype O

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak:



               Lions   Club    International                     

 
MD 104 - Distrikt 104 K 

NSR - prosjektgruppe Minsk 2007 – 2008 

Statusrapport mai 2008    
15. januar maskiner ble kjørt fram, og arbeidet med forsterkning av fundamentet startet. 
I Belarus er det restriksjoner på å få tillatelse til utendørs grunnarbeider vinterstid, men det har VOLIS 
( vår lokale prosjektleder Slava) ordnet. 
Etter en tid fikk de grunnvannsproblemer, som ble avdekket overraskende. Arbeidet stoppet opp, og 
tillatelsen har tydeligvis blitt trukket.  
I siste del av vinteren har imidlertid både Slava og Minsk City Council blitt utålmodige, og i slutten av 
april ble Volis gitt max 10 dager til å fullføre grunnarbeidene, Dvs. at i uke 20 skulle dette være 
sluttført. Minsk kommune vurderer nå å skifte entreprenør, men opprinnelige planer (tegninger, 
estimater og muligens framdriftsplan) ligger fast.*  
Muligens har vinterens stopp-periode forsinket noe.  

23. april kom en gledes - mail fra Minsk: 
Minsk City Council stiller 900.000.000 Belarus rubler til disposisjon på 2009 – budsjettet. 
Dette tilsvarer ca. 420.000 USD, eller vel 2 millioner NOK. 
I tillegg overføres restbeløpet fra 2007 på 63.000.000 BRL = ca. 29.260 USD eller om lag NOK 
145.000. 
* I etterlyst e-mail fra Slava dags dato, bekreftes at planene ligger fast. 

Distriktsmøtet i 104 K gjorde følgende vedtak: 
- Prosjektgruppen – på vegne av DG – gis fullmakt til å søke om lån inntil 1 million fra MD  
  104, slik at byggearbeidene kan gå fortløpende. 
- Støtten til prosjektet rulleres ytterligere ett år, fra til og med 2012 – 2013. 
Dette betyr at prosjektgruppen  - om nødvendig – har tilgang til godt 1 mill NOK fram til 2012-13. 

Budsjettgjennomgang etter nye signaler fra Minsk. 
Det tas sikte på – etter avtale med Egil - å foreta gjennomgang av budsjett og kapitalsituasjon sammen 
med han, slik at dette kan legges fram som en kort orientering i Guvernørrådets møte før Riksmøtet. 

Sponsorbrosjyren – ny aktivitet høsten 2008? 
Prosjektgruppa vurderer en ny henvendelse til klubbene i det nye Lionsåret, med tilbud om å delta i 
prosjektet med ”bidra etter evne og lyst”. Muligens vil dette også bli knyttet opp mot inventar, 
sammen med støtten til samme, fra Unicef. 
Tillatelse til å gå ut til alle klubbene ble gitt Lionsåret 2006 – 07, mens vi ikke har benyttet oss av 
dette 2007-08. 



Dersom det trengs nytt vedtak om tillatelse til dette i neste års Guvernørråd, kommer prosjektgruppen 
tilbake til saken.  

Prosjektleders signal til Guvernørrådet: 
Nå skal vi klare prosjektet! 

Kongsvinger, 06.05.08 

Erik Evang - prosjektleder



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Se måltallene i sak 3.61.1 

VEDTAK: 

SAMMENDRAG (saken gjelder – max 10 linjer): 
1. Antall studenter ut 100 mot 150 som mål 
2. Innbetalingen til Leo – og ungdomskontoen høyere enn budsjett. 
3. Medlemstallet 12.658, som er 661 medlemmer under de mål DG’ene hadde satt. 
4. Nedgang i år 295 medlemmer, hovedsakelig i 2. halvår 2007 
5. Ingen nye klubber så langt, men 5 nye klubbfilialer 
6. Tulipansalget som målsatt – 907.000. Meget bra 
7. CSF II nær målet 
8. Innbetalingene til LCIF og fadderbarn over målene, mens vi ligger under på NSR. Det 

siste kan få kostnadseffekt da vi må dekke opp det som mangler. 
9. 45 modellklubber – og nye kommer i mai 

SAKSOPPLYSNINGER  

GENERALSEKRETÆRENS  INNSTILLING: 

Rapporten tas til orientering

Sak: MÅLTALL PR. 30.04.08

Møtedato: 30.05. 2008 Saksnr: 3.61 – 2007/08

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Sakstype O

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak:



YC området SAK 3.61.1
Studenter ut Reservasjoner

Distrikt 2006/2007 Mål 07/08 November Februar Mai Avvik
A 6 8 6 5 −3
B 9 14 3 3 −11
C 8 12 4 7 −5
D 8 13 16 13 0
E 6 10 0 0 −10
F 3 8 4 1 −7
G 26 30 30 29 −1
H 15 15 12 12 −3
J 8 20 14 8 −12
K 10 20 15 22 2

Totalt 99 150 0 104 100 −50

Leo-klubber

Distrikt 2006/2007 Mål 07/08 November Februar Mai Avvik
A 0 0
B 0 0
C 1 −1
D 1 1 −1
E 1 0 0
F 1 −1
G 0 0
H 2 1 −1
J 0 0
K 0 0

Totalt 4 4 0 0 0 −4

Leo arbeid

Distrikt 2006/2007 Mål 07/08 07/08 Jul-Sep Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 5 800 6 000 5 250 200 4 050 500 0 0 500 0 0
B 4 900 5 000 4 900 1 000 3 400 0 0 0 500 0 0
C 3 400 3 500 1 500 500 1 000 0 0 0 0 0 0
D 9 950 10 000 6 500 1 600 1 900 1 500 0 0 500 1 000 0
E 16 600 17 000 16 500 4 900 8 600 0 1 500 0 1 000 0 500
F 6 200 4 000 12 200 1 000 8 800 1 000 1 000 0 400 0 0
G 7 900 7 000 5 700 2 400 2 800 500 0 0 0 0 0
H 16 400 15 000 26 600 8 900 11 200 4 500 1 500 500 0 0 0
J 14 790 14 000 11 300 6 300 2 200 1 800 500 500 0 0 0
K 6 760 6 500 6 950 2 400 2 650 900 500 0 500 0 0

Uspesifisert/renter 3 286 4 109 0 4 109
Totalt 95 986 88 000 101 509 29 200 46 600 10 700 9 109 1 000 3 400 1 000 500 0 0

Ungdomsarbeide

Distrikt 2006/2007 Mål 07/08 07/08 Jul-Sep Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 6 200 7 000 8 100 1 900 3 700 1 500 500 0 500 0 0
B 2 800 3 000 7 425 1 000 1 300 0 0 0 5 125 0 0
C 12 980 14 000 22 395 3 520 9 235 4 650 1 990 2 000 1 000 0 0
D 10 700 12 000 13 401 1 200 3 400 2 000 5 300 0 501 1 000 0
E 13 900 13 000 15 950 2 000 8 450 1 500 2 500 0 500 0 1 000

1



F 10 000 5 000 8 900 1 000 4 500 2 900 500 0 0 0 0
G 10 580 10 000 9 720 2 800 3 220 1 700 0 2 000 0 0 0
H 34 400 30 000 37 400 9 400 14 500 7 000 1 500 2 500 2 500 0 0
J 22 350 23 000 28 600 11 900 5 000 9 700 500 500 500 0 500
K 13 530 15 000 21 790 5 600 12 540 2 100 400 400 750 0 0

Uspesifisert/renter 10 965 3 742 0 3 742
Totalt 148 405 132 000 177 423 40 320 65 845 33 050 16 932 7 400 11 376 1 000 1 500 0 0

2



ME området

Netto medlemmer

Distrikt 30/6/2007 Mål 2007/08 Avvik Juli August September Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 1 075 1 082 −27 1 069 1 070 1 067 1 064 1 057 1 060 1 052 1 058 1 057 1 055
B 1 159 1 250 −121 1 159 1 159 1 149 1 128 1 125 1 131 1 135 1 135 1 130 1 129
C 1 369 1 459 −139 1 373 1 371 1 362 1 336 1 334 1 334 1 318 1 321 1 329 1 320
D 1 096 1 156 −77 1 093 1 093 1 093 1 093 1 091 1 091 1 079 1 073 1 068 1 079
E 1 489 1 472 −5 1 490 1 485 1 472 1 466 1 463 1 470 1 470 1 473 1 476 1 467
F 1 277 1 307 −102 1 273 1 272 1 256 1 235 1 216 1 209 1 197 1 198 1 203 1 205
G 1 419 1 432 −34 1 421 1 413 1 413 1 407 1 407 1 405 1 401 1 397 1 393 1 398
H 1 132 1 172 −57 1 127 1 120 1 119 1 116 1 115 1 113 1 116 1 113 1 108 1 115
J 1 684 1 711 −53 1 684 1 680 1 678 1 672 1 665 1 656 1 662 1 657 1 662 1 658
K 1 253 1 278 −46 1 250 1 251 1 251 1 248 1 249 1 240 1 242 1 238 1 237 1 232

Totalt 12 953 13 319 −661 12 939 12 914 12 860 12 765 12 722 12 709 12 672 12 663 12 663 12 658 0 0

Antall klubber

Distrikt 30/6/2007 Mål 2007/08 Avvik Juli August September Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 43 44 −1 43 43 43 43 43 43 43 43 43 43
B 50 52 −4 50 50 50 50 50 50 48 48 48 48
C 59 57 1 59 59 59 59 59 59 59 59 59 58
D 43 43 −1 42 42 42 42 42 42 42 42 42 42
E 54 54 0 54 54 54 54 54 54 54 54 54 54
F 49 50 −4 49 49 49 49 47 47 47 47 46 46
G 58 59 −1 58 58 58 58 58 58 58 58 58 58
H 46 44 1 46 46 46 46 46 46 45 45 45 45
J 58 60 −2 58 58 58 58 58 58 58 58 58 58
K 44 43 0 43 43 43 43 43 43 43 43 43 43

Totalt 504 506 −11 502 502 502 502 500 500 497 497 496 495 0 0

Antall klubbfilialer

Distrikt 30/6/2007 Mål 2007/08 Avvik Juli August September Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 1 2 −1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1
B 1 8 −5 1 1 1 2 3 3 3 3 3 3
C 1 2 −1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1
D 1 −1
E 0 0

1



F 0 0
G 0 0
H 0 0
J 0 0
K 0 0

Totalt 3 13 −8 3 3 3 4 5 5 5 5 5 5 0 0

2



NA området

Bestilling av tulipaner

Distrikt 2005/06 .2006/07 MÅL 2007/08 Avvik JanuarMars Oktober mandag, januar 14, 2008 April
A 64 200 65 000 65 000 3 400 68 400 67 800
B 87 576 99 050 100 000 1 800 101 800 101 800
C 110 500 113 100 115 000 −1 100 113 900 112 900
D 57 600 58 700 62 000 −1 886 60 114 60 144
E 108 800 108 100 110 000 −1 000 109 000 110 600
F 62 400 59 600 64 000 4 300 68 300 68 700
G 59 600 64 600 70 000 −12 000 58 000 69 200
H 60 800 56 580 65 000 −6 800 58 200 58 600
J 108 900 127 600 132 000 −8 800 123 200 136 400
K 112 800 120 600 125 000 −5 000 120 000 120 400

Totalt 833 176 872 930 908 000 −27 086 0 0 0 880 914 906 544

1



IR området

Campaign SightFirst II akkumulerte tall

Distrikt 2005-2006 2006-2007 Mål 2007/08 Mål. 2005-08 Innbet. 07/08 Innbet 05/08 Avvik  05/08 2005-20006 2006-2007
A 48 000 224 890 150 000 422 890 222 638 495 528 72 638 48 000 224 890
B 83 595 571 257 545 148 1 200 000 399 210 1 054 062 −145 938 83 595 571 257
C 110 933 435 060 400 000 945 993 350 330 896 323 −49 670 110 933 435 060
D 82 400 430 017 757 583 1 270 000 553 753 1 066 170 −203 830 82 400 430 017
E 118 001 531 554 1 200 000 1 849 555 876 789 1 526 344 −323 211 118 001 519 554
F 99 900 303 929 450 000 853 829 410 711 814 540 −39 289 99 900 303 929
G 115 700 564 200 803 000 1 482 900 765 674 1 445 574 −37 326 115 700 564 200
H 112 938 640 810 496 252 1 250 000 625 620 1 379 368 129 368 112 938 640 810
J 151 800 964 553 727 247 1 843 600 761 196 1 877 549 33 949 151 800 964 553
K 119 800 511 877 600 000 1 231 677 643 915 1 275 592 43 915 119 800 511 877

Uspesifisert/renter 7 138 37 766 100 000 144 904 506 718 551 623 406 718 7 138 49 766
Totalt 1 050 205 5 215 913 6 229 230 12 495 348 6 116 555 12 382 673 −112 675 1 050 205 5 215 913

Campaign SightFirst II. Tall pr måned

Distrikt Jul-Sept Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 55 230 52 920 54 731 2 500 14 730 13 300 10 577 18 650
B 60 143 130 807 69 145 27 380 17 602 36 233 30 000 27 900
C 79 510 72 970 47 490 40 630 32 200 11 560 38 000 27 970
D 43 650 117 020 86 350 37 675 136 000 49 500 23 508 60 050
E 209 003 211 693 137 800 74 400 66 650 70 110 71 850 35 283
F 21 600 101 304 53 016 53 533 76 083 24 175 13 250 67 750
G 136 560 220 450 57 860 31 554 70 740 98 550 59 400 90 560
H 127 370 145 300 124 200 2 500 46 480 54 660 67 050 58 060
J 124 160 211 474 88 600 27 940 101 000 112 012 66 650 29 360
K 190 001 104 270 68 932 111 500 13 150 49 526 21 776 84 760

Uspesifisert/renter 1 596 4 000 92 870 352 888 47 258 4 546 3 031 529
Totalt 1 048 823 1 372 208 880 994 762 500 621 893 524 173 405 092 500 872 0 0

LCIF (Mål 388.500)

Distrikt 2006/2007 MÅL 07/08 TOTAL 07/08 Jul-Sept Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 20 520 22 000 17 360 4 530 7 850 2 160 600 720 500 1 000 0
B 19 570 22 000 17 710 5 400 7 590 3 120 1 100 0 500 0 0
C 23 070 24 000 21 330 7 300 7 290 3 170 1 720 500 270 660 420
D 26 440 35 000 23 360 3 080 9 590 5 540 2 780 0 1 350 1 020 0
E 39 160 42 000 40 440 8 120 16 120 5 500 4 580 2 300 1 800 720 1 300
F 24 311 20 000 23 850 2 100 10 580 5 870 750 930 840 0 2 780
G 32 290 18 000 34 020 10 410 10 120 6 280 900 700 2 310 0 3 300
H 29 610 20 000 36 000 11 670 16 680 3 890 1 420 450 1 890 0 0
J 40 730 41 000 43 053 14 833 11 150 11 270 2 000 1 800 1 000 1 000 0
K 32 590 35 000 33 900 11 370 9 510 6 780 3 780 720 1 740 0 0

Uspesifisert/renter 5 219 5 000 9 593 0 9 593
Totalt 293 510 284 000 300 616 78 813 106 480 53 580 29 223 8 120 12 200 4 400 7 800 0 0

Katastrofeberedskapen

Distrikt 2006/2007 MÅL 07/08 TOTAL 07/08 Jul-Sept Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 50 700 52 000 3 400 0 0 0 0 2 400 0 0 1 000
B 72 050 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0
C 88 650 0 7 500 2 500 0 0 1 700 0 900 0 2 400

1



D 75 000 40 000 3 500 1 500 0 2 000 0 0 0 0 0
E 130 300 120 000 5 800 0 0 2 300 0 0 0 3 500 0
F 76 250 70 000 2 400 0 0 0 2 400 0 0 0 0
G 103 800 95 000 6 000 0 0 0 1 500 3 000 0 0 1 500
H 103 200 100 000 6 500 0 0 0 0 2 500 4 000 0 0
J 175 300 175 300 3 200 3 200 0 0 0 0 0 0 0
K 108 000 100 000 14 100 8 500 0 5 600 0 0 0 0 0

Uspesifisert/renter 117 775 147 074 73 537 0 0 0 73 537 0 0 0 0
Totalt 1 101 025 899 374 125 937 15 700 0 9 900 79 137 7 900 4 900 3 500 4 900 0 0

Nordisk samarbeidsprosjekt (Romania) (Mål 142.450)

Distrikt 2006/2007 MÅL 07/08 TOTAL 07/08 Jul-Sept Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 9 794 10 000 7 106 1 630 4 063 1 413 0 0 0 0 0
B 8 454 10 000 7 204 1 809 2 901 786 1 208 0 500 0 0
C 10 254 13 600 9 993 3 721 3 077 1 115 626 800 0 500 154
D 10 446 12 000 5 554 740 1 215 1 698 786 0 730 385 0
E 18 057 17 000 13 548 2 489 6 173 3 000 1 086 400 0 0 400
F 11 701 11 000 9 236 1 500 3 672 1 750 1 064 341 400 0 509
G 18 014 18 000 13 038 5 034 3 959 2 506 300 700 539 0 0
H 13 130 10 000 13 260 3 493 6 451 1 177 1 374 490 275 0 0
J 14 726 14 800 24 163 4 464 13 097 4 518 300 1 120 400 264 0
K 15 389 15 000 10 863 3 553 2 856 2 190 646 480 1 138 0 0

Uspesifisert/renter 1 599 2 231 0 2 231
Totalt 131 564 131 400 116 196 28 433 47 464 20 153 9 621 4 331 3 982 1 149 1 063 0 0

Fadderbarn i Uganda

Distrikt 2006/2007 MÅL 07/08 TOTAL 07/08 Jul-Sept Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 24 300 25 000 19 500 5 000 13 500 1 000 0 0 0 0 0
B 19 500 20 000 19 500 7 500 3 500 7 500 500 0 500 0 0
C 28 400 29 000 25 900 7 500 10 000 5 000 900 2 500 0 0 0
D 27 400 30 000 29 400 7 500 2 500 9 400 7 500 0 0 2 500 0
E 48 000 40 000 47 300 13 800 17 500 7 500 3 500 0 5 000 0 0
F 30 000 30 000 36 000 7 500 16 000 7 500 2 500 0 0 2 500 0
G 23 600 21 000 28 600 13 100 10 500 2 500 0 0 2 500 0 0
H 52 500 50 000 69 500 12 500 32 000 15 000 5 000 2 500 2 500 0 0
J 74 100 74 100 62 500 17 500 20 000 15 000 2 500 5 000 2 500 0 0
K 35 500 35 000 38 500 8 000 13 000 5 000 2 500 2 500 5 000 0 2 500

Uspesifisert/renter 0 0 0
Totalt 363 300 354 100 376 700 99 900 138 500 75 400 24 900 12 500 18 000 5 000 2 500 0 0

Modellklubber

Distrikt 2006/2007 MÅL 30.06.08 TOTAL 05/08 Jul-Sept Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 0 0 0 0 0 0 0
B 2 5 4 1 0 1 0
C 1 2 1 0 0 0 0
D 2 3 3 0 0 0 1
E 2 3 6 3 0 1 0
F 0 3 4 2 0 1 1
G 0 2 4 2 0 0 2
H 3 6 9 2 1 0 3
J 1 7 10 3 2 0 4
K 0 0 4 0 1 0 3

Totalt 11 31 45 0 0 13 4 3 0 0 14 0 0
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GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

VEDTAK: 

SAMMENDRAG (saken gjelder – max 10 linjer): 

SAKSOPPLYSNINGER  
Referatet fra årsmøte i Leo, inklusive valg at nytt styre, skal fremleggs for Guvernørrådet på 
møtet i mai.  
I en mail til GS opplyser Leoleder Liv-Christine Syversen at det ikke, av forskjellige årsaker, 
er avholt årsmøte så langt i år.  

GENERALSEKRETÆRENS  INNSTILLING: 

GS vil forsøke å få til et orienteringsmøte med Liv-Christine for å få en foreløpig avklaring av 
hele situasjonen.

Sak: REFERAT FRA ÅRSMØTE I LEO

Møtedato: 30.05. 2008 Saksnr: 3.62 – 2007/08

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Sakstype

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak:



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Ingen, da regnskapet ikke er ferdig revidert.  

VEDTAK: 

SAMMENDRAG (saken gjelder – max 10 linjer): 

SAKSOPPLYSNINGER  
Regnskapet er lovet fremlagt i god tid før Riksmøtet.  

GENERALSEKRETÆRENS  INNSTILLING: 

Sak: ÅRSREGNSKAP 2007 FOR LIONS 
FØRERHUNDSKOLE OG 
MOBILITETSSENTER

Møtedato: 30.05. 2008 Saksnr: 3.63 – 2007/08

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Sakstype

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak:



LIONS CLUB INTERNATIONAL MD 104 

Guvernørrådsmøte 16. og 17. februar 2008 

SAKSLISTE        (31.01.08) 
 

1. Åpning og konstituering     

2. Protokoller og referater.             Sakstype  Side  
 2.08 Protokoll fra guvernørrådsmøte 17. november.20067 B   

2.09 Referat fra CC møte i København 1. og 2. 12.2007   O      
2.10 Referat fra CC møte under NSR på Lidingø 18.01.08 O 
2.11 Referat fra NSR Rådsmøte på Lidingø   O 
2.12 Referat fra guvernørrådsmøte 18. november 2008  B 
        

3. Rapporter 
 
3.32 Rapport lederutvikling     B     
3.33 Rapport medlemsutvikling     B     
3.34 Rapport ungdomsarbeid      B     
3.35 Rapport narkotikaarbeid      B     
3.36 Rapport internasjonalt arbeide    B    
3.37 Kommentar til regnskap pr 31.12.07 for LAN   B    
3.38 Regnskaper pr. 31.12.07 for LAN    O     
3.39 Kommentar til regnskapet pr. 31.12.07 i DMV   O 
3.40 Utgår    
3.41      Regnskap pr 31.12.07 for DMV    O     
3.42 Referat fra styremøte i DMV 16.11.07   O    
3.43 Måltall pr. 31.12.2007     O      
3.44 Måltallene for områdene YC, ME, NA og IR  O     
3.45 Lion Mints – rapport  2007     O 
3.46 Statusrapport PR      B 
3.47 Statusrapport IT      B     
  

4. Planer 
 
4.13 Mål- og statusrapport for distrikt A – K   B    
4.14 Strategiplan 2008 – 2016      B    
4.15  Langtidsplan 2008 – 2011.     B    
4.16   
4.17   
4.18   



5. Organisasjon og administrasjon 
  
5.08 Informasjonskampanjen i Lions Norge   O   
5.09 Representasjon på RM i Norden    B   
5.10 Forslag om endring i reglene for representasjon på 
  Riksmøtene i de andre Nordiske land   B 
5.11 Tildeling av prokura til generalsekretæren   B  
   

6. Økonomi 
 
6.14 Kommentar til regnskap MD 104 pr 31.12.07  B   
6.15  Regnskap MD 104 pr. 31.12.07    B   
6.16 Utbetalinger fra narkofondet     O   
6.17 Katastrofeberedskapen. Statusrapport pr. 31.12.07  O 
6.18 Beitoleiren 2008-01-30     O 
6.18.1 Oversikter over innbetalinger til Beitoleiren   O   
6.19 Kommentar til forslag til budsjett for 2007/2008  O   
6.20 Budsjett for 2007/2008     B   
6.21 Ikke innbetalte kontingenter fra høsten 2007  O 
6.22         

7. Bevilgningssaker 
 
7.06 Bevilgninger fra Mintfondet  .   O   
7.07 Søknad om bevilgning fra Mintfondet. Distrikt D  B   
7.08 Garanti for ungdomsleir i D     B 
7.09 

8. Andre saker    
  

8.10 Jury fotokonkurranse      O   
8.11 Møtedatoer 2008/2009     O   
 

9. Riksmøtesaker 
 
9.01 Oppnevning av møteledere til Riksmøte i Haugesund B   
9.02  Nominasjon av lovkomiteen      B   
9.03 Foreløpig møteplan for Riksmøte i Haugesund  O 
9.04 LC Oslo/Rustad. Forslag om å opprette ”Human  
  Environment Chairperson”. MD-HEC.   B   
9.05 Forlengelse av funksjonstiden for MD-LDC   B 
9.06 Innstilling fra ROLF-komiteen    B 
9.07 Gjeninnføring av MD-PRC-funksjonen. Forslag fra 
  LC Oslo/Slemdal      B 
9.08 Fullmakt til å starte arbeidet med å finne et nytt land 



  for vårt øyehelsearbeide.     B 
9.10 LC Oslo/Slemdal – forslag om oppfølging av aksjoner B 
9.11 LC Oslo/Nordberg. Forankring i klubbene av store saker B 
9.12 LC Vang. Forslag om endring av navn på NAC-området B 
9.12.1 LV Vang. Forslaget      B 


